


              THE  INTERNATIONAL  ASSOCIATION OF               

Lions  Clubs International 
distrikt 104 K 

2005 – 2006 
Arbeidsgruppe prosjekt Minsk 

Minsk-prosjektet: Sponsorvegg 

Renoveringen av NSR-prosjektet i Minsk har startet – i ”marken”. 

Justerte budsjetter viser at det vil være behov for om lag 220.000 €, eller 1.700.000 NOK 
for å kunne fullføre hele prosjektet, med dagens kostnadsrammer i flg. totalentreprisen. 

Minsk kommune har gått inn med 100.000 € - eller knappe 800.000 NOK til utvedning infrastruktur 
(vei,vann,kloakk, strøm). 
Fra Lions NSR ( 2005/2006 – 2006/2007) regner vi med 936.000 NOK, fra LCIF ett standard Grant , som med 
den lave dollarkursen bare utgjør ca. 470.000. 
104 K regner med å stille med samlet 1.130.000NOK fram til 2011. 
Hittil er investert fra disse midlene i totalentreprisen med om lag NOK 300.300. 

De 2-3 siste NSR-prosjektene har vi benyttet ”mini”-prosjekter for å skaffe midler til inventar og utstyr. Dette er 
en meget omfattende og arbeidskrevende prosess.  
Gatebarnehjemmet i Daugavpils, som Norge hadde ansvaret for, brukte denne måten. 
DA stilte de fleste norske bidragsyterne opp med et kronebeløp, uten øremerking til x – antall stoler, senger, skap 
etc. Dette løste problemene med å bl.a. fullfinansiere utstyr til enkeltrom, der en klubb kanskje hadde tatt 40 % 
av kostnadene, mens ingen andre fulgte opp det rommet. 

Lions Club Ringsaker / Nord gjorde en kjempeinnsats for å bygge ut Montebellosenteret, der Lions Norge 
gjennom sin siste Røde Fjæraksjon kan gjøre en enda større innsats. LC Ringsaker / Nord inviterte klubber i 
Norge – og bedrifter m.fl. til å kjøpe sponsortavler, som i dag dekorerer et veggparti i senteret. Derved kom 
betydelige sponsormidler inn, som effektivt kunne sette inn etter behov. 

Prosjektgruppen – gjennom 104 K – vurderer nå å gå ut med invitasjon til klubbene i Norge (sannsynligvis også 
innen NSR!) – til aktuelle bedrifter m.v. om å kjøpe en slik sponsorplate. 
I siste nr. av The Lion, s. 11, finner en denne veggen omtalt. 
Prosjektleder, sammen med flere fra prosjektgruppen, har sett arbeider denne kunstneren har gjort, og det er 
flotte saker. En slik dekorasjon, som det i tillegg følger penger med, vil være et skikkelig håndslag til å 
fullfinansiere prosjektet. Samtidig vil dette være en flott ”mottakelse” i inngangspartiet. 

Prosjektgruppen ber neste års guvernører om tillatelse til å henvende oss til klubbene i sitt område med en slik 
invitasjon. 
Noen klubber innen 104 K har allerede ytt tilleggs – support, utover den årlige NOK 100/lion / år fra klubben, på 
en slik måte at dette kvalifiserer til ei sponsortavle. En klubb har allerede nok til den store! Før klubbene i 104 K 
er ferdige med sin support i 2011, vil de fleste ha ytt til den lille til 1|.000 €, noen få den store til 5.000 €. 

Dersom guvernørene trenger henvendelsen skriftlig, utformer vi selvsagt denne. 

Brøttum / Kongsvinger 23.05.06 

Bjørn – Egil Skar ( sign.)      Erik Evang (sign.) 
      DG – elect 104 K                        prosjektleder 



         
       
            Distriktsguvernør 
(DG) 
         Bjørn Egil Skar 
         Bergtun, 2372 
Brøttum 
         Tlf. priv.   62 34 43 44 
         Tlf. arb.    61 28 51 82 
         Mobil:      93 65 30 81                
         e-post: b-e-
skar@bbnett.no  

            Distriktssekretær 
(DS) 
            Kåre Rise 
         Vogngutua 29, 2380 
Brumunddal 
         Tlf. priv.         62 34 11 
52 
            Tlf. arb.          91 65 
30 35 
         Mobil             91 65 30 
35  
         e-post: 
kare.rise@cargonet.no 
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         Distriktskasserer (DK) 
         Jan Bystrøm 
         Smievegen 8, 2240 Magnor 
         Tlf. priv. 62 83 76 14 
         Tlf. arb.  62 83 33 42 
         Mobil      99 25 14 00 
         e-post: e-byst@online.no  
         Forrige  års DG (IPDG) 

    Leder for ungdomsarbeid 
(YC) 
         Bjørn Ove Andersen 
         Mågårdvegen 94, 2334 
Romedal 
         Tlf. priv. 62 58 30 10 
         Tlf. arb.  
         Mobil      90 79 39 40 
         e-post: b-o-and@bbnett.no   
         Visedistriktsguvernør 1 
(VDG 1) 
         Kontaktperson mot LEO 
         Knut Jørgen Carlsen 
         Boks 114, 2831 Raufoss 
         Tlf. priv. 61 16 67 19 
         Tlf. arb.  92 26 47 32 
         Mobil      93 20 43 31 

         e-post: knut-jorgen@per-
aarskog.no  
         Visedistriktsguvernør 2 
(VDG 2) 

    Leder for medlemsutvikling 
(MEC) 
         Inger M. Kristiansen 
         Wangsveien 12, 3520 
Jevnaker 
        Tlf. priv. 61 31 25 54 
        Tlf. arb.  90 53 93 98 
         Mobil    90 53 93 98 
         e-post:  
         
henning.pettersen@hadeland-
energi.net 
  

         Leder for PR og 
informasjon (PRC) 
         Stein Larsen 
         Sanglundvn. 1, 2319 Hamar 
         Tlf. priv. 62 53 02 21 
         Tlf. arb.   
         Mobil     93 40 36 76 
         e-post: stein46@frisurf.no  
         Leder arbeid mot narkotika 
(NAC) 
         Kjell Børresen 
         Skolebakken 85, 2323 
Ingeberg. 
         Tlf. priv. 62 59 81 06 
         Tlf. arb.  62 55 53 12 
         Mobil     99 23 17 78 
         e-post:   
kjell.borresen@bsfstudie.no 
         Leder for internasjonalt 
arbeid (IRC) 
         Kjell Strand 
         Lundebybakken 10, 2235 
Matrand 
         Tlf.priv. 62 83 07 29 
         Tlf. arb. 62 88 53 28 
         Mobil    91 12 76 29 
         e-post: kj-stran@online.no  
  

         Leder for 
informasjonsteknologi (ITC) 
         Åge Walther Larsen 
         Mabel Sandbergsv. 11, 2315 
Hamar. 
         Tlf. priv. 62 53 41 53  
         Tlf. arb.  62 33 50 81 
         Mobil     93 02 52 28 

     e-post: 
gewallar@bbnett.no 
  

         Lederutvikling og 
opplæring (LDC) 
         Jan Olav Hagen 
         Grevlingveien 6, 2050 
Jessheim 
         Tlf. priv.  63 97 37 29 
         Tlf. arb.   63 97 27 40 
         Mobil      90 57 68 68 
         e-post: janoh@online.no 
          

         SONELEDERE 
         Sone 1:    Gunhild Mæland 
Hartvedt, 
         Aagot Vangensv. 3, 2211 
Kongsvinger 
         Tlf. priv. 62 81 92 30 
         Tlf. arb.  62 88 72 79 
         Mobil     98 46 52 77 
         e-post: 
gunhild.hartvedt@bluezone.no 
         Sone 2:    Arve Bekk 
         Skogvn. 43, 2409 Elverum 
        Tlf. priv. 62 41 64 26 
         Tlf. arb.  62 41 66 57 
         Mobil    90 79 49 88  
         e-post: 
arve@sentralverkstedet.no  
         Sone 3:    Egil Andersen 
         Trønnes, 2480 Koppang 
         Tlf. priv. 62 46 04 08 
         Tlf. arb.  91 18 16 02 
         Mobil      91 18 16 02 
         e-post: eande@online.no  
         Sone 4:    Jørn G. Buraas 
         Gml. Narudvei 15B, 2380 
Brumunddal 
         Tlf. priv. 62 34 07 51 
         Tlf. arb.: 62 35 58 00   
         Mobil      48 15 33 11 
         e-post: joburaas@online.no 
         Sone 5: Svein Lund 
         Skolegt. 18, 2870 Dokka 
         Tlf. priv. 61 11 10 92 
         Tlf. arb.   
          Mobil    99 59 39 46  
          e-post: sv-lu3@online.no 
         Sone 6:    Henning 
Pettersen 
         Wangsveien 12, 3520 

                                                                   Brøttum, 27. 
august 2006 

Til: GRL, AGRL, DG-er, AU-medlem og generalsekretær 

LIONS – en åpen organisasjon? 
Som DG i D 104 K har jeg nå vært på guvernørrådsmøte.  
Sakspapirene får jeg tilsendt ved å følge en link til 
nettadressen: 

http://nettnytt.lions.no/0.01 Agenda GR Aug. 06.doc 

Det var jo greit, men hva skjer jo denne linken blir fjernet og 
erstattet med en ny link:: 

 http://nettnytt.lions.no/0.01_Agenda_GR_aug._06.doc 

For meg er den selvfølge at distriktsstyret og berørte 
fagsjefer får mulighet til å sette seg inn i sakene da det er 
distriktet jeg representerer og ikke meg selv.  Derfor gjør 
denne endringen det nødvendig at jeg må gå ut med 
informasjon på nytt. 

Frustrasjonen stiger og følgende spørsmål melder seg: 

ER DET NØDVENDIG Å GJØRE DET PÅ DENNE 
MÅTEN? 

Jeg er av den oppfatning at vi som påstår at vi er en åpen 
organisasjon i det minste burde legge dokumenter til 
guvernørrådsmøte på vår hjemmesider under internt. Det 
kan faktisk tenkes at enkelte medlemmer eller tillitsvalgte 
har så stor interesse for lionsarbeidet at de både kan ha 
nytte og glede av å følge med i de saker som behandles av 
guvernørrådet.  Det kan selvfølgelig være aktuelt å unnta 
enkelte saker, men det bør ikke by på noen problemer. 

En annen ting er jo at vi som øverste organ bør få 
oversendt dokumentene ferdig nummerert i en fil med 
innholdsfortegnelse og linker til den enkelte sak.  En del 
kan sikkert klare seg med å lese sakene på skjerm, men for 
mange vil det være aktuelt å ta ut en papirversjon hvor man 
fører på sine egne notater og da blir det mye enklere å 
gjøre dette ved at dokumentene er forhåndsnummerert før 
vi kommer på møtet.  

Jeg hadde styremøte torsdag 24.8.2006 hvor det ble fattet 
følgende vedtak: 

”Sak 7/2006-07. Saker til guvernørrådsmøtet 26. august. 

Ingen kommentarer til sakene. 
Styret støtter Bjørn Egil i at saksdokumenter til møtene, i 
tråd med ønsket åpenhet i Lions, legges ut på nettet under 
”Intern”.” 
  
Målet med denne henvendelsen er at AU og 
generalsekretær sammen vurderer dette og eventuell 
kommer med en forbedring. 





Lions Clubs International MD 104 Norway 2006/2007 5/4/06

Function Name Spouse Adress Place Privat Arbeid Mobil E-postadresse

DGE 104 H Bergaust, Inger Elise Eikeland, Tore Wedel Jarlsbergs vei 16 1358 Jar 67122559 22853940 97153547 teikel@online.no
DGE 104 C Braadland, Erik Volden 5 2656 Follebu 61220017 61220330 91622735 ebraad@start.no
DGE 104 E Hermansen, Martin Dahle, Sissel Arna Austlivei 25 4120 Tau 51746686 51568893 95977115 marherma@online.no
DGE 104 B Høgsand, Ingunn 8146 Reipå 75755740 75754690 48095134 ingunn_hoegsand@yahoo.no
DGE 104 A Jelti, John Øystein Jelti, Marie Fingervann 9845 Tana 78927527 90054904 ojelti@online.no
DGE 104 D Nyheim, Per Gunnar Nyheim, Edith Stopp 24 5300 Kleppestø 56140720 41513960 pgnyheim@online.no
DGE 104 J Peterson, Knut Henne Peterson, Brit Vardevn. 19 1560 Larkollen 69263421 69235566 95825660 hpeterso@online.no
DGE 104 K Skar, Bjørn Egil Skar, Kari Synøve Bergtun, Turistvegen 1781 2372 Brøttum 62360307 61285182 93653081 b-e-skar@bbnett.no
DGE 104 G Tellefsen, Tore A Tellefsen, Anne-Lise Bankveien 14 1383 Asker 66780549 91128225 toretell@online.no
DGE 104 F Thorsen, Hroar Waaler, Marianne Rosenhøy, Kirkegt. 31 3264 Larvik 33126346 90165787 hrotho@online.no

CC 2006/2007 Sætrom, Bjørn Sætrom, Ingeborg Stugu 7340 Oppdal 72422482 72400015 91113917 bjorn.satrom@lions.no
ACC 2006/2007 Toftner, Helge Toftner, Aud Randemsletta 6 1540 Vestby 64959843 66999333 98265950 helge.toftner@no.ibm.no
Secretary General Moe-Helgesen, Egil Moe-Helgesen, Solveig Herumhagen 1430 Ås 64941318 23244631 90947053 egil.moe.helgesen@lions.no

MD-IRC Einarsen, Evy Einarsen, Jens Th Hans A. Opstadvei 38 9700 Lakselv 78462151 78461889 90998674 evyeinarsen@e-vei.no
MD-LDC Haug, Finn Erling Haug, Gunnhild Heimtun 210 4760 Birkeland 37278612 92806995 fin-erli@frisurf.no
MD-MEC Wollan, Knut Eirik Wollan, Randi Wergelandsvei 36 8517 Narvik 76943523 91329322 kewollan@online.no
MD-NAC Straumsheim, Hilde Løseth, Kjell 6220 Straumgjerde 70251479 97508300 97508300 hile-s@online.no
MD-YC Johansen, Rune Høybråtenveien 23 J 1055 Oslo 23140435 97608510 myc@lions.no

PID Holtet, Jan A. Norlund, Sølvi Åsheimveien 147 1476 Rasta 67905265 22855669 90741985 j.a.holtet@fys.uio.no

Dekkes av Lionskontoret:
MD-PRC Moe-Helgesen, Egil Moe-Helgesen, Solveig Herumhagen 1430 Ås 64941318 23244631 90947053 egil.moe.helgesen@lions.no
MD-ITC Brødholt, Otto Rolen, Berit Stasjonsveien 8 1825 Tomter 69922168 223344634 95113828 otto.brodholt@lions.no
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Distrikt/Klubb Klubb nr. Ant. XXL XL L M S Bunad Bånd Pass

104 H Bærum/Verande 54465
104 C Gausdal 34538
104 E Strand 33352
104 B Ørnes 19506
104 A Tana-Nesseby 30651
104 D Askøy 19562
104 J Rygge 19722
104 K Ringsaker Nord 43639
104 G Blakstad 19652
104 F Tjølling 41528

104 B Oppdal (GRL) 19541
104 J Vestby (AGRL) 19734
Generalsekretær

104 A Porsanger
104 F Birkenes
104 A Narvik
104 C Sykkulven/Sigtuna
104 H Oslo

PID 104 J Lørenskog/Vest

Generalsekretær (104 J Ås)
Rådgiver (104 J Hobøl)
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1



1



Lions Clubs International MD 104 Norway 5/4/06

Function Name Mobil E-postadresse Distrikt/Klubb Oppmøte Overnatting

DG 104 H Bergaust, Inger Elise 97153547 teikel@online.no 104 H Bærum/Verande
DG 104 C Braadland, Erik 91622735 ebraad@start.no 104 C Gausdal
DG 104 E Hermansen, Martin 95977115 marherma@online.no 104 E Strand
DG 104 B Høgsand, Ingunn 48095134 ingunn_hoegsand@yahoo.no 104 B Ørnes
DG 104 A Jelti, John Øystein 90054904 ojelti@online.no 104 A Tana-Nesseby
DG 104 D Nyheim, Per Gunnar 41513960 pgnyheim@online.no 104 D Askøy
DG 104 J Peterson, Knut Henne 95825660 hpeterso@online.no 104 J Rygge
DG 104 K Skar, Bjørn Egil 93653081 b-e-skar@bbnett.no 104 K Ringsaker Nord
DG 104 G Tellefsen, Tore A 91128225 toretell@online.no 104 G Blakstad
DG 104 F Thorsen, Hroar 90165787 hrotho@online.no 104 F Tjølling

CC 2006/2007 Sætrom, Bjørn 91113917 bjorn.satrom@lions.no 104 B Oppdal (GRL)
ACC 2006/2007 Toftner, Helge 98265950 helge.toftner@no.ibm.no 104 J Vestby (AGRL)
Secretary General Moe-Helgesen, Egil 90947053 egil.moe.helgesen@lions.no Generalsekretær

MD-IRC Einarsen, Evy 90998674 evyeina@start.no 104 A Porsanger
MD-LDC Haug, Finn Erling 92806995 fin-erli@frisurf.no 104 F Birkenes
MD-MEC Wollan, Knut Eirik 91329322 kewollan@online.no 104 A Narvik
MD-NAC Straumsheim, Hilde 90168669 hile-s@online.no 104 C Sykkulven/Sigtuna
MD-YC Johansen, Rune 97608510 myc@lions.no 104 H Oslo

PID Holtet, Jan A. 90741985 j.a.holtet@fys.uio.no PID 104 J Lørenskog/Vest

Dekkes av Lionskontoret:
MD-PRC Moe-Helgesen, Egil 90947053 egil.moe.helgesen@lions.no Generalsekretær (104 J Ås)
MD-ITC Brødholt, Otto 95113828 otto.brodholt@lions.no Rådgiver (104 J Hobøl)
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Lions generelt Lions Clubs International MD 104 post@lions.no
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Hotel Helsfyr Ref nr. 1 A 408

Navn Type rom Tidspunkt Betaling

Nyheim, Per Gunnar Enkelt 17.11 - 18.11 Selv
Braadland, Erik Enkelt 17.11 - 19.11 Selv

Høgsand, Ingunn Dobbelt 17.11 - 19.11 Selv

Sætrom, Bjørn Enkelt 16.11 - 18.11 Lions

Einarsen, Evy Enkelt 17.11 - 19.11 Lions
Haug, Finn Erling Enkelt 17.11 - 18.11 Lions
Wollan, Knut Eirik Enkelt 16.11 - 18.11 Lions
Straumsheim, Hilde Enkelt 17.11 - 18.11 Lions

Dahle, Arild Enkelt 17.11 - 18.11 Lions

Kalland, Martha Ingeborg Dobbelt 17.11 - 18.11 Lions

Øvstedal, Kari Dobbelt 17.11 - 19.11 Lions

Lerøy, Atle Enkelt 17.11 - 18.11 Lions

Kjos, Sigmund Dobbelt 17.11 - 18.11 Lions

Carlsen, Knut Jørgen Enkelt 17.11 - 18.11 Lions

Toftner, helge Dobbelt 17.11 - 18.11 Lions

Lions Clubs International
Ensjøveien 18,
0661 Oslo
Att. Egil Moe-Helgesen
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LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD 104 

GUVERNØRRÅDSMØTE 25. OG 26. AUGUST 2006 

PROTOKOLL. 

Møtested: Lionskontoret, Ensjøveien 18, 0661 Oslo 
Varighet:  Fredag 25. august: 16.00 – 18.30 
  Lørdag 26. august: 08.30 – 17.00 

Tilstede:   Guvernørrådsleder Bjørn Sætrom 
Ass. Guvernørrådsleder Helge Toftner 

    Distriktsguvernørene fra 9 distrikter  
    Fagsjefer (5) 

Fra administrasjonen:  Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
    Rådgiver Otto Brødholt 
    Daglig leder LAN Jan Erik Larsen (lørdag til lunch) 
    Økonomikonsulent Solveig Selle Gran 
    Informasjonskonsulent Vibeke Aasland 
         

Dessuten var til stede fredag 25. august 
 PDG Tom Sletner (formann i lovkomiteen) 
 PDG Birger Dervo 
 Lørdag 26. august 
 PCC Terje Nohr 
 PDG Erik Evang 
 PDG Arne Kolsrud 
 PDG Tore N. Njøs 
 PDG Jan Rønning 
 Leo Helene T. Asplund, leder for Leorådet. 

  
DG Per Gunnar Nyheim hadde forfall begge dager. 
DG Tore A. Tellefsen hadde forfall fredag 25. august.  

1. Åpning og konstituering. 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
Helge Toftner leste Lions etiske norm. 
Bjørn Sætrom orienterte om opplegget for Guvernørrådsmøtet, og nevnte spesielt at 
dette var det første møtet vi hadde i de nye lokalene til Lionskontoret. Fire nye saker 



ble vedtatt tatt inn i agendaen, sak 8.03, 8.04, 8.05 og 8.06  

2. Protokoller og referater. 
 
2.01 Protokoll fra GRM 26. mai 2006 
I punkt 3.63 skal beløpet pr medlem i en modellklubb være USD 400.- 
Vedtak: Protokollen godkjennes 
 
2.02 Protokoll fra Riksmøte 2006. 
Vedtak: Protokollen er tidligere godkjent, og tas derfor nå kun til orientering. 
 
2.03 Referat fra CC-møte i Kuusamo 20. januar 2006. 
Vedtak: Protokollen tas til orientering. 
 
2.04 Referat fra CC-møte i Boston 27. juni 2006. 
Vedtak: Protokollen tas til orientering. 

3. Rapporter 
 
3.01 Årsrapport for MD 104 for 2005/2006. 
Årsrapporten skal være ferdig til GRM i november 2006. Selve årsmeldingen skrives 
nå av IPDG Marit Klokkerhaug med utgangspunkt i de tilsendte årsrapportene fra 
fagsjefene. 
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering. 

3.02. Foreløpige regnskaper for MD 104 pr. 30. juni 2006 
Det ble fremlagt regnskap pr 30.06.2006 som viser et overskudd på ca. kr. 190.000.-, 
mot et budsjettert overskudd på kr. 74.679.-. Netto inntekter har sviktet med ca. kr. 
200.000.- som er mer enn kompensert med lavere kostnader, slik at det foreløpige 
regnskapet viser et bedre resultat enn budsjettert. Det vil bli noen mindre justeringer 
på driftsresultatet. I tillegg vil det bli tatt inn momskompensasjonen når denne 
kommer.  
Guvernørrådet uttrykte tilfredshet med resultatet, særlig i lys av de sviktende 
inntektene. 
 
Vedtak: Det foreløpige regnskapet pr. 30.06.06 tas til orientering. 
  
3.03 Årsrapport lederutvikling.  
Rapporten som er utarbeidet av MD-LDC Finn Haug viser at det har vært stor aktivitet 
i Lionsåret, men fortsatt står det igjen mange oppgaver å løse. 
  
Vedtak: Rapporten er godkjent i AU 
 
3.04 Årsrapport medlemsutvikling.  
Rapporten, som var utarbeidet av MD-MEC Knut Eirik Wollan, viste at vi pr. 



30.06.2006 hadde 13.285 medlemmer, en nedgang på 230 fra 1.7.05. Det er stiftet to 
nye klubber i distrikt E, LC Stavanger/Sunniva og LC Sola/Esther. Det er lagt ned 9  
klubber. Vi har nå 4 distrikter som har mindre enn 1250 medlemmer. 
  
Vedtak: Rapporten er godkjent i AU 
 
3.05 Årsrapport ungdomsarbeid. 
MD-YC Rune Johansen hadde utarbeidet rapport om ungsdomsarbeid. 
Rapporten forteller om stor aktivitet på ungdomssiden, både for ungdomsutveksling 
og Leo. Selv om alle målene ikke ble nådd på utvekslingssiden, er det en klar økning i 
forhold til året før.  
På GRM i mai ble det endelig besluttet at man skulle videreføre Leo som tidligere, 
samtidig som det skal satses ytterligere i utvalgte distrikter for å etablere nye Leo 
klubber. 

Vedtak: Årsrapporten er godkjent i AU. 
 
3.06. Årsrapport narkotikaarbeide.  
Tidligere MD-NAC Kjell-Tore Andersen hadde utarbeidet rapport om sitt fagområde.  
Rapporten omtaler det store spekter av aktiviteter innen fagområdet. Spesielt må 
nevnes prosjektet ”Overgrep mot barn” som nå ser ut til å kunne få en langt bredere 
utnyttelse enn forutsatt.  

Det er også all grunn til å nevne årets tulipanaksjon. Det vellykkede resultatet har 
medført at narkofondet ved starten på Lionsåret ligger på ca. 2,5 mill. Fortsatt vil det 
komme inn en del søknader etter gammel prismodell, men vi vil uansett starte året 
betydelig bedre enn siste Lionsår. Totalt er det bevilget vel kr. 330.000,- fra 
narkofondet. I tillegg kommer kr. 50.000.- + omkostninger til Lions Tulipanpris. 
  
Vedtak: Årsrapporten er godkjent i AU. 

3.07 Rapport internasjonalt arbeid.  
MD-IRC Evy Einarsen hadde utarbeidet rapport hvor hun hadde tatt utgangspunkt i de 
fire målene som var vedtatt for dette Lionsåret.  
Årsrapporten gir en klar oversikt over alle de store prosjektene som ble igangsatt i 
siste Lionsår, og som vil påvirke oss også i de to neste.  

Når det gjelder oversikter over innbetalinger og bevilgninger henvises til egne 
saksnummer. 

 Vedtak: Årsrapporten er godkjent i AU 
 
3.08. Årsrapport fra Lovkomiteen. 
Lovkomiteen ved leder PDG Tom Sletner hadde utarbeidet årsrapport.  
 
Vedtak: Guvernørrådet takker lovkomiteen for godt arbeid i siste Lionsår.  



Årsrapporten tas til etterretning 
AU ber lovkomiteen også innarbeide de nye vedtakene som ble gjort under 
Convention i Boston 
 
3.09 Halvårsrapport LAN 
Daglig leder i LAN, Jan Erik Larsen, har utarbeidet en fyldig rapport som omhandler 
det administrative arbeidet og prosjektene i Uganda og Malawi.  
  
Vedtak: Rapporten tas til orientering. 
 
  
3.10  LAN – Regnskapsrapport pr. 30.06.2006. 
Det var utarbeidet resultatrapport som viste et underskudd på kr. 48.234,- som er i tråd 
med budsjettet. Så langt er kun ca. 25 % av budsjettet brukt, da bygging av ny klinikk 
i Malawi kommer i 2. halvår.  
 
Vedtak: Resultatregnskapet tas til orientering. 
 
3.11 LAN Protokoll fra styremøte 17.08.06. 
Styremøtet behandlet bl.a. en kommentar fra Norad på regnskapet for 2005. 
Regnskapet må endres, og det må søkes om tilleggsbevilgning for 2007. Et korrigert 
regnskap må legges frem for Guvernørrådet i november. I tillegg behandlet styret bl.a. 
situasjonen med ny stedlig representant etter at Jan Erik Larsen har sagt opp sin 
stilling. Guvernørrådet vil bli orientert nå saken er avklart. 

Vedtak: Referatet tas til orientering. 
 
3.12 Halvårsrapport fra ”Stiftelsen det er mit valg” 
Rapporten viser at resultatet for 1. halvår i stor grad er påvirket av skolereformen 
”Kunnskapsløftet” som har medført en reduksjon i avholdte kurs. 
 
Vedtak: Rapporten tas til orientering. 
 
3.13 Regnskap for Stiftelsen ”Det er mitt valg” pr. 30.06.06. 
Regnskapet viser et underskudd på ca. kr. 50.000,- mot et budsjettert overskudd på ca. 
kr. 176.000,-.  Antall kurs er fortsatt under budsjett, men likevel betydelig bedre enn i 
1. halvår 2005. Antall studenter på høgskolekurs er også langt lavere enn budsjett, men 
det forventes at noe av svikten vil bli tatt igjen i 2. halvår.  
Med den nye prisstrukturen på kurs forventes det en betydelig økning i bestillingen av 
kurs høsten 2006.  
 
Vedtak: Regnskapet tas til orientering. 
 
3.14 Referat fra fagsjefmøtene.  
Det var distribuert referat fra fagsjefmøtene for PR, IT, ME, LD og IR. 
  



Vedtak: Referatene tas til orientering. Distriktene bes være nøye med å følge opp de 
beslutninger som ble tatt på fagsjefmøtene, samt diskutere forslagene i første 
rådsmøte. 

3.15 NSR Minsk. Statusrapport.  
Prosjektleder Erik Evang hadde utarbeidet en statusrapport pr. juni 2006. Av rapporten 
fremgår det at det har oppstått en del uforutsette problemer, noe som har medført 
forsinkelser.  
100 % finansiering av prosjektet er fortsatt ikke løst.  
Det ble fremlagt talloversikter over den økonomiske status pr. juni 2006. Fortsatt 
mangler det ca. € 300.000,- for å rehabilitere bygget 100 %. Forskjellige scenarioer for 
løsning ble fremlagt. En av disse er sponsorvegg – se sak 8.05 
  
Vedtak: Rapporten tas til orientering 
 
3.16 Campaign SightFirst II – rapport. 
MD-CSF II koordinator Jan Erik Larsen hadde utarbeidet en fyldig rapport som viser 
at vi nå har organisasjonen på plass, og er klar til det store løftet.  
Det er gledelig å se at vi har 7 modellklubber på plass. 
Da Jan Erik Larsen fratrer sin stilling på Lionskontoret 30.09.2006 arbeides det med å 
finne hans etterfølger. Vi vil ha en løsning på dette i god tid før han slutter. 

Vedtak: Rapporten tas til orientering. 

4          Planer 
 
4.01 Mål og statusrapport for distriktene A – K 
Samtlige distrikter hadde sendt inn sine statusrapporter. Hvert distrikt fikk 5 minutter 
til å presentere sine mål. 
Guvernørene bes ta med de kommentarer som kom til rapportene. 
Administrasjonen vil utarbeide en oversikt over de måltall det er ønskelig å rapportere 
mot, og som vil bli fulgt opp på de neste guvernørrådsmøtene. 
 
Vedtak: Mål- og statusrapportene godkjennes 
 
4.02 Handlingsplan lederutvikling. 
MD-LDC Finn Haug hadde utarbeidet en omfattende handlingsplan. Da han er 
forholdsvis ny i stillingen, har han bedt om å få revidere planen når han blir mer kjent 
i sitt fagområde.  
 
Vedtak: Punkt 5 i planen utgår, da den allerede er gjennomført.  
Handlingsplanen godkjennes. 
 
4.03 Handlingsplan for medlemsutvikling. 
MD-MEC Knut Eirik Wollan har utarbeidet en handlingsplan med en rekke definerte 
mål og virkemidler for å sikre at antall medlemmer ikke reduseres yterligere. Det er 



viktig at de foreslåtte virkemidlene brukes samlet sammen med de planer som 
utarbeides for ”build up prosjektet” og informasjonskampanjen. 
 
Vedtak: De distriktene som ikke har kommet med måltall for antall medlemmer og nye 
klubber, bes komme med dette snarest. 
Handlingsplanen godkjennes. 
 
4.04 Handlingsplan for ungdomsarbeide. 
MD-YC Rune Johansen har utarbeidet handlingsplanen for dette Lionsåret. Planen 
forutsetter at man fortsatt skal ha stor fokus på en vekst i Leo samt ungdom ut og inn 
sommeren 2007. 
 
Vedtak: Det er ikke aktuelt å gjeninnføre depositum ved reservering av plasser.  
Ansvaret for kommunikasjon til ungdom som skal inn til norske leirer, overføres til 
YC i det distriktet som arrangerer leiren.  
MD-YC etterlyser måltall for studenter ut og utviklingen i Leo. 
Handlingsplanen godkjennes. 
 
4.05 Handlingsplan narkoarbeidet. 
MD-NAC Hilde Straumsheim har utarbeidet en handlingsplan for sitt fagområde. 
Hovedfokus rettes mot å delta aktivt i kampen mot rus- og stoffmisbruk. Dette gjøres 
bl.a. gjennom Lions Tulipanaksjon som er hovedfinansieringskilden til 
undervisningsopplegget ”Det er mitt valg”. 
 
Vedtak: MD-NAC bes, sammen med styret i Stiftelsen ”Det er mitt valg” å fortsette 
arbeidet med å vurdere forslag til alternative finansieringsmåter for Stiftelsen slik at 
den kan bli uavhengig av bevilgninger fra Sosial- og Helsedirektoratet.  
MD-NAC og administrasjonen bes jobbe med å redusere fraktkostnadene på 
tulipansalget ved f. eks å benytte lokale leverandører. 
Distriktene må snarest mulig levere inn måltall på bestilling av tulipaner, da man snart 
må forhåndsbestille et nødvendig antall. 
Handlingsplanen godkjennes. 
 
4.06 Handlingsplan for internasjonalt arbeid 
MD-IRC Evy Einarsen har utarbeidet handlingsplan for dette Lionsåret. Planen er 
splittet i fire satsningsområder, øyehelse, informasjon, samhandling på tvers av 
faggrensene og NSR prosjekter. Under det siste punktet er det foreslått at vi skal 
arbeide for at bidraget til NSR prosjekter økes fra nåværende € 1,20 til NOK 30,-. 
 
Vedtak: Guvernørrådet er enig i at man burde øke bidraget til NOK 30.- pr medlem. 
Imidlertid er det i dag ikke flertall for dette i NSR, og et forslag om dette derfor bør 
fremmes på et senere tidspunkt.  
Handlingsplanen godkjennes. 
 
 
4.07 Handlingsplan for MD 104 for 2006/2007. 



Dette er et sammendrag av planer fra distrikt og fagområder, og bygger på vedtak fra 
Riksmøte i Tønsberg i 2006.  
 
Vedtak: Første kulepunkt under organisasjon endres til ” Sette i gang prosjektet for 
fornyelse i alle organisasjonsledd” 
I annet kulepunkt under IR endres ordet ”skal” til ”bør”. 
”Området YE” endres til ”Området ungdom”. 
I samme område settes inn at mål er 140 ungdommer ut og 4 nye Leoklubber. 
Handlingsplanen godkjennes. 
 
4.08 Møte- og aktivitetskalender. 
Revidert oversikt over alle faste møter ble fremlagt. 
 
Vedtak i AU: Oversikten tas til orientering.  
 
4.09 Statusrapport medlemssystemet. 
Otto Brødholt hadde utarbeidet en statusrapport for samordning mellom 
medlemssystemene i Norge og USA. 
 
 
Vedtak: 
- Klubbene forespørres om status for medlemmer som er registrert i USA men ikke i 
vårt system. 
- Vi bringer på det rene i hvilken form data må leveres Oak Brook for at de skal 
registrere nye medlemmer som ikke finnes i USA 
- Lionskontoret legger press på Oak Brook for å iverksette nye rutiner snarest. Så snart 
saken er klar, orienteres klubbene gjennom rutinebeskrivelsene under www.lions.no 
 
5. Organisasjon og administrasjon 
 
5.01 Komiteer, styrer og utvalg.  
Det ble fremlagt en oversikt over alle komiteer og utvalg. I løpet av møtet ble det 
supplert med en rekke navn.  
 
Vedtak: Følgende komiteer er ikke enda komplette: 
Medlemskomiteen: Mangler et medlem fra Leo. Ansvar MD-YC og MD-MEC. 
Lions Førerhundskole: Mangler et medlem. Ansvar styreleder Ingolf Bekkelund 
Stiftelsen DMV: Mangler et styremedlem. Ansvar styreleder Tom Berge. 
Conventionlotteriet: Mangler komiteen. Ansvar presidenten i LC Hobøl. 
 
5.02 Valg av 5. medlem i arbeidsutvalget. 
Forslaget som ble fremlagt og vedtatt på Riksmøtet i Tønsberg, manglet et par punkter 
for å klargjøre hvem som er valgbar. Det er utarbeidet et tillegg til det vedtatte 
forslaget. Dette tillegget er forelagt lovkomiteen for uttalelse og godkjennelse.  
 
Vedtak: 



- Valg av den IPDG som skal inn i neste års AU skal gjøres av det Guvernørråd de to 
er medlem av, og fortrinnsvis på guvernørrådsmøte i mai.  
- Dersom valget ikke kan finne sted på dette guvernørrådsmøte på grunn av at en eller 
begge stiller som kandidat i et annet MD valg, utsettes avgjørelsen til etter at 
Riksmøtet er ferdig. Dersom begge blir valgt til annet verv på Riksmøtet, velges AU-
representanten blant de øvrige 8 medlemmer av det avtroppende Guvernørråd. Dette 
fordi Lovkomiteen har uttalt at de som har verv på MD-plan ikke kan inneha andre 
verv på MD-plan. 
- Det bør fortsatt være slik at GRL er leder av arbeidsutvalget.  
Forslaget vedtatt. 

6. Økonomi 
 
6.01 Rapporteringsrutiner. Opplegg og innhold. 
Det var fremlagt en oversikt over de rapporteringsrutiner det legges opp til i 
inneværende Lionsår.  
 
Vedtak. Planen godkjennes. 
 
6.02 LAN. Rapport om innbetalinger fra klubber. 
Det var fremlagt en oversikt over klubbenes innbetalinger pr. 30.06.06 for øyehelse og 
fadderbarn. I begge tilfeller er økningen fra forrige Lionsår betydelig. Dog er 
innbetalingen til øyehelse kr. 300.000,- lavere enn forventet. 
 
Vedtak i AU: Rapporten tas til orientering. 
 
6.03 Katastrofeberedskapen. Statusrapport 
Det var utarbeidet en statusrapport pr. 30.06.06 som viser at vi denne dato har 
disponibelt kr. 670.421,- på det ordinære fondet og kr. 1.686.981,- på Tsunamifondet. 
Det er tidligere vedtatt at man skal be klubbene om tillatelse til å overføre 1 mill fra 
Tsunamifondet til den ordinære beredskapen.  
Det ble opplyst at styret i beredskapen i august har bevilget USD 15.000.- til ofrene 
etter ødeleggelsene i Libanon. Beløpet blir kanalisert gjennom Lions i Libanon. 
 
Vedtak i AU: Rapporten godkjennes. 
 
7. Bevilgningssaker. 
 
7.01 Sri Lanka. Omdisponering av midler. 
Det ble i Lionsåret 2004/2005 bevilget ca. 1,8 mill til gjenoppbygging av en 
fiskerlandsby på Sri Lanka. Av beløpet er ca. 1,1 mill brukt til byggingen av de første 
37 husene. På grunn av uenighet om utformingen av de resterende husene, har vi blitt 
anbefalt og bedt av våre Lionsvenner på Sri Lanka om å omdisponere det resterende 
beløpet til å bygge et barnehjem.  
 
Vedtak i katastrofeberedskapens styre: 



Det gis fullmakt til IRC Asbjørn Taraldsen til å gå videre med prosjektet om å bygge 
barnehjem på Sri Lanka i samarbeide med LC Nugegoda Mid Town. Planen må 
godkjennes av katastrofeberedskapens styre. Dersom kostnadene overskrider det 
gjenværende beløp på kr. 654.000,- må dette fremlegges for styret til ny godkjennelse. 
 
7.02 LC Oppegård. Søknad til narkofondet. 
LC Oppegård har søkt om en bevilgning på kr. 60.000 som skal brukes til fortsatt drift 
av selvhjelperkurs for pårørende til stoffmisbrukere i Follo.  
 
Vedtak: LC Oppegård bevilges et tilskudd stort kr. 60.000,- til bruk som nevnt 
ovenfor. Det er en forutsetning at klubben i annonser og annet informasjonsmateriell 
sørger for å få inn at Lions er sponsor. 
 
8. Andre saker. 
 
8.01 Kommunikasjon over faggrensene. 
MD-IRC Evy Einarsen har utarbeidet et notat som et diskusjonsgrunnlag for å sette 
fokus på behovet for mer kontakt mellom våre faggrenser.  
 
Vedtak: MD fagsjefene avholder dagen før neste Guvernørrådsmøte et ”MD-
fagsjefmøte” Orientering om beslutninger og eventuelle forslag vil bli gitt på 
Guvernørrådsmøtet den 18. november 2006. 
 
8.02 Program IP besøk. 
Generalsekretær Egil Moe-Helgesen orienterte om programmet for besøket til IP 
Jimmy Ross.  
 
Vedtak: Informasjonen tas til orientering. 
 
8.03 LC Greåker. Salg av sokker med CSF II logo. 
Klubben har i brev av 22. august 2006 søkt om å få selge dame- og herresokker med 
CSF II logo til alle landets klubber. Klubben opplyser at antatt nettoinntekt i klubben 
på kr. 40.000.- skal gå til CSF II.  
 
Vedtak: LC Greåker gis tillatelse til å bruke CSF II logo og å henvende seg til alle 
landets klubber for å tilby sokkene. LC Greåker anmodes om å be klubbene øremerke 
overskuddet ved klubbsalget til CSF II. 
 
8.04 Leger uten grenser. Bidrag fra Lions til årets TV aksjon 
Det har kommet anmodning fra Leger uten grenser om bidrag til årets TV aksjon hvor 
pengene skal gå til ”kriser som sjelden får verdens oppmerksomhet”. I tillegg er vi 
anmodet om å stille som bøssebærere eller hjelpe til på annen måte.  

Vedtak: Lions Norge bevilger kr. 100.000,- fra Lions Mintfond til årets TV aksjon. 
Pengene blir gitt på dagen med anmodning om at andre frivillige organisasjoner gjør 
det samme. Samtidig oppfordres våre medlemmer til å stille som bøssebærere eller 



hjelpe til på andre måter.  
 
8.05 Minsk – sponsorvegg.  
Fra prosjektgruppa i 104 K har det kommet anmodning om å få gå ut til alle klubbene 
med spørsmål om å bidra til vårt nordiske NSR prosjekt med kjøp av fliser som skal 
pryde inngangspartiet på det renoverte barnehjemmet. Prisen er € 1.000 for en flis på 
40 x 30 cm, og € 5.000 på en på 1m x 1m. (se også omtale i The Lion nr 6-2005/2006 
side 11) 
 
Vedtak: Alle distrikter unntatt H gir tillatelse som anmodet.  
 
8.06 Lion Mints og Conventionlotteriet. 
GRL orienterte om de nye avtalene vedrørende Lion Mints og Conventionlotteriet.  
Avtalen med distribusjon av Lion Mints er nå overtatt av LC Randaberg. Fordelingen 
mellom klubb, distrikt og MD 104 blir ca. som tidligere. På grunn av betydelig økning 
i sukkeravgiften, frakt og andre kjøpskostnader, har man måttet øke prisen til klubbene 
med ca. kr. 300,- 
Etter at LC Bergen/Varden ikke lenger så seg i stand til å ta seg av Conventionlotteriet, 
har arbeidet, etter intern utlysning, blitt overtatt av LC Hobøl. 

Vedtak: 
Informasjonen ble tatt til orientering. Administrasjonen bes utarbeide nødvendige 
avtaler. 
 

 
 
 
 



          

LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD 104 

GUVERNØRRÅDSMØTE 17. og 18. februar 2007 

PROTOKOLL. 

Møtested: Lionskontoret, Ensjøveien 18, 0661 Oslo 
Varighet: Fredag 17. februar kl. 16.30 – 18.00 
  Lørdag 18. februar kl. 09.00 – 17.15 

Tilstede:   Guvernørrådsleder Bjørn Sætrom 
Ass. Guvernørrådsleder Helge Toftner 

    Distriktsguvernørene fra 9 distrikter  
    Fagsjefer (5) 

Fra administrasjonen:  Generalsekretær Egil Moe-Helgesen  
    Rådgiver Otto Brødholt 
    Informasjonskonsulent/redaktør Vibeke Aasland 
       
Dessuten var til stede PID Jan Holtet 
 PCC Marit Klokkerhaug 
 PDG Ingolf Bekkelund 
 PDG Peder Eikeland 
 PDG Ivar Tollefsrud 
 PDG Finn H. Hartmann 
 PDG Birger Dervo 
 IPDG Ole Fjeldtvedt 
 PDG Stein larsen 
 PDG Hans Sønsteng 
 VDG Hans Reykdal 
  
  
DG Martin Hermansen, distrikt E hadde sykdomsforfall.  

1. Åpning og konstituering. 
 
Innkalling og saksliste ble godkjent. 
Helge Toftner leste Lions etiske norm. 
Bjørn Sætrom orienterte om opplegget for Guvernørrådsmøtet, og nevnte spesielt at 
man samtidig med guvernørrådsmøte hadde møte i valgkomiteen.   

2. Protokoller og referater. 
 
2.08 Protokoll fra GRM 18. november 2006 



  
Vedtak: Protokollen godkjennes 
 
2.09 Referater fra CC møte i København 2.12.06 
Vedtak i AU: Rapportene tas til orientering. 
 
2.07 Referat fra CC-møte under NSR i Reykjavik 19.01.07. 
Vedtak i AU: Referatet tas til orientering. 
 
 

Rapporter 
  
3.32 Rapport lederutvikling.  
Rapporten som er utarbeidet av MD-LDC Finn Haug viser at det nedlegges mye tid på 
å revidere vårt opplæringsmateriell. Det er under utvikling materiell på tre nivåer, 
klubb, sone og DG/fagsjefer. 
  
Vedtak: Rapporten godkjennes. GR anmoder om at aktuelle dokumenter og 
opplæringsprogrammer legges ut på hjemmesiden så snart materiellet er ferdig.  
 
3.33 Rapport medlemsutvikling.  
Rapporten, som var utarbeidet av MD-MEC Knut Eirik Wollan, viste at vi pr. 
31.12.2006 hadde 13.013 medlemmer, en nedgang på 272 fra 1.7.06. Det er dannet ny 
filialklubb på Røst (LC Bodø).  LC Skjervøy er reetablert og det en ny klubb på 
Rjukan under stiftelse.  
 
Vedtak: Rapporten godkjennes 
 
3.34 Rapport ungdomsarbeid. 
MD-YC Rune Johansen hadde utarbeidet rapport om ungsdomsarbeid. 
Så langt er det 119 reservasjoner på studenter ut fra Norge. Målet på 140 blir antagelig 
ikke nådd. Planleggingen av de 5 ungdomsleirene sommeren 2007 er i rute.  

Vedtak: Rapporten godkjennes. 
 
3.35. Rapport narkotikaarbeide.  
MD-NAC Hilde Straumsheim har utarbeidet rapport om narkotikaarbeidet.  
Informasjon og bestillingsrutine for årets tulipanaksjon er sendt ut. Bestillingsfristen 
er 1. mars 2007. Statuttene for Lions Tulipanaksjon er utarbeidet (se sak 9.01).  
Det bør bli større fokus på andre tiltak rettet mot ungdom og rusforebygging. I 
narkofondet finnes midler til refusjon til klubbene. Alle DG’er anmodes om å ta inn 
noe om dette i sine månedsbrev.  
 
Vedtak: Rapporten godkjennes 



3.36 Rapport internasjonalt arbeid.  
MD-IRC Evy Einarsen hadde utarbeidet rapport hvor hun hadde tatt utgangspunkt i de 
fire målene som var vedtatt for dette Lionsåret. Bl.a. er følgende omtalt: 

• Det er inngått treårig avtale med NORAD. 
• Innbetaling til CSF II er 4,5 mill. Det gjenstår 10 mill, noe som vil bli en 

utfordring for klubbene. 
• Mye info om IR området er lagt ut på hjemmesidene 
• Minsk prosjektet er forsinket med minst 6 måneder. Se også sak 3.43. 

  
Vedtak: Rapporten godkjennes 
 
3.37. Kommentar til regnskapet for LAN pr. 31.12.2007. 
Regnskapet var ikke ferdig da dokumentene ble sendt ut. Dersom de er ferdige, bli de 
fremlagt på GRM som en informasjonssak.  
  
3.38  LAN – Regnskapsrapport pr. 31.12.2007. 
Det ble gitt en muntlig orientering av Otto Brødholt, da regnskapet på grunn av 
forsinkelse i Malawi fortsatt var under utarbeidelse.  
Det ble meddelt at regnskapet så langt ikke inneholdt noen store overraskelser ut over 
den tidligere gitt informasjon om at byggingen i Malawi er noe forsinket.  
 
Vedtak: GR vil bli informert dersom det er større avvik i regnskapet. Regnskapet 
fremlegges for Riksmøte til godkjenning.  
 
3.39 LAN Protokoll fra styremøte 02.11.06. 
Av referatet fremgår det at det arrangeres en ny ”inspirasjonsreise” til Uganda våren 
2007.  
Avtalen med Roe Grønnevet er nå signert.  

Vedtak i AU: Referatet tas til orientering. 
 
3.40 og 3.41  Regnskap for Stiftelsen ”Det er mitt valg” pr. 31.12.07. 
Regnskapet viser et overskudd på ca. kr. 222.657,- mot et budsjettert overskudd på   
kr. 300.810,-.  Dette betyr at 4. kvartal gikk med et overskudd på kr. 275.324 mot et 
budsjettert overskudd på kr. 168.533.- 
Bedringen i 4. kvartal skyldes både flere kurs og mer salg av bøker enn budsjettert.  
 
Vedtak i AU: Regnskapet tas til orientering. 
 
3.42 Referat fra styremøte i DMV 21.11.2006. 
Kjell Børresen, LC Vang ble godkjent som nytt styremedlem. 
Budsjettet med et overskudd på kr. 174.123 ble godkjent.  
Som ny trykkeriforbindelse er AiT Otta valgt. All produksjon av bøker samles etter 
dette på et sted.  
 
Vedtak i AU: Referatet tas til orientering. 



AU er orientert om at styreleder Tom Berge ønsker avløsning fra høsten 2007. I tillegg 
er PDG Sein Larsen på valg som styremedlem, men han kan eventuelt gjenvelges.  
AU oppfordrer styret i DMV til å komme med forslag på styrekandidater. 
 

3.43 NSR Minsk. Statusrapport.  
Prosjektleder Erik Evang hadde utarbeidet en statusrapport pr. februar 2007. Av 
rapporten fremgår det at det har oppstått en del uforutsette problemer, noe som har 
medført forsinkelser på opp mot et år.  
Av det opprinnelige kostnadsoverslaget for fase 1 på € 371.471, er pr dato ca. € 98.000 
ikke finansiert. Dersom søknaden fra Mintfondet på NOK 250.000 = € 29.919 og fra 
LCIF på tilsvarende € 60.000 går gjennom, er rest ikke finansiert € 8.452.-  

Følgende er nå under arbeid: 
• Rullering av bevilgningen fra distrikt K med 200 pr medlem. 
• Utsendelse av invitasjon til klubbene for å være med på finansiering ved kjøp 

av ”sponsorfliser”. Denne invitasjonen går til klubber i alle de skandinaviske 
land.  

 
Vedtak: Rapporten tas til orientering. GS Egil Moe-Helgesen velges inn som nytt 
medlem i komiteen.  
 
3.44 og 3.45 Måltall pr. 31.01.2007. 
Som det fremgår av rapporten, er medlemstallet nå nær 13.000. Med de feilene vi vet 
ligger i systemet er det faktiske tallet ca. 12. 975 medlemmer.  
Innbetalingen til CSF II er varierende. Det viser seg klart at distrikter som fokuserer 
på kampanjen, også ser umiddelbare resultater.  
Totalt for CSF II ligger vi nok noe bak målene dersom vi skal oppnå totalmålet på 
14,6 mill. 
  
Vedtak: Rapporten tas til orientering. 
 
3.46 Lion Mints – 2006. 
Før nye bevilgninger i dette GRM, er fondet på kr. 845.689.-  
Salget i 2006 var på totalt 265 kartonger, noe som er bedre enn forventet. I 1. halvår 
ble det levert 106 kartonger, og i 2. halvår 159 kartonger.  

Vedtak i AU: Rapporten tas til orientering. 
Det rettes en stor takk til LC Randaberg for det arbeidet de har nedlagt.  

4          Planer 
 
4.13 Mål og statusrapport for distriktene A – K 
Alle distriktsguvernørene gikk kort gjennom status i distriktet.  
Det er ønskelig at man i enda større grad fokuserer på problemområdene, og hvorledes 
man skal løse disse.  



 
Vedtak: Rapportene godkjennes 
 
4.14 Statusrapport medlemssystemet. 
Otto Brødholt hadde utarbeidet en statusrapport om samordning mellom 
medlemssystemene i Norge og USA.  
Overføringen av data til systemet i Oak Brook fungerer nå, og derved skal det fra 1. 
mars 2007 kun registreres endringer i det norske systemet.  
Aktivitetsrapporten vil bli laget som en del av vårt system.  
Både president, sekretær og kasserer mister med dette adgangen til systemet i Oak 
Brook 
 
Vedtak: Rapporten tas til orientering. Det ble uttrykt stor tilfredshet med at dette nå er 
i orden, noe som vil bety en stor lettelse for alle klubber.  
 
4.15 – 4.18 Langtidsplaner for perioden 2007 – 2010. 
AGRL Helge Toftner presenterte forslag til langtidsplaner for perioden 2007 – 2010. 
Det ble gitt en rekke kommentarer som innarbeides i det forslaget som fremlegges for 
Riksmøtet.  
 
Vedtak: Planene godkjennes med de endringsforslag som fremkom, og fremlegges for 
Riksmøte på Hamar til endelig godkjenning. 
 
5. Organisasjon og administrasjon 
 
5.05 Fornyelsesprosessen i Lions Norge.  
Viser til sak i ekstraordinært GR møte 14. desember 2006, samt drøftinger på møte på 
Island under NSR, januar 2007. 

Hele saken er revurdert, og tilbakemeldingene fra Distriktsguvernørene er tillagt stor 
vekt.  Konklusjonen er at vedtaket gjort i telefonmøte den 14.  desember 2006 bør 
oppheves, og det inviteres til følgende vedtak. 

1. Vedtaket om opprettelse av Prosjektgruppe for Fornyelsesprosessen i Lions     
oppheves. 

2. Komiteen som er opprettet for opplegget for Informasjonskampanjen fortsetter. 

3. Det opprettes en komité som skal følge opp / være pådriver i arbeidet med  
fornyelsen i klubbene, herunder ”Kreative Prosesser”. 

4. Det opprettes en komité som skal gjennomgå gjeldene lover, instrukser og  
reglementer med sikte på forenkling av disse og tilknyttede prosesser, samt  
delegering av administrative elementer til administrasjonen (Lionskontoret). 



5. Guvernørrådet anmoder neste års Guvernørråd til å gjenoppnevne disse  
komiteene inntil arbeidet er avsluttet for å sikre kontinuitet.  

6. Eventuelle lovendringsforslag fremlegges senest til Riksmøtet 2008. 

7. AGRL sammen med Generalsekretæren ivaretar koordinering mellom  
aktivitetene i komiteene. 
  
Vedtak: 
Punktene 1 og 2 overfor vedtatt.  
 
Til punkt 3 ble følgende vedtatt: 
DG Tore Tellefsen, distrikt G og DG Per Gunnar Nyheim, distrikt D får i oppgave å 
ajourføre den arbeidsboken som er laget i distrikt B og D, slik at den kan brukes i alle 
distriktene. Forslag til prosjektbeskrivelse er som følger: 
 
 Prosjektets arbeidsnavn er ”Fornyelse i Lions”. 

1. Bakgrunn for prosjektet er følgende forhold: 
• Utviklingen av medlemstallet i MD104, hvor vi mister netto 3-400  
medlemmer hvert år,  
• Medlemmenes gjennomsnittsalder øker år for år.   
• Organisasjonen har store vanskeligheter med å rekruttere yngre kvinner og  
menn 
• Mange klubber, soner og distrikt har problem med å rekruttere tillitsvalgte.  
• Mange yngre personer som melder seg inn, forsvinner fort ut igjen.  Har  vi det 
 riktige produktet? 
• Kjennskapet til Lions er dårlig ute blant publikum. 
• Denne utviklingen setter organisasjonens fremtid i fare.  

2. Målsetting for prosjektet er: 
• Å bevisstgjøre alle Lions om behovet for nyorientering og fornyelse 
• Å gi klubbene verktøy de kan anvende i en kreativ prosess 
• Å gjøre organisasjonen attraktiv for yngre kvinner og menn 
• Gjennom en landsomfattende informasjonskampanje sørge for at publikum vet 

mer om oss, og flere får lyst til å bidra gjennom medlemskap i Lions 
• Å ha sterke og omstillingsdyktige klubber slik at medlemstallet i Norge øker. 

Arbeidstrinn i hver klubb:  
• Formulere visjon, overordnede mål og resultatmål for klubben 
• Gjennomføre kreative prosesser for de prioriterte resultatmålene 
• Utarbeide rullerende tiltaksplan for de resultatmålene som er diskutert 
• Ha løpende oppfølging av tiltaksplanene 
• Grundig informasjon i samtlige klubber om innholdet i 

informasjonskampanjen 



Disse tre første arbeidstrinnene vil bli/er blitt undervist i seminarer i samtlige distrikt i 
MD 104.  Riksmøtet vil avgjøre hvorvidt det blir midler til å gjennomføre 
informasjonskampanje, som er en viktig del av vår fornyelsesprosess.  De tre første 
arbeidstrinnene bør være gjennomarbeidet i løpet av høsten 2007, hvoretter 
informasjonskampanjen kan gjennomføres fra vinter/vår 2008. 
 
Arbeidsboka generaliseres og gjøres ferdig til 17. mars 2007. Kostnadene dekkes 
inntil kr. 40.000 av budsjettet til fornyelseskampanjen. Kostnader ut over kr. 40.000 
deles mellom distriktene.  

Til punkt 4 ble følgende vedtatt: 
Det opprettes en komité som skal gjennomgå gjeldende lover, arbeidsordning, 
reglement og prosesser, med ette mandatet: 
• Forenkling av prosesser 
• Delegering av myndighet  
• Endring av grenser for bevilgninger (for fagsjefer og AU) 
• Fjerne unødvendige administrative saker fra sakskartet 
• Revisjon av lovverket for å støtte opp under foreslåtte endringer 
• Board policy manual 

Komiteen skal kunne utfordre gjeldende nasjonale og internasjonale lover og 
arbeidsordninger for Lions.  

Komiteen skal i tvilstilfelle søke bistand i lovkomiteen. 

Komiteen leverer sin innstilling innen 15. januar 2008. 
 
Komiteen består av  
 DG Knut H. Peterson, leder 
 IPDG Tom Sletner 
 DG Hroar Thorsen 
   VDG Martha Kalland 

En prosjektgruppe bestående av MD-LDC, MD-MEC og AGRL får som mandat:  
• Være pådriver i arbeidet med å gjennomføre kreative prosesser ute i klubbene  
• Støtte klubbene med materiale, ideer og personer for å gjennomføre prosessen 
• Samle tilbakemeldinger om prosessen fra klubbene og rapportere til AGRL og  
 GS. 
Prosjektgruppen oppnevnes for en periode fra mars 2007 til ut året 2008 med mulighet 
for forlengelse ut lionsåret 2008 – 2009. 
 
Punktene 5, 6 og 7 ble vedtatt.  
 
5.06. Representasjon på RM i Norden. 
Norsk representasjon på Riksmøtene i de nordiske land går på rundgang mellom 
distriktene. I henhold til dette ble representasjonen som følger: 
 



Vedtak: 
Det blir følgende representasjon på de Nordiske Riksmøter: 

Sverige:  GRL Bjørn Sætrom 

Danmark:  Distrikt G 

Finland:     Distrikt A 

Island:       Distrikt F 
 
5.07 Administrasjon og organisering av Lionskontoret.  
Det forslaget til reglement for Lionskontoret som ble lagt frem da Tove Gulliksrud var 
GRL, ble aldri fremmet for guvernørrådet. Dette forslaget har nå blitt ”modernisert”, 
og er klart til å bli lagt ut på høring til bl.a. ansatte på kontoret.  

Vedtak: AU får fullmakt til å utarbeide reglement for Lionskontoret, inkl. å utarbeide 
stillingsinstrukser.  
Reglementet legges frem for guvernørrådet for godkjenning.  

6. Økonomi 
 
6.08 og 6.09 Regnskap for Lions Norge pr. 31.12.06. 
Regnskapet etter de første seks månedene viser et underskudd på kr. 86.192 mot et 
budsjettert underskudd på kr. 144.501, dvs ca. kr. 58.000 bedre enn budsjett.  De 
viktigste avvikene er: 

1. Vi har en inntektssvikt på ca. kr. 87.000 som i hovedsak skyldes et lavere  
medlemstall, som slår ut både i kontingenten og refusjonen fra Oak Brook til  The 
Lion. 
2. Personalkostnadene er ca. kr 112.000 høyere enn budsjett. Ca. kr. 10.000  
skyldes at lønnsøkningene fra 1. mai 2006 ble utbetalt i september. Vi har  
økning i kostnadene som følge av økt stillingbrøk til GS (fra 0,85 til 0,9), samt  at 
Ivar Tollefsrud er vedtatt dekket inn med 0,1 stilling. I tillegg har arbeidet  med 
et felles medlemssystem medført mer bruk at Otto Brødholt, samt at det  har påløpt 
høyere pensjonskostnader for to nyansatte da premien er beregnet ra  den dagen de 
ble ansatt. 
3. På reise og møter er det brukt ca. kr. 115.000 mindre enn budsjett.   
4. Dersom ikke noe uforutsett skulle inntreffe, antar vi at vi er ca. på budsjett pr.  
30.06.07. Utfordringen blir at kontingenten går ytterligere ned i forhold til  
høsten 2006. 
 
Vedtak. Regnskapet godkjennes. 
 
6.10 Utbetaling fra narkofondet.  
I de første 6 månedene er det utbetalt kr. 780.246.-. Av dette gjelder kr. 144.000.- for 
prosjekter annet en kurs i DMV.  
Narkofondet er etter dette på kr. 1.669.000.- 



 
Vedtak: Rapporten tas til orientering. Prisen til klubbene settes til kr. 6.- pr. tulipan. 
Prisen til klubbene vurderes neste år ut fra størrelsen på narkofondet som før ny aksjon 
i 2008 ikke bør være større enn ca. 1 mill. 
 
. 
6.11 Katastrofeberedskapen. Statusrapport 
Det var utarbeidet en statusrapport pr. 31.12.06 som viser at vi denne dato har 
disponibelt kr. 2.427.978,- på det ordinære fondet og kr. 686.981,- på Tsunamifondet 
(etter at det er overført 1 mill fra Tsunamifondet til det ordinære fondet).  
I perioden juli – desember 2006 er det bevilget USD 15.000 (NOK 95.805) til Lions i 
Libanon. 
 
Vedtak i AU: Rapporten godkjennes.  
  
6.13 og 6.13 Budsjett 2007/2008. 
Det er utarbeidet et budsjettforslag  med et budsjettert overskudd på kr. 37. 033.-.  
 
Budsjettprosessen har denne gangen vært vanskeligere enn på flere år. Mens vi de siste 
årene har fått positiv effekt av bl.a. reduserte reise- og møtekostnader, flater dette nå 
ut. Når vi denne gangen budsjetterer med 13.000 medlemmer, og en lavere dollarkurs 
enn i år, får vi en svikt i inntektene på ca. kr. 220.000.  

På kostnadssiden øker spesielt personalkostnadene av flere grunner. GS øker fra  
0,85 % til 0,9 % avlønning. Ivar Tollefsrud belastes med 0,1 % stilling, samt at alle 
ansatte nå er med i pensjonsordningen. Denne økningen kompenseres delvis med 
reduksjon i reise- og møtekostndene (mot budsjett 2006/07), men dette er dessverre 
ikke nok. For å få budsjettet til å gå i balanse, er det i siste runde gjort følgende: 

• Reklamebudsjettet er redusert fra kr. 200.000 til kr. 100.000 
• Det er tatt inn ytterligere kr. 100.000 i  beregnet momskompensasjon 
• Overføringene til distriktene er redusert med kr.70.000 (6%) tilsvarende den 

nedgangen distriktene har hatt i antall medlemmer de siste årene. 

Det er forutsatt at vi ikke klarer å øke medlemskontingentene. 
 
Det vil bli fremmet eget forslag til Riksmøte om en ekstraordinær medlemskontingent 
på kr. 100.- pr. år i to år.   

Skulle et forslag om en slik kontingent ikke bli vedtatt, vil GR måtte fremme forslag 
om en økning i kontingenten på kr. 15 pr medlem for bl.a. å styrke reklamebudsjettet.  

Det er en klar oppfatning at budsjettet er meget stramt og vil derfor kreve en stram 
kostnadsstyring. 
 
Vedtak: Budsjettet med et overskudd på kr. 37.033 fremlegges for Riksmøte som 



budsjett for Lionsåret 2007/2008.  
Det fremmes egen sak om en ekstraordinær medlemskontingent på kr. 100.- pr år i to 
år. Av beløpet vil kr. 40.- pr. år kunne gå av aktivitetsmidler (kostnader som henføres 
til Lions Tulipanaksjon og Campaign SightFirst II). Resten må gå av klubbkassa.  
MD-LDC legger ønsker å legge opp til en noe bredere VDG-utdanning enn det som 
ligger i budsjettet. Kostnader som overstiger budsjettet vil eventuell bli å dele likt 
mellom distriktene.   
 
6.14 Ikke innbetalte kontingenter.  
Ikke innbetalte medlemskontingenter fra høsten 2006 og eldre utgjør kr. 51.300 fordelt 
på 5 distrikter.  

Vedtak i AU: Informasjonen tas til orientering.  
DG bes følge opp klubbene som skyldes kontingent snarest.  
 
 
7. Bevilgningssaker. 
 
7.05 Garanti for ungdomsleir i distrikt H. 
Distrikt H har søkt om en garanti på kr. 40.000 for bortfall av inntekter i forbindelse 
ungdomsleiren som skal arrangeres sommeren 2007.  
 
Vedtak: Søknaden om en garanti for bortfall av inntekter på inntil kr. 40.000 innvilges. 
I forbindelse med eventuell utbetaling, bes revidert regnskap fremlagt.  
 
7.06 NSR – Minsk. Søknad til Mintfondet.  
Fra prosjektgruppen for NSR-prosjektet i Minsk, er det kommet søknad om kr. 
250.000 fra Mintfondet. Søknaden er anbefalt av DG i K og MD-IRC.  
 
Vedtak: Søknaden om kr. 250.000 som skal brukes i forbindelse med NSR-prosjektet i 
Minsk, innvilges.  
 
 
7.07. Sone 7 104 K. Søknad til Mintfondet. 
Sonen søker om kr. 100.000 fra Mintfondet til delvis dekning av kostnadene ved 
renovering av et barnehjem i Vilnius, Litauen. Totalkostnaden er på 1,6 mill hvorav 
1,5 mill allerede er finansiert. Søknaden er anbefalt av DG og MD-IRC. 
 
Vedtak: Søknaden om kr. 100.000 til delvis finansiering av oppussing av et barnehjem 
i Vilnius, Litauen innvilges.  
 
7.08 Orkester Norden. Søknad om støtte.  
Søknaden ble trukket. 
 
7.09. Ungdomsleir i Uganda.  
Saken ble trukket.  



  
  
8. Andre saker. 
 
8.16 The Lion. Ny trykkeriforbindelse.  
Etter å ha vurdert 9 tilbud, har man valgt Møglerstu Trykkeri i Fredrikstad som ny 
trykkeriforbindelse for The Lion. Kostnaden blir som ved tidligere format til tross for 
betydelig bedre papirkvalitet.  
Avgjørelsen er forelagt Bladstyret.  
 
Vedtak i AU: Orienteringen tas til etterretning.  
 
8.17. Jury Lions fotokonkurranse.  
Lions fotokonkurranse er en årlig begivenhet der vinnerbildet blir med i konkurransen 
om et beste bilde under Convention i Chicago. Hvert distrikt har anledning til å sende 
inn et bilde. 

Vedtak: Til jury oppnevnes Erik Braadland, leder, Vibeke Aasland og Finn E. Haug.  
 
8.18 Møtedatoer 2007/2008. 
Det var utarbeidet en oversikt over møtedatoer for Lionsåret 2007/2008.  

Vedtak: Oversikten tas til orientering.  
 
8.19 Gave til HM kong Harald på hans 70-års dag.  
 
Vedtak: Det bevilges et beløp på kr. 10.000.- som overføres til Kronprinsparets 
Humanitære fond. Beløpet belastes nasjonalt hjelpefond.  
 
8.20 Sone 1 i 104 F. Søknad til Mintfondet.  
Sonen har søkt om kr. 50.000 til delvis finansiering av oppbygging av et bibliotek i 
Beslan. Søknaden er anbefalt av DG og MD-IRC. 

Vedtak: Sone 1 i 104 F innvilges kr. 50.000 som delvis finansiering av bibliotek for 
barne- og ungdomsbøker i Beslan. 
 
 
 
9. Riksmøtesaker 
 
9.01. Reglement for Lions Tulipanaksjon.  
Guvernørrådet satte i august 2006 ned en komité som skulle komme med forslag til 
vedtekter for Lions Tulipanaksjon. Komiteen har bestått av: 
 Kjell- Tore Andersen, tidl. MD-NAC, leder 
 Hilde Straumsheim, MD-NAC 



 Egil Moe-Helgesen, GS 
Komiteen har utarbeidet et forslag som den anbefaler vedtatt på Riksmøte på Hamar.  
Forslaget er forelagt lovkomiteen for uttalelse, og merknadene er tatt inn i forslaget.  
 
Vedtak: Etter en del endringer, ble det fremlagt forslag vedtatt fremlagt for Riksmøte 
på Hamar for endelig godkjenning.  
 
9.02 Endringer i reglementet for Lions Røde Fjær. 
Det er foreslått vedtatt en del praktiske endringer etter forslag fra lederen for Lions 
Røde Fjær 2004, Egil Moe-Helgesen. Disse endringene kan vedtas av Guvernørrådet. 
 
I tillegg er det foreslått to endringer som må fremlegges for Riksmøte for endelig 
godkjenning. Dette gjelder: 

1. § 2.4 hvor det er laget regler for avstemningen som avviker fra vårt normale  
regelverk.  

2. § 10.1 hvor Guvernørrådet gis fullmakt til å endre retningslinjene. Tidligere var 
 dette delt mellom Riksmøte og Guvernørråd.  
 
Forslagene er forelagt lovkomiteen som ikke har merknader til forslagene. 
 
Vedtak: De praktiske endringene av retningslinjene vedtas.  
De to endringene nevnt overfor (§§ 2.4 og 10.1), anbefales godkjent av Riksmøte. 
Endringen i § 2.4 om avstemningsregler anbefales å skulle gjelde fra dette Riksmøte.  
 
9.03. LC Brumunddal om å utsette Lions Røde Fjær 2009.  
Forslaget er trukket.  
 
9.04 Lions Røde Fjær 2009. 
Totalt kom det inn 11 forslag på LRF 2009. Etter forhandlinger mellom forslagsstillere 
har antallet blitt redusert til 9. Vi ber om at hver enkelt går inn på hjemmesidene og 
setter seg grundig inn i forslagene.  

Som en del av vedtektene, er klubbene bedt om å uttale seg om hvilke forslag de 
prioriterer. Så langt har det kommet inn ca. 100 svar, men det er ingen som peker seg 
ut. Det er avgitt 15 førstestemmer på det forslaget som leder, mens det er avgitt 7 
stemmer på det som har fått færrest.  
 
Vedtak: Guvernørrådet innstiller som følger: 

1. LC Askim distrikt J. Utrednings- og rehabiliteringssenter for unge 
kriminelle.  

2. LC Hurdal, distrikt K. Nytt nasjonalt synssenter, Regnbuesenteret ved 
blindeforbundets senter i Hurdal. Samarbeide med Norges Blindeforbund. 



3. LC Bardu og LC Målselv distrikt A. ”Psykisk helse” – hovedsatsning på 
Viken senter for psykiatri og sjelesorg. 
 

9.05 Oppnevning av møteledere til Riksmøte på Hamar. 
Guvernørrådet skal i henhold til lov for MD 104 nominere møteledelse på Riksmøte. 
Det foreslås at følgende nomineres: 
 Tidligere Guvernørrådsleder Martin Haakull, LC Sokndal 
 Assisterende Guvernørrådsleder Helge Toftner, LC Vestby 

Vedtak: 
Følgende nomineres som møteledere på Riksmøte 2007 på Hamar: 
 Tidligere Guvernørrådsleder Martin Haakull, LC Sokndal 
 Assisterende Guvernørrådsleder Helge Toftner, LC Vestby 

9.06 Nominasjon av lovkomité. 
Guvernørrådet skal innstille overfor Riksmøte lovkomité for MD 104.  
Lovkomiteen består i dag av: 
 PDG Tom Sletner, LC Heggedal, leder 
 Lions Knut Relbo, LC Oslo/Abildsø-Manglerud 
 Lions Finn Ramstad, LC Asker (advokat) 

Vedtak: 
Guvernørrådet innstiller overfor Riksmøte at følgende velges som lovkomité for MD 
104: PDG Tom Sletner, LC Heggedal, leder 
 Lions Knut Relbo, LC Oslo/Abildsø-Manglerud 
 Lions Finn Ramstad, LC Asker (advokat) 
Alle har akseptert gjenvalg. 

9.07 LC Rygge. Forslag om sterkere satsning på medlemsrekruttering ved å opprette 
egen stilling.  
I sitt forslag (som er gjengitt i saksdokumentet i sin helhet) skriver klubben bl.a.: 
”Det er ingen tvil hvor ansvaret for medlemsrekruttering er i vår organisasjon. På 
MD og distriktsnivå er det fagsjefer med spesialområde å bistå klubbene i bl.a. 
rekrutteringsarbeidet. 
Likevel får vi en negativ utvikling år etter år. 

Lions Club Rygge ser meget alvorlig på utviklingen og mener at det må satses 
sterkere. Vi foreslår at det opprettes en egen stilling for ”medlemsrekruttering”. 
Personen er ment å være en ressurs for MD, distrikt og klubbene. Stillingen vil 
målrettet arbeid og kontinuitet ut over valgperioder.” 

I sin kommentar til forslaget sier AU: 
AU ønsker at hele informasjonskampanjen og alt omliggende, behandles under ett.  



AU uttaler videre at den komité som foreslås opprettet i sak 5.05 skal ivareta de 
oppgaver som forslaget berører.  
AU mener det også er urealistisk å be om en kontingentøkning nå, da man jo har 
planlagt å fremme et forslag om en engangskontingent for å dekke kostnadene ved 
informasjonskampanjen.  

Vedtak: Forslaget ble avvist med 10 mot 1 stemme.  
Forslaget oversendes komiteen som er vedtatt opprettet i sak 5.05. 

9.08 Møteprogram for Riksmøte på Hamar. 
Det forelå et foreløpig møteprogram for Riksmøte.  
Det ble gjort disse endringene/tilføyelsene: 

• Åpningen ble fastsatt til kl 09.00. 
• Til å informere de påtroppende DG’er ble valgt Ingunn Høgsand, B og Tore 

Tellefsen, G. Orienteringen starter kl 16 torsdag 31. mai. 

Vedtak: Møteprogrammet godkjennes. 

9.09 Endring av forretningsorden for Riksmøter.  
I nåværende forretningsorden fremgår det ikke om forslag til endringer krever simpelt 
flertall eller det skal være 2/3 flertall.  
For å rydde denne usikkerhet av vegen, har lovkomiteen foreslått følgende som nytt 
punkt 11: 
”Forslag om forandringer eller tilføyelser til denne forretningsorden skal være 
innsendt til Lionskontoret etter samme regler som gjelder for lovforslag. 
Riksmøtet kan vedta slike forandringer med 2/3-dels flertall.” 
 
Dette forslaget har selvfølgelig ingen innvirkning på den mulighet/rett møtelederen 
har til å foreslå endringer  i riksmøtets  dagsorden (rekkefølge i sakene etc.). 

Vedtak: Guvernørrådet er prinsipielt enig i forslaget. Men når det nå er nedsatt en 
komité som skal se på hele lovverket, oversendes forslaget til denne komiteen for 
videre vurdering.  

Møtet ble avsluttet kl 17.15 
  

 
 

 
 





Mål og statusrapport pr 30.01.07 

Distrikt104F 
Distriktsguvernør Hroar Thorsen 

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig

1 Sikre kontinuitet i alle 
klubbene i distriktet og i 
distriktet: 

Alle klubber og distriktet bør 
ha en 3 års strategiplan. 
Presidentene bør ha en 
handlingsplan for sin periode  
Få godkjent distriktets plan 
på DM 2007

Invitere alle klubber til å 
komme med innspill til 
distriktets strategiplan.  

Tilrettelegge for 
langsiktig planlegging 
for klubbene ved å gi 
tydelige tegn på hvor 
distriktet beveger seg. 

Har skiftet 
navn på 
papirene til 
Langtidsplan, 
distriktet bør 
ha samme 
strategi som 
MD, 
Langtidsplanen 
er ferdig  

DG, VDG 
og 
president
er

2 Opplæring: 
Videreføre den opplærings 
strategi som distriktet har 
valgt.  
Videreutvikle denne i samråd 
med MD-LDC

Sørge for at samtlige 
opplærings programmer 
revideres og legges på 
ny profil. 
Gjøre opplæringen 
tilgjengelig via 
hjemmesiden.

Det er laget 
noen nye biter 
som erlagt ut 
på 
hjemmesiden, 
kontinuerlig 
arbeid pågår 

LDC og 
ITC

3 Sone: 
Øke samarbeidet mellom 
klubbene i sonene, og i 
”byene”

Støtte de soneprosjekter 
som er satt i gang. 
Fremheve fordelen med 
presidenttreff i de 
forskjellige byer / soner

Igangsatt 
Soneledere har 
utarbeidet 
felles 
sonestrategi

DG, VDG, 
IRC og 
soneleder

4 Medlemsutvikling: 
Netto økning ved årets slutt. 

Gjøre distriktet bevist på de 
mulighetene vi har, både 
geografisk og organisatorisk

Videre føre den positive 
trenden som distriktet er 
inne i. 
Innformere om de 
mulighetene vi faktisk 
har.

Igangsatt. 
Dessverre 
nedgang, men 
flere klubber 
gir positive 
signaler

DG og 
MEC

5 Medlemspleie: 
Lions skal bli en prioritert 
fritidssyssel 

Øke kunnskapen om 
Organisasjonen og det 
den gjør.

PPT ny i Lions 
er laget og lagt 
ut på 
hjemmeside

Alle i 
rådet 

6 IT: 
Alle klubber skal benytte 
Lions.no post kasse

Hjelpe alle klubber med 
å få satt dette opp riktig

Igangsatt 
Fungerer OK

DG, DS, 
ITC og IT-
Sèr

7 Aktiv bruk av hjemmeside, 
både distrikt og klubb. Dette 
skal være et sted der man 
finner svar på det man lurer 
på.

Gi opplæring til rådet og 
IT kontakter om hvordan 
E-site fungerer og hvilke 
muligheter som ligger i 
dette

Ny veiledning 
om hvordan 
man bruker 
samt foredrag 
er laget

ITC , PRC 
og LDC



Hroar Thorsen 
DG  D104F

8 Ungdomsarbeid: 
Sette LEO på dagsorden i 
alle soner.

Aktivt innformere om 
LEO, hva de gjør og 
hvilke fordeler dette har 
for Lions

Igangsatt, 
Larvik / 
Hedrum går 
tregt men 
fremover. 
Muligheter for 
ny klubb i 
Grimstad

DG og 
YEC/LEO 
–C 

9 Planlegge ungdomsleir 
sommer 2007 
Fremme 
ungdomsutvekslingen 

Følge opp å støtte 
arrangør klubbene. 
 

Igangsatt YEC

10 Det er mitt valg, settes på 
dagsorden i alle soner.

Fronte dette ut mot 
soneledere.

Igangsatt NAC og 
soneleder
e

11 Tulipanaksjon. 
Øke dekningsgraden i 
distriktet.

Sørge for at det 
kartlegges hvor vi ikke 
har dekning, finne 
potensielle klubber til å 
dekke disse områdene

NAC  er satt på 
saken

NAC og 
soneleder
e

12 ”Tegning for fred” Markedsføre denne 
aktiviteten via Løvenytt 
og hjemmeside.

100% Økning i 
deltagelse i år. 
( fra 1 til 2) 
Flere har gitt 
uttrykk for at 
de ønsker 
dette til neste 
år.

NAC, 
PRC, 
YEC  
Og 
soneleder
e 

13 IR arbeidet: 
RM og DM vedtak bør lojalt 
følges opp.

Gi klar beskjed om hva 
som er vedtatt. 

Fungerer IRC og 
DG

14 CSF II 
Innfri de målsetninger som 
klubbene har satt seg.

Inspirere til dette 
arbeidet ved å 
innformere om 
muligheter og utvikling.

Klubbene 
virker motiverte 
og positive

IRC og 
CSF II 
koordinat
orer.

15 Stillingsinstrukser for 
fagområder og styreverv på 
distriktsplan, vedtas på DM 
2007

Utarbeide beskrivelser 
for de forskjellige 
Fagområder og 
styreverv 
I samarbeid med de 
som innehar de 
forskjellige vervene 

Planlegges DG, VDG 
og Rådet

Nr Distriktets mål Tiltak for å nå målene Status Ansvarlig
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Det er en målsetting at samtlige distrikters IRC-er skal besøke våre øyehelseprosjekter. Bl.a. 
skal et slikt besøk være en inspirasjon i arbeidet med Campaign SightFirst II.  

I sin rapport fra reisen som fant sted i månedsskiftet september/oktober 2006 skriver 
reiseleder følgende i sin konklusjon: 

”Etter det reiseleder har mottatt av tilbakemeldinger og etter egen oppfatning, var dette en 
meget vellykket reise. De fire IRC-ene ga klart uttrykk for at det hadde vært inspirerende og 
lærerikt, og at de følte at det hadde vært meget nyttig i forhold til oppgavene knyttet til 
Campaign SightFirst II.  
Etter undertegnedes mening er det beklagelig at det ikke blir flere turer dette lionsåret på 
grunn av manglende finansiering fra MDs side. LAN er på nytt budsjett fra 1. januar, og for 
distriktene kan det ikke være vesentlig hvilket år deres tur kommer.” 

Vi ber guvernørrådet om å vurdere en tilleggsbevilgning til MD-budsjettet for 2006/07 i 
størrrelsesorden inntil kr. 35.000, som vil være tilstrekkelig til å ta ned til Uganda de seks 
IRC-ene som ikke deltok i 2006. Vi forutsetter at IRC-er som avslutter sitt virke i 2007 ikke 
skal delta i en tur nå. En eventuell tur nå, bør finne sted i mars/april 2007. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Vi har i våre budsjetter normalt ikke regnet med refusjonen av moms. For inneværende år ble 
det imidlertid vedtak om å ta inn kr. 250.000 til dekning av forberedelser til 
informasjonskampanjen. 
Ut fra de siste års refusjon, har vi ytterligere ca. kr. 250.000 å gå på, slik at det finnes midler 
disponible.  
GS innstiller på man tar med de resterende 6 IRC’er til Uganda under forutsetning av at de 
sitter i vervet ut over 30.06.2007. 

VEDTAK: 

Sak: Inspirasjonsreise for distriktenes IRC-er B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 7.03 - 2006/07

Saksbehandler: Otto Brødholt Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det gis en ekstrabevilgning på kr. 40.000 som skal dekke MD 104’ s andel av 
inspirasjonsreisene for IRC’er til Uganda. Det forutsettes at de som reiser har en 
funksjonsperiode ut over 30.06.2007.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

VEDLEGG:  Ingen 
ANDRE DOKUMENTER: Ingen 
FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Forslaget nedenfor er sendt til GRL og AGRL, som begge har akseptert det muntlig: 
  
”Som dere kjenner til går i dag ca. kr. 11 av kontingenten til MD til administrasjon av 
Riksmøtet. Dette dekker kostander som: 

• Markedsføring av RM (CD, annonser osv)  
• Adm av påmeldingene  
• Leie av alle møterom  
• Åpningseermonien  
• Trykk av programmet  
• Teknisk utstyr under RM  
• +++++ diverse 

Totalt har dette på de siste Riksmøtene utgjort ca. kr. 200 - 220.000. Fra MD har 
arrangørene fått ca. kr. 140.000. Differansen er dekket opp ved at lunchen lørdag er 
priset høyere enn vanlig, de to siste RM er den økt fra 200 til 300.- 
  
Det fondet vi har til dekning utgjør ca. kr. 300.000.- Fondet har økt hvert år ved at de 
siste RM har gått med overskudd, og 50 % av det som overstiger kr. 50.000 går til 
MD. Revisor har påpekt at fondet nå er for høyt, og mener at noe bør inntektsføres.  
  
Det er etter min mening galt at de som møter på RM skal betale ekstra for å dekke 
adm utgifter alle klubber bør være med på. En mulighet er at vi må gå ut og be om 
høyere kontingent neste år for å dekke opp et underskudd på RM administrasjon. 
Dette mener jeg er uheldig, da vi jo helt sikker vil be om en engangskontingent for å 
dekke opp informasjonskampanjen. Mitt forslag er derfor at vi nå noen år bruker av 
fondet, f.eks med kr. 60.000 i år, mot at prisen på lunchen senkes til kr. 200.-. Dette 
får jo ikke budsjettmessige konsekvenser, men vi bør, dersom dere er enige, 
informere GR.”  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Til dekning av de administrative kostnadene ved Riksmøte på Hamar, bevilges ekstra kr. 
60.000.- som dekkes av det fondet som er opparbeidet.  

Dette forutsetter at prisen på lunch riksmøtedagen reduseres til kr. 200.-.  

Sak: DEKNING AV RIKSMØTEADMINISTRASJON B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 7.04 - 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Det er nå bekreftet fra riksmøtearrangørene at prisen på lunch lørdag reduseres til kr. 200.- 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Dekningen av riksmøteadministrasjon økes med kr. 60.000, samtidig som prisen på lunch 
lørdag blir kr. 200.-

Guvernørrådets vedtak:



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se søknad nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Distrikt H skal arrangere ungdomsleir i 2007. Det søkes om en garanti for bortfall av inntekter 
på kr. 40.000.- .Søknaden er anbefalt av MD-YC Rune Johansen. 
Søknaden er på over kr. 20.000 og må forelegges GR. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Ungdomskontoen er pr. 31.12.06 på kr. 185.000.- En utbetaling på kr. 40.000 vil derfor gripe 
kraftig inn i saldoen. GS vil innstille på at distriktet revurderer budsjettet slik at garantien kan 
reduseres til kr. 20.000 som har vært det normale tidligere.  

VEDTAK: 

Sak: GARANTI UNGDOMSLEIR I H B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 7.05 – 2006/07

Saksbehandler: Rune Johansen/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det gis en garanti for manglende inntekter på kr. 20.000.  
AU etterlyser eventuell beholdning fra tidligere leire i det fremlagte budsjett.

Guvernørrådets vedtak: 



Budsjett for Lions Ungdomsleir 2007 Bærum       
Friendship Through Nature and Culture. 

UTGIFTER 

                                                    
INNTEKTER 

På vegne av leirledelsen 
26.01.07 
Britt Sønstegaard 

Opphold Emma Gjestehus 15 døgn inkludert renhold og 
sengetøy  + Rjukan  

Kr 135.000,-

Busstransport i Oslo –Bærum - Rjukan 
Fast buss med sjåfør

Kr   35.000,-

Servering Emma + Rjukan + diverse  Kr   45.000,-

Utflukter Tusenfryd + diverse Kr   20.000,-

Porto/kontorrekvisita Kr     5.000,-

Uforutsette utgifter,feks.  Gaver til deltagere,  eks sekker, 
telefonkort  .o.l.

Kr   15.000,-

Totalt Kr     255.000,-

 

Støtte fra distrikt  48 klubber x 2000,- x 2 år Kr 192.000,-

Støtte fra sponsorer til gaver, mat/drikke Kr   30.000,-

Støtte fra diverse Lionsklubber til museer, gaver osv. Kr.  33.000,-

Totalt Kr 255.000,-



Til: Guvernørrådets Arbeidsutvalg 

Fra: MD YC Rune Johansen 

Søknad fra distrikt 104H 

Distrikt 104H skal sommeren 2006 arrangere ungdomsleir og har i den forbindelse 
fremmet en søknad pålydende nok 40.000,-.  

Søknaden gjelder garanti for bortfall av budsjetterte inntekter- Søknaden er fremmet 
av arrangørene via distriktets YEC og DG har støttet søknaden.  

Søknaden tilfredsstiller kravene iht vedtektene for Lions ungdomskonto og foreslås 
godkjent.  

Beløpet er på over 20.000,- og må derfor godkjennes av AU. 

Eventuell støtte utbetales først etter at leirregnskapet av avsluttet.  

Hilsen 

Rune Johansen 
MD-YC 
(sign) 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se søknaden, innstilling fra DG og MD-IRC nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

NSR prosjektet i Minsk har blitt dyrere enn først antatt. I og med at vi har ansvaret for det, 
bør nevnte søknad innvilges.  
Søknaden er på kr. 250.000, men MD-IRC Evy Einarsen har innstilt på kr. 200.000 
GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden på kr. 250.000 innvilges. 

VEDTAK: 

Sak: NSR MINSK. Søknad om støtte fra mintfondet. B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 7.06 – 2006/07

Saksbehandler: Evy Einarsen/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden på kr. 250.000 innvilges.

Guvernørrådets vedtak: 



Lions   Club    International                      
Prosjektgruppe Minsk 2006 – 2007 

Lions Clubs International 
Multippel distrikt 104 
Ensjøveien 16 
0661 OSLO 

SØKNAD  OM  STØTTE  FRA  LIONS  LIONS  MINT - FOND 
Total – estimat foreligger nå for Lions Prosjekt Minsk. 
Samlet estimat utgjør USD 804673, om lag € 619.651, eller NOK 5.177.749 
(Kurs USD = 6.4345  og € 8.3559) 
Prosjektdokumentene er nå til kontroll og godkjenning hos byggmyndighetene i Minsk. 
Antatt byggestart er uke 10, men en del opprydningsarbeider inne i bygningen er startet. 

Vi har nettopp mottatt prosjektestimat for totalprosjektet, i kortversjon. Disse dokumentene er 
nå på ”godkjenningsrunde” i bygg - etatene i Minsk kommune. 

Totalentreprisen er på USD 804.673 – tilnærmet € 619.651, eller NOK 5.177.749. 

Fase 1, som omfatter (se kopi av dokument fra Minsk): 

The estimate N 1 includes next building works: 
1)destroy of old internal walls and overlaps between floors 
is 28559 dollars;                                                                    €   21.993 
2) export of the destroyed construction is 3943 dollars;              €    3.036 
3) strengthening of the basement is 22418 dollars;                      €  17.264 
4) reconstruction of a ground floor is 113630 dollars;                 €  87.506 
5) replacement of windows of a ground floor is 11199 dollars;   €    8.624 
6) reconstruction of a second floor is 119410 dollars;                  €  91.958 
7) replacement of windows of a second floor is 14050 dollars;    €  10.820 
8) construction of the third floor is 65728 dollars;                        €  50.617 
9) construction of a roof is 44334 dollars;                                     €  34.142 
10) warming of an attic is 14510 dollars;                                      €  11.174 
11) warming of a facade of a building is 44537 dollars;               €  34.298 
Totalt utgjør dette: USD 482.318   (ca. 60 % av totalestimat) € 371.432 = NOK 3.103.523 

Fase én er det som skal til for å kunne ta i bruk – provisorisk – 1. etasje, men inkluderer også 
delvis istandsetting av både 2. og 3. etasje. 



Kommunen har investert om lag € 50.000 i framføring av rørgate for fjernvarme, vann, 
kloakk, strøm i desember – 06. 
I garantiskrift til City of Minsk desember 2006, signerer CC Bjørn Sætrom, DG Bjørn 
Egil Skar og prosjektleder Erik Evang dekning av € 160.000 pr. 1. mars, og € 30.000  
 prime oktober 2007.  Det betyr en underdekning på € 181.000 – eller NOK 1.501.603 for 
å fullføre fase 1. 
  /
2 
Med forventet støtte fra LCIF på USD 75.000 ( € ca. 58.000, eller NOK 482.587) – er det 
fortsatt et stort ”gap”, dvs. NOK ca. 1 million. 
Vi er i ferd med å få en beskrivelse av – konkret – omfang av renovering innenfor rammen av  

a.  garantert support fra MD 104 (inkl. NSR) + 104 K – stor € 190.000 i løpet av 2007 
b.  estimerte summer på € 58.000  (LCIF nevnes ikke) og fra Lions Mintfondet( nevnes    
       ikke ved navn) 

Vi vil innenfor rammen av € 190.000 få ny løftet tak - konstruksjon, sikret fundament, lagt ny 
golvkonstruksjon, som bærende del av konstruksjonene. I detalj å angi – på nåværende 
tidspunkt – hvor mye som ellers må gjøres, som konstruksjonsmessige arbeid i fase én, har vi 
bedt om detaljutredning på. 
Her kan vi møte problemer i godkjenningen av framdriften fra myndighetene, dersom den 
endres i forhold til framlagte planer. 

Det arbeides med å skaffe betydelig sponsorstøtte fra annet hold, bl.a. midler som finnes i 
norsk bidrag i forbindelse med EØS-avtalen. POLEN vil da være et samarbeidsland for oss 
( de får om lag 50 % av en støtte på 9 milliarder i perioden 2006-2010/-11. 
En forklaring av prosedyrene her vil ta for mye plass, men totalt regner vår kontakt – 
Helsingfors – komiteen (HFK) - som koordinerer dette for Norge, nær ett års behandlingstid. I 
møte med kontaktpersonen i HFK 23.01.07 fikk vi klar forståelse for at vårt prosjekt var 
”midt i blinken for støtte”, men forutsatte at Polske myndigheter ville godta slik 
”bordercrossing”, og at vi hadde samarbeidspartner i Polen. 
Vårt distrikt har gjennom 15 år hatt nært samarbeid med LC Police /Stettin, og ytt støtte i 
mange millioner – klassen, blant annet til stort svømmeanlegg ved en handicapinstitusjon. 
Det arbeides nå med direkte kontakt mot klubben, mot sittende DG, og overfor Norges 
Ambassade i Polen. 
Uansett vil en slik støtte – om vi oppnår dette – rette seg mot fase nr. 2 – 4. 
Invitasjon til ”MINI - prosjekter”, som er presentert i Guvernørrådet tidligere, kan nå bli satt  i 
gang, siden prosjektmodellen foreligger. 

Prosjektgruppen finner at Tsjernobyl – ulykken var en utrolig katastrofe, og er jo fortsatt en 
katastrofe for de som er blitt / fortsatt blir rammet. Det er jo nå ettervirkningene for alvor slår 
til, noe det store antall som fortsatt blir rammet av kreft, og spesielt gjelder dette barna.  

På grunnlag av ovenstående søker prosjektgruppen om støtte fra Lions Mint – fondet på  
NOK 250.000 – tohundredefemtitusen. 



Bakgrunnsmateriell forutsetter vi at styret for Lions Mint – fondet har kunnskap om, bl.a. i 
tidligere framlagte PP-presentasjoner. 

Kongsvinger, 24.01.07 

Erik Evang 
Prosjektleder 

Sendes tjenestevei  - parallelt – som e-post, via DG 104 K, MD-IRC, til  MD 104 – styret for 
Katastrofefondet og Guvernørrådet. 

Påtegning fra DG Bjørn Egil Skar – D 104 K. 

Som det fremgår av søknaden har prosjektet sitt utspring i Tsjernobyl-katstrofen.    På 
barnekreftsykehuset behandles ca 1200 nye barn hvert år.  Sone 4 tok tidlig del i dette arbeidet 
og på vårt distriktsmøte i 2001 startet vi vårt prosjekt Minsk for å bygge et nasjonalt senter for 
rehabilitering av kreftrammede barn.   Erik Evang har hele tiden vært prosjektleder og 
Belarus-koordinator Einar Lyngar er fat medlem i prosjektgruppen.  Distriktets klubber har de 
to siste årene bevilget kr. 100 per medlem til Minsk Bygg og kr. 100,00 per medlem til Minsk 
Drift.  Minsk Drift ble tidligere drevet av vår sone 4.  Dette er i første rekke til lønninger til de 
fagpersonene (som innehar stor kompetanse) som jobber i forhold til rehabilitering av 
kreftrammende barn.    

Prosjekt Minsk – nasjonalt senter for rehabilitering av kreftrammende barn er nå vårt NSR-
prosjekt.. 

Planene for gjennomføring er nå klare og oppstart vil skje i mars 2007.   

 Det er fortsatt stort behov for hjelp i forhold til Tjesrnobyl-katastrofen og i det jeg håper på 
støtte fra Lions Mint-fond anbefaler jeg at prosjektgruppens søknad på kr. 250,000 innvilges. 

Bjørn Egil Skar 
DG 104 K 

Ang. søknad Mint-fondet. 
  
Det oppleves naturlig å støtte prosjektet ut fra beskrevet formål, men ikke med mer enn kr. 200.000.- 
  
Innstilling fra MD IRC Evy Einarsen 



GUVERNØRRÅDET 

             

VEDLEGG: Se søknaden i sak 7.07.1 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det søkes om kr. 100.000 fra mintfondet til delfinansiering for å renovering av et barnehjem i 
Vilnius, Litauen. Totalprosjektet koster 1,6 mill, og 1,5 mill er allerede finansiert.  

DG har anbefalt søknaden under forutsetning av at det ikke går på bekostning av 
Minskprosjektet.  

MD-IRC Evy går inn for en bevilgning på kr. 50.000.- 

Det henvises også til sak 3.46 hvor det finnes en totaloppstilling over mintfondet.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dersom beløpet innvilges vil det fortsatt være ca. kr. 500.000 på mintfondet. Det blir derfor 
mer et prinsipp om hvor stort fondet skal være som er avgjørende for om beløpet skal bevilges 
eller ikke.  

VEDTAK: 

Sak: SØKNAD MINTFONDET FRA SONE 7 I 104 K. B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 7.07 – 2006/07

Saksbehandler: Evy Einarsen/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU synes prosjektet er meget godt, og mesteparten er allerede finansiert. 
AU foreslår en bevilgning på kr. 100.000

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se søknad fra Erik Evang og innstilling fra MD-YC Rune Johansen nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Søknaden nedenfor gjelder for en konsert i Kongsvinger og en tilsvarende søknad om en 
støtte på kr. 40.000 for de øvrige konsertene i Norge. Totalt søknadsbeløp er kr. 50.000.-. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
GS slutter seg til innstillingen fra MD-YC.  
I tillegg bemerkes at ungdomskontoen nå er nede på ca. kr. 185.000, og altså ikke større enn 
nødvendig for å møte behovet som kan oppstå. 

VEDTAK: 

Sak: SØKNAD OM STØTTE TIL KONSERTER I 
NORGE AV ORKESTER NORDEN

B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 7.08 – 2006/07

Saksbehandler: Rune Johansen/Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Orkester Norden er en klubbaktivitet som fortrinnsvis bør finansieres av klubbene.  
Det kan ikke foretas et vedtak før de nødvendige budsjetter er sendt inn.

Guvernørrådets vedtak: 



SØKNAD  OM   STØTTE  TIL  GJENNOMFØRING  AV  ORKESTER NORDEN – 
KONSERT I  KONGSVINGER  SOMMEREN 2007 – MED LOKALE LIONSKLUBBER  
SOM  DELARRANGØR. 

Endelig ser det ut til at også Norge vil få et skikkelig turnébesøk av Orkester Norden. 
Tidligere har vi hatt konserter i Tønsberg (Vestfoldspillene), Lillehammer og 3 ganger i Oslo. 

Orkesteret vil ha sine samspilløvinger i Arvika igjen (Ingesund Musikhögskola), slik de startet med de 
første årene fra 1993. 
Det blir en konsert ved avslutningen av samlingen, lagt til Arvika, før turneen starter. 

I år var planlagt konserter i Kongsvinger, Tønsberg/Sandefjord (Vestfoldspillene), Stavanger og 
Bergen.  Bergen har nå falt ut  av turnéplanen. (Grieghallen skal renoveres i sommer.) 
I forbindelse med turneen er planlagt at årets bestillingsverk dedikeres Dronning Sonja til hennes 70-
års – jubileum, som er knyttet opp mot hennes besøk i Stavanger.  
Norsk gjestekomponist er klar, men navn er fortsatt ”internt”. 

Vestfoldspillene har vært ”inn / ”ut” / men er nå på vei inn igjen. 
Kontakt er opprettet med både Lions nøkkelpersonell og ditto for Foreningen Norden. 
Unntak er fortsatt noen usikkerhet i Tønsberg, men der tar Rikskonserter direkte kontakt (er). 

I Kongsvinger er både lokallag og distrikt av Foreningen Norden avklart, likeså LC Kongsvinger, og 
sonemøtet drøfter saken i sitt møte i februar. Lokaler er klart, og 104 K vil bli involvert formelt, men 
har kjennskap til turneen. 

LC Kongsvinger er kjent med at det tidligere er søkt om og blitt innvilget støtte fra Lions 
Ungdomsfond (sist til konserten i Oslo). 

Lions Club Kongsvinger søker med dette om støtte til gjennomføringen av konserter med Orkester 
Norden I Kongsvinger, juni/juli (dato fortsatt usikker), stor kr. 10.000. 

En slik støtte vil være av aller største betydning for at våre lokale klubber kan påta seg et slikt ansvar. 

Tilsvar kan meddeles Erik Evang. 

Kongsvinger, 29.01.07 

Med vennlig hilsen 
Steinar Stolpe (sign.)                                                                                        Erik Evang 

                  President                                                                                        Orkester Norden - kontakt 



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

 Mobil : 97 60 85 10    Tlf.pr. : 23 14 04 35 
e - mail : mdyc@lions.no 

Oslo 29.01.07 

Til: Guvernørrådets arbeidsutvalg.  

Fra: MD YC Rune Johansen 

Uttalelse vedrørende søknader ang. turne Orkester Norden 2007 

Orkester Norden har sommeren 2007 lagt 4 av sine konserter til Norge og i den 
anledning har det kommet 2 søknader.  

Søknad fra LC Kongsvinger på nok 10.000,- vedrørende støtte til gjennomføring av 
konsert.  
Søknad om underskuddsgaranti på nok 50.000,- vedrørende de 4 konsertene i Norge.  

Undertegnede er i utgangspunktet positiv til søknaden, men føler at vi må få litt mer 
informasjon på plass før en behandling kan finne sted. Både når det gjelder direkte 
støtte til arrangementet i Kongsvinger og en underskuddsgaranti for alle 4 konsertene 
kreves det etter min mening et fremlagt budsjett for vi kan ta stilling til beløpens 
størrelse. 

En godkjennelse av søknadene fra Konsvinger på dette tidspunkt uten nærmere 
spesifikasjon av hvordan arrangementet skal finansieres vil kunne føre til lignenede 
søknader fra de andre konsertstedene som da også måtte godkjennes.     

Foreløpig innstilling fra min side er at søknadene først behandles når det legges frem 
budsjetter for arrangementene.   

Hilsen 

Rune Johansen 
MD-YC 
(sign) 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se innstilling, søknad og budsjett nedenfor. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Distrikt E skal arrangere ungdomsleir sommeren 2007, og søker i den forbindelse om en 
garanti på inntil kr. 40.000 for bortfall av inntekter.  
Det synes allerede klart at det blir en inntektssvikt, da tilskuddet fra kommunen inne ble 
innvilget.  
Når det gjelder de mulige økte kostnadene for overnatting, forutsettes det at man eventuelt 
reduserer andre utgiftsposter.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden innvilges. Da beløpet overstiger kr. 20.000 må søknaden godkjennes av AU. 

VEDTAK: 

Sak: SØKNAD OM GARANTI IFM UNGDOMSLEIR I 
E

B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 7.10 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden innvilges.  
Det forutsettes at distriktets tilskudd opprettholdes.  
Distriktet anmodes om neste gang å øke tilskuddet fra klubbene.



MD – YC  Rune Johansen, 
Høybråtenveien 23 J, 1055  Oslo 

 Mobil : 97 60 85 10    Tlf.pr. : 23 14 04 35 
e - mail : mdyc@lions.no 

          
Oslo 05.05.07 

Til: Guvernørrådets Arbeidsutvalg 

Fra: MD YC Rune Johansen 

Søknad fra distrikt 104E 

Distrikt 104E skal sommeren 2007 arrangere ungdomsleir og har i den forbindelse 
fremmet en søknad pålydende nok 40.000,-.  

Søknaden gjelder garanti for bortfall av budsjetterte inntekter. Søknaden er fremmet av 
arrangørene via distriktets YEC og DG har støttet søknaden.  

Til inntektssiden på budsjettet er det nå klart at arrangørene ikke vil få tilskudd fra 
kommunen, om dette vil utløse deler av garantien er usikkert. .  

Søknaden tilfredsstiller kravene iht. vedtektene for Lions ungdomskonto og foreslås 
godkjent.  

Beløpet er på over 20.000,- og må derfor godkjennes av AU. 

Eventuell støtte utbetales først etter at leirregnskapet av avsluttet.  

Hilsen 

Rune Johansen 
MD-YC 
(sign) 



LIONS CLUB YOUTH CAMP FARSUND 2007 
BUDSJETT 
Inntekter: 

52 klubber a kr 3.500                                           kr 182.000 
Tilskudd fra kommuner                                        ”    10.000 
Bedrift sponsing                             ”    15.000 
Tilskudd 104E                 ”    15.000 
                                 Sum                kr 222.000 

Utgifter: 
Leirleie                kr  30.000 
Bespisning      ”     80.000 
Velkomsttreff      ”       5.000 
Fellesarrangement      ”     35.000 
Forsikring      ”       2.000 
Gaver       ”       5.000 
Transport      ”     22.000 
Avskjedsselskap                ”       7.000 
Administrasjon                     ”     15.000 
Rekvisita      ”     10.000 
Reserve      ”     11.000 

                                                   Sum                   kr  222.000  

                                                 
 Søknad om garanti for bortfall av inntekter. 

Da vi er sikre på at vi ikke får tilskudd fra kommunen, og i tillegg er veldig usikre på 
sponsing fra bedrifter, ser vi oss nødt til å søke om garanti på kr 40.000. 

Kjell Glendrange forhandler for tiden med Lista Flypark om pris på overnatting, men dette ser 
allikevel ut til å bli dyrere enn budsjettert.  
Skulle det fortsatt være uklarheter knyttet til garantisøknaden, vennligst ta kontakt med 
soneleder, Kjell Glendrange. 

Vennlig hilsen 

Tore B Pedersen 
 YK Farsund                                          

Hei,  
jeg finner som DG i distrikt 104E å kunne støtte søknaden om garanti på kr. 40000,- før søknaden 
oversendes Rune Johansen. Håper det er tilstrekkelig at det gjøres på denne måten.  

Med vennlig hilsen  

Martin Fadnes Hermansen  



distriktsguvernør  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se notat fra YEPC Christopher Knag nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det er foreslått et pilotprosjekt som har som hensikt å kommer frem til en fremtidig 
ungdomsutveksling med Uganda, der både norske studenter reiser til Uganda, og at ungdom 
fra Uganda kommer til våre ordinære ungdomsleire.  

Ut fra notatet skal følgende beslutninger tas: 
1. Reise og opphold for 6 studenter fra Norge til Uganda på 3 ukers ”arbeidsleir” 

Totalt søkes det om kr. 100.000 fra mintfondet. 
2. Rammebevilgning for eventuelt å kjøpe inn utstyr og materiell som er nødvendig for å 

kunne gjennomføre leiren. Kr. 50.000.- . Ikke spesifisert hvor dette søkes fra, men 
også her er mintfondet mulig.  

3. Forslag om at MD-YC for er ansvarlig for organisering av fremtidige leire, og med en 
representant fra LC Bergen/Student om programansvarlig. Det forutsettes at LAN er 
samarbeidspartner. 

4. Fremtidige leire skal finansieres ved at klubber sponser den enkelte student med reise 
og opphold. 

5. Midler til å utføre oppgaver vil bli søkt finansiert enten ved at klubber deltar eller ved 
at det søkes mintfondet om midler. 

6. Finansiering av studenter fra Uganda til Norge finansieres for eksempel ved at 
distriktene bidrar det året de ikke arrangerer leir.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Jeg er usikker på om selve leiren kan finansieres av mintmidler. I reglene står det at det skal 
være et prosjekt, og at tilskuddet fra mintfondet skal komme i tillegg til det klubb/sone/
distrikt bevilger.  
Kjøp av utstyr kan normalt finansieres av mintfondet, men igjen mangler vi det tilskuddet 
som kreves.  
GS forutsetter at fremtidige leire blir selvfinansierende. Det vil ikke være korrekt å binde opp 
mintfondet fremover i tid, og derved blokkere for andre søknader som kommer. Denne leiren 

Sak: NORSKE STUDENTER TIL UGANDA 
SOMMEREN 2007

B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 7.11 – 2006/07

Saksbehandler: Christopher Knag/Egil Moe-
Helgesen

Arkivnr:



bør kunne betraktes på lik linje som våre øvrige leire, og da ha muligheten til å søke om 
garanti for bortfall av fremtidige inntekter.  
GS er enig i fremtidig organisering, og ser det positive i at deltagerne i årets leir får i oppgave 
å planlegge neste års leir.  

VEDTAK: 

Notat fra Christopher Knag: 

Guvernørrådet / AU 
Vedr. Bergen student og Uganda 

I forbindelse med det foreslåtte Pilotprosjekt som har som hensikt å komme frem til en  
fremtidig Ungdomsutveksling med Uganda foretatt seg følgende.  

Ved henvendelse til Universitetet i Bergen fikk LC Bergen Student 200 henvendelser på  
e-mail.  
Dette bekrefter at interessen er enorm.  

Siden har de mottatt 55 søknader fra studenter som ønsket å delta. På et informasjonsmøte 
som ble holdt ved det juridiske fakultet møtte 40 studenter, 15 hadde meldt forfall til selve 
møtet, men trakk ikke sin søknad.  
Søkerne ble fortalt at det var en forutsetning at de ble medlem i LC Bergen Student.   

Studentene ble gjort oppmerksom på at det var kun 5-6 studenter som fikk reise i år.  

Innformasjonen til studentene under møtet ble foretatt av Berit Baldersheim og Christopher 
Knag 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
• Det bevilges kr. 100.000 fra ungdomskontoen.  
• Dersom det er behov for penger til materiell, bevilges dette fra Mintfondet med 

inntil kr. 50.000.-.  
• Bevilgningene forutsettes godkjent av respektive MD-YC og MD 
• Neste års Guvernørråd evaluerer årets opplegg, og kommer med forslag til 

finansiering.  
• Klubbene anmodes om å bidra med mer penger til ungdomskontoen når giro sendes 

ut høsten 2007. 
•  MD-YC er ansvarlig for neste års arrangement.

Guvernørrådets vedtak: F bevilger 20 000kr 50 000 fra Mint, 30 000 fra Ungdomskontoen 



Det ble klart fortalt studentene at dette er ett pilot prosjekt som har som formål å skulle 
komme frem til en modell for fremtidige ungdomsleirer.  
Det ble også informert om at det ville bli en form for Service Camps hvor det ble utført 
diverse arbeid ved de klinikker/ skoler / barnehager. Opplegget skal ha et meningsfult 
innhold. 

De som fikk muligheten skal inngå i ett tim som skal utarbeide program for nye leirer ( 2008 ) 
hvor det muligens vil bli sendt invitasjoner til våre NSR nasjoner om deltagelse.  

Finansiering Pilotprosjekt. 

Det bevilges en sum fra Mint fondet til reise og opphold for 6 studenter i 3 uker sommeren 
2007  
Forslag Ca kr. 100.000,- 
Videre bevilges det et beløp som kan, hvis nødvendig, benyttes til å betale for utstyr og eller 
materiell for at studentene skal ha mulighet til å utføre eventuelle oppgaver. 

Forslag  ca 50.000,- 

Jeg vil gjøre oppmerksom på at her er der sikkert personer i vårt system som bør ha bedre 
kunnskap enn den jeg besitter på dette området.  

Guvenørrådet oppfordres til å ta stilling til hvem som i fremtiden skal organisere dette.  

Forslag.  

Youth Exchanges Service Camps organiseres av MD YC. 

MD YC gies anledning å inkludere en person som Program C med hovedansvar for YE 
Sevice Camps. Personen bør komme fra LC Bergen student  

Styret i LAN er samarbeidspartner og skal forelegges leirprogrammet og har mulighet til å 
komme med kommentarer. Det er også ønskelig at styret i LAN kommer med direkte 
oppgaver de ønsker hjelp til å utføre slik at det kan søkes etter studenter med fagbakgrunn for 
løsning av oppgavene.  
 Leir og program forelegges guvernørrådet for uttalelse i møtet i november året i forveien.   

Finansiering av reise og opphold.  

YESène finansieres slik alle andre utvekslingstudenter blir finansiert, ved at det er klubber 
som sponser den enkelte student med reise og opphold.  
Eventuelle midler til å utføre oppgaver vil bli søkt finansiert enten ved at klubber deltar eller 
ved søknad til mint fondet. 
Oppgavene som skal utføres vil vi ha god oversikt over ca ett år i forveien, både når det 
gjelder arbeidsoppgaver og kostnader ved at de som deltar det ene året er med å planlegge for 
neste år.  



Et antall Ugandiske  studenter som har deltatt i våre leirer i Uganda sikres plass på våre leirer 
i Norge året etter. ( Maks 5 stykker).  

Finansiering av studenter til Norge. 

Det søkes blant LC klubber å finne finansiering for studenter til Norge.  Her kan det nok 
tenkes flere løsninger.  
Eksempel  
Det året distriktet  ikke arrangerer Ungdomsleir finansierer Distriktet en student fra Uganda til 
Norge.  
Videre vil jeg si at veien får bli til mens vi går. 

YEPC oversjøisk Christopher



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se dokumenter i 7.12.1 og 7.12.2 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
LC Arendal har søkt om kr. 130.000.- fra mintfondet til delvis finansiering av en kirurgisk 
avdeling ved sykehuset i Rutifunk i Sierra Leone. 

Søknaden er behandlet av Guvernørrådet via et ”mailmøte”, og enstemmig vedtatt.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Søknaden innvilges 

VEDTAK: 

Sak: LC ARENDAL. SØKNAD MINTFONDET TIL 
RUTIFUNK I SIERA LEONE.

B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 7.12 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Søknaden innvilges

Guvernørrådets vedtak: 
Søknaden innvilges



GUVERNØRRÅDET 

 VEDLEGG: Ingen 
ANDRE DOKUMENTER: Se forslag til budsjett nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I budsjettforslaget som salderes med kr. 28.000, er det forutsatt et bidrag fra ungdomskontoen 
på kr. 25.000 som er det samme som for inneværende Lionsår.  

Bevilgningen er anbefalt av MD-YC Rune Johansen 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dersom Leo i det hele tatt skal opprettholdes, bør beløpet innvilges.  

VEDTAK: 

Sak: BUDSJETT 2007/2008 FOR LEO NORGE B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 7.13 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Tilskudd til Leo for 2007/2008 på kr. 25.000.- innvilges.

Guvernørrådets vedtak:  Som AU

Budsjett Leo i Norge 2007 - 2008

Budsjett Regnskap

2007 - 2008 2006 - 2007 2005 - 2006

Driftsinntekter

Tilskudd fra MD 
104         25 000,00 

        25 
000,00 

        32 
000,00 

Medlemskontigent
er           3 000,00 

          5 
000,00 

          1 
350,00 

Totalt           28 000,00  
        30 
000,00  

        33 
350,00 

Driftsutgifter

Rådsmøter           4 000,00 
          6 
000,00 

          1 
910,00 



Utsendelser              500,00 
             
500,00 

                     
-   

Riksmøtet           5 000,00 
          5 
000,00 

          7 
808,00 

Leo I Norge           9 000,00 
          9 
000,00 

        12 
493,00 

Internett           1 000,00 
          2 
000,00 

          1 
654,00 

Leoseminar           6 500,00 
          7 
500,00 

          5 
243,00 

NSR           2 000,00 
          4 
857,00 

Totalt           28 000,00  
        30 
000,00  

        33 
965,00 

Underskud
d

            
(615,00)



GUVERNØRRÅDET 

 VEDLEGG:   
Se kopien av mail fra IRC Asbjørn Taraldsen. 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I Lionsåret 2004/2005 ble det totalt bevilget kr. 1.787.500.- til gjenoppbygging av 50 – 55 hus 
på Sri Lanka. De første 37 husene ble bygget ganske raskt, og overlevert innbyggerne i 
november 2005. Så langt har vi brukt 1,1 mill, og har således en bevilget, ikke brukt reserve 
på ca. kr. 654.000.- . 
I begynnelsen av året oppsto et problem om utformingen av de resterende husene. 
Innbyggerne i landsbyen ønsket å bygge større og finere enn de 37 husene som allerede var 
bygget. Dette advarte våre venner i LC Nugegoda Mid Town oss om at vi ikke måtte gå inn 
på. Det ville skape splid og uoverensstemmelser. Vi tok konsekvensen av rådet, og startet 
byggingen av de resterende husene – helt identiske som de som tidligere var bygget.  

Så startet bråket. På tre hus som var ferdige ble taket revet av, og de startet selv på byggingen 
av en ny etasje. Da ble byggingen fra vår side stoppet. Konsekvenser ble at innbyggerne i vår 
landsby Singhe Deeweregama gikk til en annen organisasjon, som har startet byggingen av de 
resterende husene. 

Våre venner på Sri Lanka har eter dette kommet opp med et forslag om å bygge et barnehjem. 
Også på dette området er behovet stort.  

Imidlertid må en eventuell beslutning om omdisponering av midlene behandles av 
katastrofefondets styre. Det nye styre er ikke konstituert, og saken legges derfor frem for AU 
som jo er identisk med det tidligere styre i katastrofeberedskapen. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Legges frem uten innstilling 

VEDTAK: 

Sak: OMDISPONERING AV TIDLIGERE 
BEVILGEDE MIDLER ETTER 
FLODBØLGEKATASTROFEN PÅ SRI LANKA.

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 7.01 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Det gis fullmakt til IRC Asbjørn Taraldsen til å gå videre med prosjektet om å bygge 
barnehjem på Sri Lanka i samarbeide med LC Nugegoda Mid Town. Planen må godkjennes 
av katastrofeberedskapens styre. Dersom kostnadene overskrider det gjenværende beløp på  
kr. 654.000.- må dette fremlegges for styret til ny godkjennelse.



Til sakslisten  Neste sak 

Hallo Egil.   
Jeg har i lang tid ventet på svar fra Sri Lanka ang bygging av event barnehjem.  Nå 
er svaret fra Lion Leon i L.C. Nugegoda Mid Town kommet, jeg vedlegger det på 
slutten av denne mailen.  Jeg er selvsagt klar over at å bruke pengene som var ment 
til de 17 resterende husene til f.eks. bygging av barnehjem, er en Guvernørrådssak.  
Som du vil se at mailen fra Leon, vil det ta noen tid å identifisere sted for bygging av 
et barnehjem, og det er også forbundet med en god del administrativt arbeide og 
avtaler med myndighetene.  Imidlertid, dersom vi ikke får et svar fra Sri Lanka ang. 
sted for bygging innen Guvernørrådsmøtet, ber jeg om at Guvernørrådet fatter et 
prinsippvedtak om bygging av barnehjem, event. antydning om alternativ bruk av de 
resternde pengene, som var ment for hjelp til tsunamiofre i Sri Lanka.  Jeg er sterkt 
opptatt av å kunne komme igeng med prosjektet i løpet av høsten, og jeg vet at våre 
Lionsvenner i L.C. Nugegoda Mid Town vil stå på nå som tidligere.  Hilsen Asbjørn. 
Vedlegget fra Lion Leon: 
  
08th August 2006, 
  
Dear Lion friend Asbjron,  
  
With regard to construction of orphanage for tsunami affected children we 
have to identify a project. At present as you know maintaining & continuing 
an orphanage is extremely difficult subject. I have discussed this matter with 
our District Governor who has just taken over & we are in the process to locate 
a suitable site & project in the south. There are many children affected by 
tsunami in orphanages in the eastern area & need help. The problem is 
difficult areas to visit & identify projects.  
  I hope that you understand & give me 3-4 weeks time to come up with a 
meaningful project which would be of valued to every one.  
  
  
Best regards, 
  

Lion Leon Daniels. 
The Treasurer.   



Til  koding  for  regnskapsfører

SØKNAD 

om bidrag fra multippeldistriktets 
aktivitetsmidler

Søknaden sendes i utfylt stand til Distriktsguvernøren

Lions Club Oppegård Distrikt: 104 □
søker om bidrag til: Søknadsdato:

Se vedlegg 15.08.2006

Prosjektet er utgiftsberegnet til:

Se vedlegg Kr. 141.900,-

S U M Kr. 141.900,-

Prosjektet er tenkt finansiert slik:

Fra klubbens aktivitetskasse                         (Minimum 50% av prosjektets totale 
utgifter)

Kr.  30.000,-

Eventuelt andre kilder: Kr.   51.900,-

                                             Søkes dekket av Lions MD-
aktivitetsmidler     

Kr.   60.000,-

Vår aktivitetskonto har nummer.  1614 27 68481
Kassererens navn:  Hans  Petter Urkedal

Kassererens adressse:  C/O LC Oppegård,  Boks 125



1/7-2002                                                                                                                                                  Se baksiden 

Postnr: 1411 Poststed: Kolbotn

Eventuelt forklarende kommentar:  Vårt medlem Hans Fr. Kummervold vil være 
kontaktperson med LC Oppegård og LMS  Follo

Klubbpresidentens underskrift:  sign. Svein Vangsøy

Distriktsguvernørens kommentar:

Dato: Distriktsguvernørens underskrift:

MD-fagsjefens kommentar:

MD-NAC Hilde Straumsheim har muntlig stilt seg positiv til søknaden

Dato: MD-fagsjefens underskrift:



Søknaden er behandlet I Arbeidsutvalget som stiller seg positive. 

Til sakslisten      Neste sak 

  
Lions Club Oppegård 
Boks 125 
1411 Kolbotn. 

Kolbotn 15. 08. 2006. 

Søknad om bidrag fra Lions Narkotikafond. 
Vi søker om et bidrag på kr. 60.000,- fra Lions Narkotikafond til fortsatt drift av 
SELVHJELPERKURS FOR PÅRØRENDE TIL STOFFMISJ3RUKERE I FOLLO. 
Kursene gjennomføres av LMS Follo * som er et samarbeidsorgan for LMS’s lokalforeninger 
i Follo. Kurslederne -3 stk — som arbeider uten godtgjørelse har gjennomført LMS’s 3 trinns 
opplæringskurs i LMS regi. Kontakttperson for kursene betjener på 24 timers basis tiL 408 
83 888 som er offentliggjort i annonser og annen sammenheng. Se vedlegg fra 
Selvhjelpsleder i Follo for begrunnet behov. 
Via annonsering i lokalmedia rekrutteres de fleste deltagere til kursene samt referanser fra 
øvrige medlemmer i LMS og andre. Infomateriell legges utpå alle offentlige steder m.m. 
Budsjett for 2006/07: 
Annonser i Lokalpressen og TV Follo. 
Drift av mobiltelefon 
Diverse trykksaker og noe annet. 



Alle involverte arbeider uten godtgjørelse — kurslokalene stilles gratis til disposisjon av 
Kumlegården i Drøbak og Utekontakten i Ski. 
I annonser, presseomtaler og annet materiell vil det bli informert om at Lions Narkotikafond 
er sponsor. 
Følgende Lions medlemmer er involvert i LMS lokallag og representerer sine LC klubber – 
slik at dette kan også sees på som en form for “soneaktivitet” med positiv støtte fra Soneleder. 
LC Drøbak Odd Elnes                                              LC Langhus-SiggarudGustav Kielland 
LC Nesodden Rolf Ulvenes                                      LC Oppegård Hans Pr. Kummervold 
LC Ås Hermann Qvam 

Vi håper på en positiv vurdering. 
Lions hilsen 
Sign. Svein Vangsøy 
President. 

* Lokalforeninger er: 
LMS Drøbak/Frogn       FMS Nesodden                                 LMS Oppegård 
LMS Ski                        LMS Ås 
LMS Voksne Mot Rus Vcstby 

Behovet for selvhjelperkurperkurs. 

Selvhjelperlederne i LMS Follo er selv pårørende til stoffmisbrukere og har en erfaring i livet 
som umulig kan læres, men må oppleves.  Dette kvalifiserer godt i tillegg til å ha kapasitet og 
ønske om å bistå medmennesker i den tragedien som et stoffmisbruk utvikler for pårørende. 

Gjennom LMS ( Landsforbundet Mot Stoffmisbruk) gjennomføres kursene på landsbasis med 
meget positive tilbakemeldinger som begrunner behovet.   Pårørende er en glemt gruppe som 
ofte sliter seg ut i hverdagen med traumatiske opplevelser – et evig stress for å skaffe hjelp til 
sitt barn og i tillegg ta vare på den øvrige familie. 

Ofte - som regel - kommer man inn i et familieuføre som bevirker store endringer i forhold til 
ektemake – søsken og besteforeldre som er vanskelig å takle alene. Derfor er 
selvhjelperkurset et middel til å finne en plattform å bygge livet videre på sammen med andre 
som er i samme situasjon.  For de fleste er det viktig å bryte en tiltagende isolasjon samt 
fortsatt kunne fungere i arbeidslivet. 



Det er en terskel å erkjenne at ditt barn er blitt en ”narkoman”, man går igjennom 
sorgprosessens alle faser og igjen spesielt isolasjonen.  Derfor er det vanskelig å nå frem til 
pårørende som trenger denne hjelpen som selvhjelperkursene viser seg å være. 

Man kommer sammen med andre i samme situasjon – lærer å ta vare på seg selv - øvrig 
familie – sette grenser og unngå medavhengighet. 

Det viser seg ofte at den lengste veien til å bryte isolasjonen er frem til telefonen - løfte av 
telefonrøret og ta kontakt med verdenen  utenfor.  Det er det vi håper å kunne hjelpe til med i 
alle våre tiltak. 

Selvhjelpsleder i LMS Follo. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
DG Erik Braadland har i en mail kommet med forslag om at Lions Norge skal registrere seg i 
Skattedirektoratet slik at private givere kan få fradragsrett for gaven innefor gjeldende regler.  

I forbindelse med Lions Røde Fjær 2004 ble det rettet en forespørsel til Skattedirektoratet om 
denne saken. Imidlertid kunne direktoratet ikke se at vi den gang tilfredsstilte reglene. Etter 
dette har det kommet inn et par nye regler som gjør at vi nå antagelig vil kunne få registrert 
oss.  

Jeg hadde møte torsdag 2.11.2006 med Jan Holtet og Jan Helge Kveldstad, begge fra LC 
Lørenskog/Vest om denne saken. Kveldstad er jurist og ansatt i Ernst & Young Tax, og har 
tidligere vært ansatt i skatteetaten.  

Som dere vet, kommer de fleste gavene inn til klubbene. Til Lions sentralt er det nesten ikke 
innbetalinger direkte. Det eneste unntaket jeg husker fra den seneste tiden er til Lions Røde 
Fjær og katastrofeberedskapen.  

Det er meget strenge krav til dokumentasjon av disse innbetalingene som før 20. januar hvert 
år skal rapporteres elektronisk til Skattedirektoratet. Dersom summen er større enn kr. 10.000 
skal rapporten revideres av godkjent revisor.  

Ut fra dette vil det kun være innbetalinger som går inn på vår konto som vil kunne bli 
godkjent. Igjen under forutsetning av tilfredsstillende dokumentasjon, bl.a. med info om fullt 
personnummer eller organisasjonsnummer.  

Innbetalinger som går til den enkelte klubb vil ikke kunne innbefattes i ordningen. Dette kan 
muligens løses ved at klubben søker om registrering, noe som igjen fordrer at man kan 
innrapportere elektronisk og har tilfredsstillende revisjon. En annen måte å løse dette på for 
en klubb, er at innbetalingen går direkte til MD 104 med opplysninger om hva det gjelder og 
hvilken aktivitet som skal ”godskrives” (for eksempel i forbindelse med CSF II).  

I vårt fundsystem har vi hele systemet for å kunne innrapportere, slik at det ikke medfører 
ekstra kostnader. Kostnaden vi får blir å trykke opp giroblanketter som tilfredsstiller de krav 

Sak: FRADRAG FOR GAVER B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 8.07 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



som er satt. Problemet kan bli kapasiteten på Lionskontoret, noe vi eventuelt må komme 
tilbake til når vi ser hvor mange registreringer det kan bli. 

En annen forutsetning for å bli godkjent er at det må gjøres endringer i lov og arbeidsordning 
for MD 104.. Dette vil fremmes som separat sak (se sak 8.12). 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Legges frem uten innstilling. 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Lions Clubs International MD 104 søker om å bli registrert som mottaksorganisasjon med 
rett til fradrag for givere av pengegaver innbetalt til MD 104.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

En klubb i distrikt H har via DG Inger Elise Bergaust reist spørsmålet om vi ikke burde gå 
lengre i å definere hvorledes en del av de artiklene vi selger skal se ut. Klubben hadde under 
siste Riksmøte registrert ca. 30 utgaver av genseren.  

Klubben foreslår at det lages regler for fargevalg, lionsmerke osv for de mest vanlige av de 
effekter som benyttes når medlemmene f.eks er ute på oppdarag. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Legges frem uten innstilling. 

VEDTAK: 

Sak: UNIFORMERING AV LIONSMEDLEMMER B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 8.08- 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU ser ikke behovet for en slik uniformering.  
Derimot ønsker AU at man i de Lionsprodukter som selges kun skal benytte lionsmerker 
som er godkjent – se profilhåndboka.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se Søknaden fra LC Oslo/Vormsund, samt tegning av vesten 
ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Dette er kun en bekreftelse på at klubben kan henvende seg til klubbene i henhold til tidligere 
aksept fra distriktsguvernørene. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: LC OSLO/VORMSUND. SALG 
REFLEKSVESTER

B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 8.09  – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
LC Oslo/Vormsund gis tillatelse til å henvende seg til Lionsklubbene med tilbud om å kjøpe 
refleksvester.  
Lions Norge får 5 % royalty av omsetningen. Royalty tillegges nasjonalt hjelpefond.  
I tilbudsbrevet til klubbene må klubben gjøre kjent at tillatelse fra distriktsguvernørene er 
gitt.

Guvernørrådets vedtak: 
LC Oslo/Vormsund gis tillatelse til å henvende seg til Lionsklubbene med tilbud om å kjøpe 
refleksvester.  
Lions Norge får 5 % royalty av omsetningen. Royalty tillegges nasjonalt hjelpefond.  
I tilbudsbrevet til klubbene må klubben gjøre kjent at tillatelse fra distriktsguvernørene er 
gitt.



Distrikt 104 H,   Oslo / Ormsund  
Sekretær Erik Flateby 

2006 – 2007 
Vargveien 9,  0139  Oslo 

Tlf. priv: 22 28 72 36,    mobil: 930 34 256 
E-post: erikf@sporrong.no 

Søknad om eksklusiv rett til salg og distribusjon av refleksvester i Lions 

Viser til telefonsamtale med Generalsekretær Egil Moe-Helgesen vedrørende refleksvester 
med trykk for Lions. 

Vi i Lions Oslo Ormsund, ønsker å tilby dette til klubber over hele landet, ferdig med trykk 
Lions we serve. Vi kan levere med ”egen” tilleggstrykk hvis ønskelig. 

Vi har lagt opp dette med CE godkjente vester av meget høy kvalitet som i tillegg er 
godkjent etter norm EN4701, dette er med andre ord godkjent til proff bruk. Svært få tilbyr 
dette. Markedet oversvømmes av billige Østen kopier med ofte svært tvilsom ”godkjenning”.  
Vi har lagt opp til trykk av vestene her i Oslo, og alt vil distribueres også fra Oslo. Dette vil 
kvalitetssikre både trykk og distribusjon. 

Vi tenker oss da salg til Lions klubber over hele landet, som igjen kan selge dette videre til 
sine støttespillere, eller til internt bruk. Gaver etc. 
Det ville vært ønskelig med en plass på www.lions.no ved siden av mint og lionseffekter som 
står der. Jeg har også undersøkt i Sverige og internasjonalt, og så vidt jeg kan se finnes ikke 
refleksvester i noe sortiment innen Lions. 



Det blir påbudt med refleksvester i bil i nær fremtid, kanskje allerede fra nyttår. Det ville da 
vært bra om Lions er med fra starten av. 

Ormsund Lions vil dessuten tilby Lions Norge en royalty på 5 % av omsetningen. 

Vi håper på et snarlig og positivt svar på denne henvendelsen. 

Påbudet i bil kan allerede bli vedtatt på Tirsdag 17/10-06 

Med Lionshilsen 
Erik Flateby 
Sekretær 
Oslo Ormsund Lions 





GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 
ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I oktober 2004 endret vi formatet på The Lion fra avisformat til nåværende format. Dette ble 
en meget stor forbedring, og vår nåværende trykkeriforbindelse, Mediatrykk i Bergen, har 
vært til stor hjelp i denne prosessen.  

Vi har i løpet av de siste månedene sett at både Lions i Sverige og Danmark har gått over til 
vanlig A-4 format. Vi har derfor bl.a gjennom The Lion bedt om å få inn tilbud på trykking i 
det nye formatet.  

Trykking av dagens The Lion på 28 sider koster ca. kr. 44.500.- inkl adressering. Ved A-4 
format må vi opp i 32 sider, samtidlig som vi må holde vekten under 150 gram for ikke å få 
økte portokostnader.  

Vi har fått inn 8 tilbud av ymse karakter, men alle fra trykkereier som har erfaring fra lignende 
oppdrag. Alle tilbudene går på trykking av 80 eller 90 grams papir, mot 60 gram i dag. Dette 
vil heve kvaliteten på bladet, og bl.a. gjøre det mer interessant som annonseorgan.  

Så langt har vi ikke oversendt materialet til bladkomiteen som er den komiteen som skal 
uttale seg i økonomiske saker. Dette fordi vi først ønsker en fullmakt fra Guvernørrådet til å 
gå videre med saken. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Administrasjonen i samarbeide med bladkomiteen får i oppdrag å forhandle videre med inntil 
3 trykkerier for en mulig overgang til A-4 format på The Lion. Forutsetningen er at bladet 
med 32 sider ikke skal bli vesentlig dyrere enn dagens utgave (+/- kr. 1.500 pr utgave)  

Overgangen til nytt format gjøres så snart det er praktisk mulig.  

VEDTAK: 

Sak: THE LION. NY TRYKKERIFORBINDELSE. B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 8.10 - 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen/Vibeke 
Aasland

Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Administrasjonen i samarbeide med bladkomiteen får i oppdrag å forhandle videre med 
inntil 3 trykkerier for en mulig overgang til A-4 format på The Lion. Forutsetningen er at 
bladet med 32 sider ikke skal bli vesentlig dyrere enn dagens utgave (+/- kr. 1.500 pr 
utgave)  

Overgangen til nytt format gjøres så snart det er praktisk mulig. 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se forslaget fra LC Romedal nedenfor. 

ANDRE DOKUMENTER: 
PID Jan Holtet har på anmodning skrevet følgende 

Styret har på eget initiativ ved flere anledninger vært inn på disse  
problemstillingene bare i de to årene som jeg var med der. Men på  
spørsmålet om det gjøres noe, så er nok svaret nei, enn så lenge. 
 
Problemet er jo også mye større og mer komplekst enn det som ligger i  
saksfremstillingen fra LC Romedal. Dette gjelder ikke bare Øst-Europa,  
men også svært mange andre deler av verden. Skal man ha noen sjanse til  
å nå frem må man se på helheten og ikke bare en bit av det hele. 
 
Det har vært nevnt i styret at man kanskje kunne komme frem til en  
differensiert medlemskontingent basert på BNP per capita. Dette vil være  
mer rettferdig enn dagens flate kontingent, men den vil være  
vanskeligere å administrere. Men et forslag som går i den retning vil i  
hvert fall møte forståelse hos mange i styret, men neppe hos  
administratorene i Oak Brook. 
 
Om norske Lions vil bli lykkelige over å betale "verdens høyeste  
kontingent" er en annen sak, selv om vi har råd til det. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
 
 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Dersom vi skal fremme et forslag om dette, må det også inneholde forslag til hvorledes en 
redusert kontingent skal dekkes inn.  
GS mener dette er urealistisk på nåværende tidspunkt, og forslaget bør derfor utsettes til man 
vet om det fortsatt arbeides med saken. 

VEDTAK: 

Sak: REDUSERT KONTINGENT FOR KLUBBER I 
ØST-EUROPA (FRA LC ROMEDAL, DISTR.K)

B

Møtedato: 18.11 .2006 Saksnr: 8.11 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Lions MD 104 
v/guvernørrådsleder Bjørn Sætrom 

SAK TIL GUVERNØRRÅDSMØTE – NOVEMBER 2006  
      
På vårt distriktsmøte 2006 hadde vi oppe følgende sak fra LC Romedal: 

Sak 7.5: Sak fremmet av LC Romedal (om kontingent i Øst Europa). 

Romedal Lions Club har i styremøte 10. januar 2006 besluttet å sende følgende sak til 
Distriktsmøtet 2006: 

Romedal Lions Club vil be Distriktsmøtet i distrikt K 2006 påvirke Det Internasjonale 
Hovedkontoret, Lions Club International i Oak Brook International gjennom vårt 
Lionskontor, i Norge slik at kontingenten fra klubbene i Øst Europa blir betydelig senket. I 
dag betales det til Lions Internasjonale kontor i Oak Brook 20 Usd pr medlem. Denne 
summen er den samme for alle medlemsland. Vi vet alle at den gjennomsnittlige levestandard 
i Øst Europa er betydelig lavere enn hos oss. Det betyr at den økonomiske belastningen for 
klubbene I Øst Europa blir mange ganger tyngre enn for oss.  

I vårt distrikt finnes det et betydelig engasjement i Øst Europa. Vi vet det finnes flere klubber 
i Belarus jfr. Einar Lyngars arbeide som koordinator. Som vi vet har sone 7 i K distriktet 
startet en klubb i Mogilev-Dnepr i Belarus og forpliktet seg til å betale den internasjonale 
kontingenten i 5 år fremover, og Østre Toten Lions club er fadder til en klubb i Svetlogorsk 
også i Belarus. Vår klubb i Romedal er fadder til en klubb i Uzpali i Litauen. Flere eksempler 
kan nevnes. 

Klubbene i Belarus strever på mange måter, mange klubber blir også nedlagt. I Litauen er 
også den gjennomsnittlige levestandard betydelig lavere enn i Norge. 
En månedslønn på for eks. 2500 norske kroner er ganske vanlig. Dertil kommer en svært stor 
arbeidsledighet og andre sosiale problemer.  

Vi tror at det er viktig at disse klubbene i Øst Europa blir levedyktige. Lions arbeide i disse 
landene tror vi også er av stor verdi. Det er også av betydning at Lions klubbene i Øst Europa 
rekrutterer fra flere sosiale lag, ikke bare rike mennesker.  

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Med den informasjonen vi har fått fra PID Jan Holtet, anser vi det for lite realistisk å 
fremme dette forslaget gjennom guvernørrådet. Ikke minst skyldes dette at man samtidlig 
må utrede konsekvensene av en redusert kontingent til visse land.  
Imidlertid står det klubben fritt et slikt forslag direkte til Oak Brook.

Guvernørrådets vedtak: 



Vi tror at det vil hjelpe klubbene i Øst Europa om den internasjonale kontingenten blir lavere, 
eller mer i samsvar med levestandard i angjeldende land.  

Romedal Lions Club håper på støtte for sitt forslag. 

Romedal 1. februar 2006  

Berit B. Solvang 
Sekretær 

  Det ble opplyst at det er en feil i brevet fra LC Romedal. Det 
 betales i dag til det Internasjonale kontor i Oak Brook $39 pr. 
 medlem, ikke 20.  

        
Forslag til vedtak: 

Saken tas til etterretning og oversendes neste års guvernørråd. 

Vedtak:   

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

Jeg oversender med dette saken til guvernørrådet til behandling. 

Brøttum, 29. oktober 2006-10-29 

Bjørn Egil Skar 
DG – D 104 K 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Forslag til vedtak 
ANDRE DOKUMENTER: Nei 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Se sak 8.07 til Guvernørrådsmøte 18.11.2006. 
Dersom Guvernørrådet vedtar forslaget om å søke å bli mottagerorganisasjon for gaver med 
rett til fradrag for pengegaver, må lov og arbeidsordning for MD 104 få en tilføyelse om 
hvorledes overskytende midler skal disponeres.  

En slik lovendring må fremmes av Guvernørrådet til Riksmøte på Hamar i 2007, men vi 
ønsker et vedtak om å fremme forslaget allerede nå for å komme i gang med overnevnte 
registrering. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Forslag om tilføyelse i lov og arbeidsordning for MD 104 slik det fremgår av teksten i 
vedlegget fremmes som forslag til Riksmøte 2007 av Guvernørrådet. 

VEDTAK: 

Sak: FORSLAG OM ENDRING I LOV OG 
ARBEIDSORDNING FOR MD 104

B

Møtedato: 18.11.2006 Saksnr: 8.12 - 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Forslag om tilføyelse i lov og arbeidsordning for MD 104 slik det fremgår av teksten i 
vedlegget fremmes som forslag til Riksmøte 2007 av Guvernørrådet.

Guvernørrådets vedtak: 



Guvernørrådet i Lions Clubs International MD 104 (Lions Norge) fremmer følgende forslag 
til Riksmøte på Hamar den 2. juni 2007: 

Nytt kapittel i Lov for Multippeldistrikt 104: 

 Kapittel XV Oppløsning. 

§ 28.  Ved oppløsning av Lions Clubs Multippeldistrikt 104 skal overskytende midler tilfalle 
organisasjoner/formål i samsvar med Lions formål, og etter Riksmøtets beslutning om 
fordeling. 

Endring av § 20 nr. 11 (om katastrofeberedskapen) i Arbeidsordning for 
Multippeldistrikt 104: 

Følgende setning i § 20 nr. 11 utgår: 

 Ved eventuell oppløsning skal Riksmøte fatte vedtak om disponering av beredskapens 
midler. 

Overnevnte setning erstattes med følgende som tas inn i § 20, nr. 11: 

 Ved oppløsning av Lions Clubs Multippeldistrikt 104 skal overskytende midler tilfalle 
organisasjoner/formål i samsvar med Lions formål, og etter Riksmøtets beslutning om 
fordeling. 

Vedtatt på Guvernørrådsmøte den 18. november 2006: 

____________________________  __________________________________ 
Bjørn Sætrom     Helge Toftner 
Guvernørrådsleder    Ass. Guvernørrådsleder. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Etter å ha vurdert 9 tilbud og hatt tre av disse til nærmere drøfting, har vi i samarbeide med 
bladkomiteen, valgt Møglegaard Trykkeri i Fredrikstad som ny trykkeriforbindelse for The 
Lion.  

Vi starter opp umiddelbart, og det først nummer som kommer tidlig i februar, trykkes i A-4 
format. Prisen ligger på samme nivå som nåværende kostnad, men vi får en betydelig bedring 
i papirkvaliteten. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Informasjonen tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: NY TRYKKERIFORBINDELSE THE LION O

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 8.16 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Informasjonen tas til orientering.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Lions fotokonkurranse er en årlig stor begivenhet der vinnerbildet blir med i konkurransen om 
det beste bilde under Convention i Chicago. 

Vårt bidrag velges ut av en jury på tre blant DG/fagsjefer/administrasjon som er til stede på 
GRM i februar. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
En av medlemmene bør være Vibeke Aasland. De to andre utpekes av AU. 

VEDTAK: 

Sak: JURY LIONS FOTOKONKURRANSE B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 8.17 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Juryen blir: Erik Braadland, leder, Vibeke Aasland og Finn E. Haug. 

Guvernørrådets vedtak: 



AKTIVITETSKALENDER 2007/2008.      (12.02.2007) 

Seminar for VDG 2006/2007  31.05.2007   Hamar 
Fagsjefmøte alle fagområder  09.-10.06. 2007  Fastsettes senere 
Convention     02.-06.07 2007  Chicago, USA 
Arbeidsutvalgsmøte   10.08.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 1   23.08.2007   lion@lions.no 
Besøk av Internasjonal President 17.–19.8 2007   Distrikt G   
Guvernørrådsmøte   25.- 26.8.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 2  27.09.2007   lion@lions.no 
Europaforum    17.-20.10.2007  Bucaresti, Romania 
Arbeidsutvalgsmøte   02.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 3  08.11.2007   lion@lions.no 
Opplæring VDG 2007/2008  16. og 17.11.2007  Lionskontoret   
Guvernørrådsmøte   17.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 4  18.01.2008   lion@lions.no 
Nordisk Samarbeidsråd  18.-20.1 2008   Lidingø, Stockholm 
Frist for forslag til DM og RM 01.02.2008   lion@lions.no 
Arbeidsutvalgsmøte   01.02.2008   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte   16.-17.2 2008   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 5  01.03.2008   lion@lions.no 
Distriktsmøter    12.04.2008   Distrikt 
Distriktsmøter    19.04.2008   Distrikt  
Lions Tulipanaksjon   26.04.2008   Hele landet 
Arbeidsutvalgsmøte   ? .05.2008   Lionskontoret 
Seminar for VDG 2008/2009  29.05.2008   Haugesund 
Guvernørrådsmøte   30.05.2008   Haugesund   
Riksmøte    30.-31.5.2008   Haugesund 
Fagsjefmøte    07-08.06.2008   Fastsettes senere 
Materiellfrist The Lion nr. 6  14.06.2008   lion@lions.no 
Convention    23.-27.6.2008   Bankok 
  

   
  


GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Se revidert aktivitetskalender nedenfor 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Oversikten tas til orientering. 
DG er ansvarlig for distribusjon i eget distrikt.  
Oversikten ligger også på vår hjemmeside.  
Vennligst legg merke til at fagsjefmøte i 2008 legges til Haraldvangen for samtlige 
fagområder. 

VEDTAK: 

Sak: MØTEDATOER 2007/2008 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 8.21 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Oversikten tas til orientering. 
Endelig dato for AU i august 2007 fastsettes senere.



AKTIVITETSKALENDER 2007/2008.      (23.05.2007) 

Seminar for DG-E 2006/2007 31.05.2007   Scandic Hamar 
Guvernørrådsmøte   01.06.2007 kl 08.30  Scandic Hamar 
Riksmøte 2007   01. og 02.2007  Scandic Hamar 
Seminar for DG-E 2006/2007 03.06.2007   Scandic Hamar 
Fagsjefmøte  PRC og ITC  09.06.2007   Lionskontoret 
  MEC, LDC og IRC 09.06.2007   Rica Hotell Gardermoen 
  YC   16. og 17. 06.2007  Haraldsvangen 
  NAC   24. – 26.08.2007  Montebello-Senteret 
Convention     02.-06.07 2007  Chicago, USA 
Arbeidsutvalgsmøte   17.08.2007 (kan bli endret) Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 1   23.08.2007   lion@lions.no 
Besøk av Internasjonal President 17.–19.8 2007   Distrikt G   
Guvernørrådsmøte   01. og 02.09.2007  Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 2  27.09.2007   lion@lions.no 
Europaforum    17.-20.10.2007  Bucuresti, Romania 
Arbeidsutvalgsmøte   02.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 3  08.11.2007   lion@lions.no 
Opplæring VDG 2007/2008  16. og 17.11.2007  Lionskontoret   
Guvernørrådsmøte   17.11.2007   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 4  07.01.2008   lion@lions.no 
Nordisk Samarbeidsråd  18.-20.1 2008   Lidingø, Stockholm 
Frist for forslag til DM og RM 01.02.2008   lion@lions.no 
Arbeidsutvalgsmøte   01.02.2008   Lionskontoret 
Guvernørrådsmøte   16.-17.2 2008   Lionskontoret 
Materiellfrist The Lion nr. 5  01.03.2008   lion@lions.no 
Distriktsmøter    12.04.2008   Distrikt 
Distriktsmøter    19.04.2008   Distrikt  
Lions Tulipanaksjon   26.04.2008   Hele landet 
Arbeidsutvalgsmøte   15.05.2008   Lionskontoret 
Seminar for DG-E 2008/2009 29.05.2008   Haugesund 
Guvernørrådsmøte   30.05.2008   Haugesund   
Riksmøte    30.-31.5.2008   Haugesund 
Fagsjefmøte – alle fagområder 07-08.06.2008   Haraldsvangen 
Materiellfrist The Lion nr. 6  05.06.2008   lion@lions.no 
Convention    23.-27.6.2008   Bangkok 
  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se notet fra MD-IRC Evy Einarsen nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Ut fra de svarene som har kommet på Evy’s innspill, er det stor enighet om at man må utvikle 
samarbeidet mellom fagområdene. Se den oppsummeringen Evy har gjort nedenfor.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Det foreslås at MD-fagsjefene sammen utarbeider et forslag til plan som fremlegges på 
guvernørrådsmøte i november 

VEDTAK: 

Til sakslisten  

Sak: KOMMUNIKASJON OG FAGGRENSER B

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 8.01 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Det foreslås at MD-fagsjefene sammen utarbeider et forslag til plan som fremlegges på 
guvernørrådsmøte i november.

Guvernørrådets vedtak: Fagsjefene orienterer på 
novembermøtet. 



             Lakselv, den 14.juni 2006  

IRC-brev nr. 1. 2006/2007 

Kommunikasjon og faggrenser. 

Når vi ser på vår forankring som er:  
• ”Lions mål”, ”Lions etiske norm” og ”Lions oppgave” (”Mission Statement”) finner vi 
visjoner for vårt arbeid og hvilket engasjement vi bør utvise som Lions medlemmer. 
Å arbeide ut fra vår forankring og særlig trekke fram ”Lions oppgave” fordrer det teamarbeid 
på tvers av faggrenser. 
 Lions oppgave er. "Å skape større forståelse hos alle mennesker for verdens behov for 
humanitær hjelp og å yte frivillig innsats med lokalt engasjement og internasjonalt 
samarbeid."  
Her bør alle i vår organisasjon bidra , både fra LEO og til etablerte klubber , så vel klubber 
med bare kvinner eller klubber med bare menn , eller ”mixed” klubber og filialklubber kunne 
stå sammen.  Og det er dette jeg mener er nøkkelen til  fornyelse og nyrekruttering av 
medlemmer. Tiden er inne for å si: ” Nå utvider vi vårt felleskap og vi drar alle med og er med 
på nyveien!” 

For en tid tilbake tok jeg opp spørsmål om samspill på tvers av fagrenser og bør vi ikke drar 
alle i Lions med på aktiviteter som vår organisasjon ønsker å gjennomføre. 
Når jeg oppsummerer svarene som er kommer inn er grunntanken klar hos alle:  

• Vi bør samhandle på tvers av fagrensene. 
• Vi bør utnytte hverandres aktiviteter som et ledd i nyrekruttering av medlemmer. 
• Vi bør involvere LEO i store nasjonale og internasjonale aktiviteter. 

Om vi skal klare å tenke kreativt og samhandlende ut fra oppsummeringen er det jo en del 
avklaringer som må gjøres. Hvordan involvere LEO uten at det oppleves som ”overstyring”. 
Hvor skal penger tas fra og fra hvilke områder skal penger til f. eks utsending av ungdommer 
til Uganda/Malawi / andre land tas fra? Hvilke land sender vi ungdommer til, eller eventuelt 
opprette sommerleirer hvor ungdom deltar i humanitært arbeid samtidig som de opplever 
andre kulturer og er med på ”fredsbygging” mellom mennesker. Slik jeg ser på det nå,  er 
dette ikke uoverkommelig, men det som er utfordringen er ”hvordan komme i gang med 
dette”? 

Jeg tror vi alle ønsker å  styrke Lions som en tidsriktig organisasjon for ungdom, kvinner  



og menn fra alle samfunnslag og geografiske områder. Medlemskap skal være et positiv 
verktøy som er til gagn for oss som medmennesker. Fremtidens medlemmer vil være med på 
aktiviteter som styrker deres liv, og å gjøre noe som noe ”rett i tiden”.   

Sluttord. 
Er dette noe å satse på ?  Vil vi dette,  eller er det å sette seg urealistiske mål for Lions?

Beste Lions hilsen fra MD IRC Evy Einarsen

       Fokus på hjelpearbeid  
lokalt,nasjonalt og internasjonalt 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se nedenfor, forslag til reglement for Lions Tulipanaksjon 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Guvernørrådet satte i august ned en komite som skulle komme med forslag til vedtekter for 
Lions Tulipanaksjon. Komiteen har bestått av: 
 Kjell- Tore Andersen, tidl. MD-NAC 
 Hilde Straumsheim, MD-NAC 
 Egil Moe-Helgesen, GS 
Forslaget må forelegges lovkomiteen for uttalelse, hvoretter det må fremlegges for Riksmøte 
på Hamar for endelig godkjennelse.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Forslaget fremmes for GRM som i henhold til tidligere vedtak på Riksmøte kan vedta 
vedtekter som er i overensstemmelse med våre lover og arbeidsordning.  

VEDTAK: 

Sak: REGLEMENT LIONS TULIPANAKSJON B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 9.01 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Vedtektene slik de fremgår nedenfor vedtas som vedtekter for Lions Tulipanaksjon. I den 
grad det er mulig, gjelder de fra dags dato.

Guvernørrådets vedtak: 



REGLEMENT FOR LIONS TULIPANAKSJON 
 
Dette reglementet ble godkjent av Guvernørrådet i februar 2007. 

§ 1. Navn og deltagere. 

1. Aksjonens navn er ”Lions Clubs International Multippeldistrikt 104 Norges 
Tulipanaksjon. I forkortet utgave brukes ”Lions Tulipanaksjon”. 

2. Deltagere er Lionsklubbene i Norge med tilhørende medlemmer (Lions Clubs 
International MD 104 Norge). 

§ 2. Formål. 

1. Aktiviteten skal organisere Lionsklubbenes felles landsdekkende aksjon i  Norge 
under varemerket ”Lions Tulipanaksjon” med best mulig resultat på en effektiv og 
sikker måte. 

2. Formålet skal være rusforebyggende arbeid rettet mot barn og ungdom. 

3. Aksjonen foregår hvert år om ikke Riksmøtet bestemmer annerledes.  

§ 3 Generelle regler 

1. Aksjonen skal tilrettelegges innenfor den av Riksmøte vedtatte langtidsplan for 
narkotikaarbeid. 

2. Aksjonen skal ledes av leder for arbeid mot narkotika, MD-NAC i samarbeide med 
distriktenes NAC’er. 

3. Det tillegger MD-NAC å informere klubber og alle organisasjonsledd om aksjonen. 

4. Det til enhver tid sittende Guvernørråd er høyeste besluttende og kontrollerende organ. 



§ 4 Aksjonsregler 

1. Alle innsamlede midler og renter med fradrag av innsamlingsutgifter skal gå uavkortet 
til formålet. 

2. Innsamlingen skal være en landsdekkende aksjon med utdeling av tulipaner som 
kvittering for innsamlede midler. 

3. Tulipanene kjøpes fortrinnsvis inn sentralt og distribueres til klubbene i henhold til 
klubbenes bestillinger. Klubber som ønsker å kjøpe inn tulipaner selv, gis rett til dette 
etter skriftlig søknad til distriktets NAC innen 15. oktober året før aksjonen. 
Tillatelsen gjelder kun for neste aksjon. 

4. Klubber som ønsker å kjøpe tulipaner selv plikter å innbetale til narkofondet et beløp 
pr. tulipan som tilsvarer netto fortjeneste på sentralt hold. Beløpet faktureres etter 
oppgitt salg av tulipaner og forfaller til betaling 15 dager etter mottatt faktura. 

5. For å kunne få en best mulig oversikt over antall tulipaner som skal bestilles, anmodes 
klubbene om å sende inn sine måltall for neste Lions Tulipanaksjon til NAC innen 15. 
oktober året før aksjonen. Innsendte måltall er kun en antydning om forventet 
bestilling og derfor ikke bindende for klubben. 

6. Ingen klubb kan sette i verk andre innsamlinger under Lions Tulipanaksjon og bruke 
tulipansymbolene utenom de sentralt fastsatte datoer. 

7. Aksjonen foregår fortrinnsvis siste lørdag i april med mindre særskilte forhold tilsier 
en annen dato. Der hvor forholdene tilsier det, kan også fredagen benyttes, men dette 
må da avklares mellom de klubber som er i samme geografiske område.  

8. Innsamlingen skal gjennomføres slik at mest mulig av de innsamlede midler tilfaller 
formålet uavkortet. 

9. Det tillegger den enkelte klubb å sørge for oppmerksomhet rundt aksjonen. Sentral 
markedsføring gjøres primært via egen hjemmeside og The Lion. Lionskontoret er 
ansvarlig for å utarbeide materiell som stilles til rådighet for klubbene. 

§ 5 Budsjett, regnskap, fakturering og revisjon. 

1. Budsjett settes opp av administrasjonen med utgangspunkt i de enkelte klubbers 
bestillingslister inklusive rapportering fra klubber som kjøper tulipaner lokalt. 

2. Prisen på tulipaner til klubbene fastsettes av guvernørrådet i november hvert år. Prisen 
skal dekke alle kostnader samt et bidrag til Lions narkofond. 



3. Regnskap skal føres etter de til enhver gjeldende regler for god regnskapskikk for 
frivillige organisasjoner. Regnskapet for siste aksjon fremlegges på guvernørrådsmøte 
i august. 

4. Administrasjonen fakturerer klubbene snarest mulig etter avsluttet aksjon. Klubbene 
forplikter seg til å betale fakturaen senest 14 dager etter mottatt faktura. 

5. Regnskapet revideres av Lions valgte revisor som en del av det ordinære 
årsregnskapet. 

§ 6 Utbetaling til formål. 

1. Netto innsamlede midler skal øremerkes formålet for aksjonen i klubbenes regnskap. 

2. Klubber kan søke om bidrag fra Lions narkofond til aktiviteter som kommer inn under 
formålet. Søknaden skal gjøres på fastlagt skjema, og først sendes til sittende 
distriktsguvernør for uttalelse. Sammen med skjemaet skal det sendes inn kopi av de 
utgiftsbilag søknaden omhandler.  
 
Refusjonsbeløp fremgår av de til enhver tid gjeldende ”Retningslinjer ved søknader 
om økonomisk støtte fra sentrale aktivitetskonti” 

§ 7 Lions Tulipanaksjon logo og motivprodukter. 

1. Logoen tulipanmotivet med teksten ”Nei til Narkotika” skal kun brukes i Lions kamp 
mot narkotika.  

2. Salget av motivprodukter kan settes bort til Lionsklubb etter søknad. All produkter 
som skal selges skal godkjennes av MD-NAC eller den hun/han bemyndiger. 

§ 8 Endringer av reglementet for Lions Tulipanaksjon. 

1. Endringer i dette reglementet skal godkjennes av Guvernørrådet. 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER:  
Se alle forslagene som ligger på våre hjemmesider. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Totalt kom det inn 11 forslag på LRF 2009. Etter forhandlinger mellom forslagsstillere har 
antallet blitt redusert til 9. Forslagene sees nedenfor, men vi ber om at hver enkelt går inn på 
hjemmesidene og setter seg grundig inn i forslagene.  

Som en del av vedtektene, er klubbene bedt om å uttale seg om hvilke forslag de prioriterer. 
Så langt har det kommet inn ca. 100 svar, men det er ingen som peker seg ut. Det er avgitt 15 
stemmer på det forslaget som leder, mens det er avgitt 7 stemmer på det som har fått færrest.  

Det vil bli utarbeidet en oversikt til guvernørrådsmøte. 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

Legges frem uten innstilling. 

VEDTAK: 

Sak: Lions røde fjær 2009 B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 9.04 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Legges frem uten innstilling. Dog håper AU på at det kan avgis en enstemmig innstilling. 

Guvernørrådets vedtak: 



11.12.2
006 

1 Forslag fra LC Bardu og LC Målselv, di... 
"Psykisk helse" - hovedsatsing på Viken senter for psykiatri og sjelesorg. 

 11.12.
2006 

2 Forslag fra LC Røros, distrikt B 
Donasjon-, transplantasjon-, forskningsarbeide og utvikling av et kompetansesenter for alt donasjons- og 
transplantasjonsarbeide i Norge. 

 11.12.
2006 

3 Forslag fra LC Fjaler, distrikt C 
Forskningsbygg / forskningsfond ved Haugelandssenteret i Fjaler. Forslagstillerne LC Fjaler vil samarbeide 
med forslagstillerne LC Nesodden, se forslag 8. 

 11.12.
2006 

4 Forslag fra LC Horten, distrikt G 
Kurs-, opplærings,- og kompetansesenter for dysleksi. Samarbeide med Dysleksiforbundet i Norge. 

 11.12.
2006 

5 Forslag fra LC Bekkestua, distrikt H 
Rehabiliteringssenter for hjerte- og lungesyke i Risør. Samarbeide med LAndsforeningen for hjerte- og 
lungesyke (LHL). 

 11.12.
2006 

6 Forslag fra LC Ekeberg, distrikt H 
Midlene går til Redd Barnas arbeide mot vold og overgrep mot barn i Norge 

 11.12.
2006 

7 Forslag fra LC Askim, distrikt J 
Utrednings- og rehabiliteringssenter for unge kriminelle. 

 11.12.
2006 

8 Forslag fra LC Nesodden, distrikt J 
Forskningsbygg/forskningsfond ved Sunnaas Sykehus på Nesodden. Forslagstillerne LC Nesodden vil 
samarbeide med LC Fjaler, se forslag 3.  

 11.12.
2006 

9 Forslag fra LC Gjøvik og LC Rustad, di... 
Forskning på diabetes. Samarbeid med Norges Diabetesforbund. 

 11.12.
2006 

10 Forslag fra LC Hurdal, distrikt K 
Nytt nasjonalt synssenter, Regnbuesenteret ved blindeforbundets senter i Hurdal. Samarbeide med Norges 
Blindeforbund.  



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Guvernørrådet skal i henhold til lov for MD 104 nominere møteledelse på Riksmøte. Det 
foreslås at følgende nomineres: 
 Tidligere guvernørrådsleder Martin Haakull, LC Sokndal 
 Assisterende guvernørrådsleder Helge Toftner, LC Vestby 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Som foreslått ovenfor. 

VEDTAK: 

Sak: OPPNEVNING AV MØTELEDERE TIL 
RIKSMØTE PÅ HAMAR

B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 9.05 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU foreslår at følgende nomineres som møteledere under Riksmøte 2007 på Hamar: 
            Tidligere guvernørrådsleder Martin Haakull, LC Sokndal, møteleder 
 Assisterende guvernørrådsleder Helge Toftner, LC Vestby, bisitter

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

           Korrigert 
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Guvernørrådet innstiller overfor Riksmøte lovkomité for MD 104.  
Lovkomiteen består i dag av: 
 PDG Tom Sletner, LC Heggedal, leder 
 Lions Knut Relbo, LC Oslo/Abilsø-Manglerud 
 Lions Finn Ramstad, LC Asker (advokat) 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Guvernørrådet innstiller lovkomité som nevnt ovenfor. 

VEDTAK: 

Sak: NOMINASJON AV LOVKOMITÉ B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 9.06 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
AU foreslår at Guvernørrådet innstiller overfor Riksmøte at følgende velges som lovkomite: 
            PDG Tom Sletner, LC Heggedal, leder 
 Lions Knut Relbo, LC Oslo/Abilsø-Manglerud 
 Lions Finn Ramstad, LC Asker (advokat) 
Alle tre har akseptert å ta gjenvalg

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se forslag fra LC Rygge nedenfor.  

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Forslaget innebærer økte kostnader for MD 104. Klubben har foreløpig ikke kommet med 
forslag til hvorledes kostnadene skal dekkes inn. Det er ikke mulig innenfor dagens budsjett å 
finne dekning for forslaget.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Forslagsstiller peker på et meget viktig punkt. Men GS er av den oppfatning at man nå må se 
på hele den foreslåtte informasjonskampanjen samlet.  
Forslagsstiller har ikke kommet med forslag til hvorledes stillingen kan finansieres, men 
overlater dette til administrasjonen. GS ser kun to måter å finansiere en slik stilling på. Enten 
ve å øke kontingenten med ca. kr.55.- (100 % stilling inkl. alle kostnader vil koste minst kr. 
700.000.-). Alternativt kan dette betales ved at tilskudd til distriktene reduseres tilsvarende, 
noe som vil måtte medføre økte kontingenter på distriktsnivå.  

AU’s KOMMENTARER: 
AU ønsker at hele informasjonskampanjen og alt omliggende, behandles under ett. Man 
forutsetter at den saken som fremmes her også blir en del av diskusjonen på de samtaler man 
skal ha fredag før GRM.  
AU uttaler videre at den komité som foreslås opprettet i sak 5.05 skal ivareta de oppgaver 
som forslaget berører.  
AU mener det også er urealistisk å be om en kontingentøkning nå, da man jo har planlagt å 
fremme et forslag om en engangskontingent for å dekke kostnadene ved informasjons-
kampanjen.  

VEDTAK: 

Sak: LC RYGGE. FORSLAG OM STERKERE 
SATSING PÅ MEDLEMSREKRUTERING VED Å 
OPPRETTE EGEN STILLING. 

B

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 9.07 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Forslaget foreslås avvist, da oppgavene bør dekkes via den komiteen som foreslås opprettet 
i sak 5.05.



Sterkere satsing på medlemsrekrutering 

Vi er kjent med at vi blir færre medlemmer og at gjennomsnitsalderen øker hvert år. 
Flere distrikter er under grensen på 1250 medlemmer. 

Konsekvensene blir at færre må gjøre mer og færre må betale mer dersom vi skal opprettholde 
aktivitetsnivået. Aller helst ønsker vi å øke aktivitetsnivået. 

Vi er kjent med at Lionskontoret i fjor måtte redusere kostnadene i størrelsesorden 200 000,- 
kroner. I vesentlig grad skyldtes dette mindre kontingentinnbetalinger. I tillegg har klubber og 
distrikter sine reduksjoner av samme årsak. 

Det er ingen tvil hvor ansvaret for medlemsrekruttering er i vår organisasjon. På MD og 
distriktsnivå er det fagsjefer med spesialområde å bistå klubbene i bl.a. rekrutteringsarbeidet. 
Likevel får vi en negativ utvikling år etter år. 

Lions Club Rygge ser meget alvorlig på utviklingen og mener at det må satses sterkere. Vi 
foreslår at det opprettes en egen stilling for ”medlemsrekrutering”. Personen er ment å være 
en ressurs for MD, distrikt og klubbene. Stillingen vil målrettet arbeid og kontinuitet ut over 
valgperioder.  

Vi ber administrasjonen vurdere finansiell dekning og derav stillingsbrøken. Ved vedtak om 
stillingen utarbeides stillingsinstruks. 

Vi har ikke råd til å la være! 

Rygge 31.01.07 

____________________________                                 __________________________ 
     Karin Aarkvisla       Knut H. Peterson 
         President         Initiativtaker 

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se det foreløpige møteprogrammet nedenfor. 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Programmet tas til orientering.  
Det tas forbehold om endringer i programmet..  

VEDTAK: 

Sak: MØTEPROGRAM FOR RIKSMØTE PÅ HAMAR O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 9.08 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Programmet tas til orientering. Lionskontoret har ansvar for å meddele endringer.



MØTEPROGRAM FOR RM 07     (08.02.07) 

Torsdag 31. mai 

10.00  Åpning av DG-elect seminaret (eget program blir utarbeidet.) 
10.00  Ledsagerne samles i resepsjonen. Sammen med Aud Toftner vil man se på litt  
 praktiske ting rundt Convention. 
12.30  Felles lunch for alle 
13.30  DG-E seminaret fortsetter. 
16.00 – 16.45 Felles informasjon om Convention 
  Avreise til ”Ut i det blå” (tidspunkt fastsettes senere) 
  Antrekk: ”litt løst og ledig – ikke slips” 
23.30  Retur til hotellet. 
  
Fredag 01.juni 
 
08.30 – 11.30 Guvernørrådsmøte i MD 104 
  Antrekk: Lionsuniform 
09.00 – 11.30 Avsatt til mulig ledsagertreff og/eller vandretur i Hamar. 
1800. Registrering på Scandic 
1300. Lunsj på Scandic  
1445. Åpning, Kulturhuset, Scandic 
1515-1730  Riksmøtets del 1, Kulturhuset, Scandic 
1900  Bussavgang til Velkomsttreff i Nordlyshallen (OLAmfi) 
  Antrekk: dress/bukse/jakke 
2300  Retur med busser fra velkomsttreff 

Lørdag  02.juni 

1030.       Riksmøtets del 2. Kulturhuset 
1230.       Seminarer, Scandic 
1330. Arbeidslunsj i Hamarhallen,Scandic 
1500. Ledsagerturer (fra Scandic m/buss) 
1730. Riksmøtet del 3, Kulturhuset 

18.15 – 1900 Bjørn Sætrom og Helge Toftner inviterer til kort mottagelse for 
  inviterte gjester. Egen invitasjon vil komme. 

1900               Banketten starter med cocktail 
  Antrekk: Mørk dress/Smoking. 
1930               Festmiddag m/dans, Hamarhallen 



Søndag 03.juni 
   
09.30 – 12.00 Møte med påtroppende DG’er. På møtet vil PID Bruno Ahlqvist gå gjennom  
 opplegget for DGE opplæringen i Chicago, samt at AGRL Helge Toftner vil 
  holde et kort møte med de påtroppende guvernører. Møtet avsluttes med   
 felles lunch.



GUVERNØRRÅDET 

            
VEDLEGG:  

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Ved Riksmøtet i Tønsberg ble det foreslått en forandring av  
"forretningsorden for riksmøter". 
Forslaget fikk ingen tilslutning, og det skapte liten debatt. 
Imidlertid anser Lovkomiteen at "problemet" har en prinsipiell karakter 
og vil gjerne formalisere en eventuell fremtidig behandling av et lignende forslag. 
 
Lovkomiteen fremholdt på riksmøtet at en endring av forretningsordenen ville 
kreve 2/3-dels flertall. 
 
Argumentet fra lovkomiteen var at forretningsordenen er så sterkt "linket opp til" 
Lovverket at det var å sammenligne med endring i dette. 
 
Lovkomiteen har foretatt grundige undersøkelser - både i Norge og ved Legal dept. 
i Oak Brook, uten å finne argumenter for eller mot vår holdning. 
 
Dermed har vi "trøstet oss til": 
Robert´s Rules of Order, Article VIII - Miscellaneous, §45 (side 86), hvor det heter: 
§45 Amendments of Rules of Order. 
These rules can be amended at any regular meeting of the assembly,by a two-thirds 
vote, provided the amendment was submitted in writing at the previous regular 
meeting.  And no amendment to constitutions or by-laws shall be permitted, without 
at least equal notice and a two-thirds vote. 
 
Med bakgrunn i ovenstående vil Lovkomiteen - gjennom Guvernørrådet - fremme følgende 
forslag til Riksmøtet 2007: 
 
Det settes inn et nytt pkt. 11 i "Forretningsorden for Riksmøter" således: 
11. Forslag om forandringer eller tilføyelser til denne forretningsorden skal være innsendt til  
Lionskontoret etter samme regler som gjelder for lovforslag. 
Riksmøtet kan vedta slike forandringer med 2/3-dels flertall. 

Sak: ENDRING AV FORRETNINGSORDEN FOR 
RIKSMØTER

B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 9.09 – 2006/07

Saksbehandler: Tom Sletner Arkivnr:



 
Dette forslaget har selvfølgelig ingen innvirkning på den mulighet/rett møtelederen har til å 
foreslå endringer 
i riksmøtets  dagsorden (rekkefølge i sakene etc.). 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Forslaget godkjennes. Det kreves 2/3 flertall på Riksmøte for at det skal bli vedtatt. 

VEDTAK: 

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Forslaget godkjennes. Det kreves 2/3 flertall på Riksmøte for at det skal bli vedtatt.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen   

ANDRE DOKUMENTER: Se revidert møteplan nedenfor. 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det har blitt noen endringer på tidsplanen. 
Endelig plan vil bli distribuert rett før RM  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Den reviderte planen tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: MØTEPLAN RIKSMØTE PÅ HAMAR O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 9.10 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Den reviderte planen tas til orientering.



MØTEPROGRAM FOR RM 07     (23.05.07) 
Torsdag 31. mai 

09.00  Åpning av DG-elect seminaret (eget program er utarbeidet.) 
10.00  Ledsagerne samles i resepsjonen. Sammen med Aud Toftner vil man se på 
 praktiske ting rundt Convention. 
12.30  Felles lunch for VDG/ledsagere og stab. 
13.30  DG-E seminaret fortsetter. 
16.00 – 16.45 Felles informasjon om Convention 
  
Fredag 01.juni 
 
08.30 – 11.30 Guvernørrådsmøte i MD 104 
  Antrekk: Lionsuniform 
09.00 – 11.30 Avsatt til mulig ledsagertreff  
09.00 – 11.30 Vandretur i Hamar for våre utenlandske gjester. 
1800. Registrering på Scandic 
1300. Lunsj på Scandic  
1445. Åpning, Kulturhuset, Scandic 
1515-1730  Riksmøtets del 1, Kulturhuset, Scandic 
18.45  Bussavgang til Velkomsttreff i Nordlyshallen (OLAmfi) 
  Antrekk: dress/bukse/jakke 
2300  Retur med busser fra velkomsttreff 

Lørdag  02.juni 

1030.       Riksmøtets del 2. Kulturhuset 
1230.       Seminarer, Scandic 
1330. Arbeidslunsj i Hamarhallen,Scandic 

09.00  Avreise m/ buss for ledsagertur 
30.   Retur fra Domkirkeodden til hotellene for ledsagerne 
1730. Riksmøtet del 3, Kulturhuset 

Ca. 15.30 Kaffepause (15 minutter) 
1900               Banketten starter med cocktail 
  Antrekk: Mørk dress/Smoking. 

1930               Festmiddag m/dans, Hamarhallen 

Søndag 03.juni 
   



09.00 – 12.30 Møte med påtroppende DG’er. På møtet vil PID Bruno Ahlqvist gå gjennom  
 opplegget for DGE opplæringen i Chicago, samt at AGRL Helge Toftner vil 
  holde et kort møte med de påtroppende guvernører. Møtet avsluttes med   
 felles lunch. 
  



Møtene avholdes på Lionskontoret, Ensjøveien 18, 0661 Oslo 
Adkomst: 
Fly:  Ta flybussen til Helsfyr. Bussen går kl 00, 20 og 40 minutter over hver time. Fra 

Helsfyr er det ca. 5 minutter til Hotell Helsfyr og ca. 15 minutter til kontoret.  

Bil: Til hotellet: 
Fra nord: Ta E 6 til avkjøring Helsfyr. Kjør til venstre i første lyskryss, og deretter 
til høyre i neste. Kjør ca. 200 m til hotellet. 
Fra syd: Kjør Ekeberg- og Vålerenga-tunnellen og ta av til Helsfyr. Ta til venstre i 
første lyskryss, rett over i neste og til høyre i lyskryss nr. 3. Ca 200 m til hotellet. 
Til kontoret: 
Fra nord: Rett før Vålerengatunellen, ta til høyre merket Ensjø. Ta til høyre i 
første rundkjøring og ca. 300 m vis a vis T-banestasjonen ligger Ensjøveien 18 
(Subaru bilfirma i 1. etg. ) 
Fra syd: Ta til høyre rett etter at du kommer ut av Vålerenga-tunnelen. Første 
rundkjøring til høyre, andre rett fram– og så som de som kommer nordfra. 

Overnatting: De som trenger overnating, bor på Rica Helsfyr Hotel, Strømsveien 108, 0602 
Oslo. Telefon 23 06 78 78. Hotellet ligger ca. 15 minutters gange fra kontoret.  

 Lions International MD 104 NORGE Informasjon om møtedeltakelse

Møte: Guvernørrådet Start 18. november kl. 10.00.  
Slutt 18. november ca. kl 17.00

Deltaker: Hroar Thorsen Lionsfunksjon:  Distriktsguvernør 104F

Avreise fra: Kirkegaten 31 
Larvik

Dato 
Kl.

18.11 
0700

Ankomst til: 
Oslo

Dato 
Kl.

Beregnet hjemreise: Dato 
Kl.

18.11 
1900

Ev. ledsagers navn:  

Transportmiddel:

Overnatting

:
Dobbeltrom Enkeltrom Bor 

privat

Måltider

Annen informasjon fra møtedeltaker: 

Arkiv: Fellesdokumenter/Regnskapshåndbok/Møtedeltakelse-mal



Oppgjør: Lunch gjøres opp av Lionkontoret. Middag for de som kommer fredag 
eller må overnatte til søndag ordnes av hver enkelt. DG gjør selv opp 
hotellet. Lionskontoret gjør opp hotellet for fagsjefene.  

Ledsagere: Det er ikke lagt opp til ledsagerprogram. 

VENNLIGST FYLL UT SKJEMAET SNAREST MULIG OG 
RETURNERE DET TIL  egil.moe.helgesen@lions.no.  
Frist tirsdag 17. oktober kl 16.00

Arkiv: Fellesdokumenter/Regnskapshåndbok/Møtedeltakelse-mal



GUVERNØRRÅDET 

 VEDLEGG:  Se budsjettforslag i sak 6.13 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Budsjettet er satt opp i samarbeide mellom AGRL Helge Toftner og GS Egil Moe-Helgesen.  

Budsjettprosessen har denne gangen vært vanskeligere enn på flere år. Mens vi de siste årene 
har fått positiv effekt av bl.a reduserte reise- og møtekostnader, flater dette nå ut. Når vi denne 
gangen budsjetterer med 13.000 medlemmer, og en lavere dollarkurs enn i år, får vi en svikt i 
inntektene på ca. kr. 220.000.  

På kostnadssiden øker spesielt personalkostnadene av flere grunner. GS øker fra 0,85 % til 0,9 
% avlønning. Ivar Tollefsrud belastes med 0,1 % stilling, samt at alle ansatte nå er med i 
pensjonsordningen. Denne økningen kompenseres delvis med reduksjon i reise- og 
møtekostndene (mot budsjett 2006/07), men dette var dessverre ikke nok. For å få budsjettet 
til å gå i balanse, er det i siste runde gjort følgende: 

• Reklamebudsjettet er redusert fra kr. 200.000 til kr. 100.000 
• Det er tatt inn ytterligere kr. 100.000 i  beregnet momskompensasjon 
• Overføringene til distriktene er redusert med kr.70.000 ( 6%) tilsvarende den 

nedgangen distriktene har hatt i antall medlemmer de siste årene. 

Det er forutsatt at vi ikke klarer å øke medlemskontingentene, da vi antagelig vil fremme 
forslag om en ekstraordinær kontingent for å finansiere vår informasjonskampanje.  

Skulle et forslag om en slik kontingent ikke bli vedtatt, vil GR måtte fremme forslag om en 
økning i kontingenten på kr. 15 pr medlem for bl.a å styrke reklamebudsjettet.  

Det er en klar oppfatning at budsjettet er meget stramt og vil derfor kreve en stram 
kostnadsstyring.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLIN.G:  

Budsjettet med et overskudd på kr. 37.033.- fremlegges for Riksmøte som budsjettet for 
Lionsåret 2007/2008 

VEDTAK: 

Sak: BUDSJETT 2007/2008 B

Møtedato: 17. og 18. 02 2007 Saksnr: 6.12 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Budsjettet med et overskudd på kr. 37.033.- fremlegges for Riksmøte som budsjettet for 
Lionsåret 2007/2008 

Guvernørrådets vedtak: 



SAK: 6.13
| Årsbudsjett Årsbudsjett Endring
Administrasjon og drift 2007 - 2008 2006 - 2007 06/07 vs 05/06
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 5 203 000 5 364 000 (161 000)
Tilskudd The Lion, annonser 547 999 627 599 (79 600)
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 355 000 348 000 7 000 
Andre inntekter 270 000 255 000 15 000 
SUM INNTEKTER 6 375 999 6 594 599 (218 600)
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon −161 200 −160 800 (400)
Lions ulykkesforsikring −145 000 −145 000 0 
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post −260 000 −278 000 18 000 
SUM PROD. KOSTNADER −566 200 −583 800 17 600 
NETTO DRIFTSINNTEKTER 5 809 799 6 010 799 (201 000)

Driftskostnader
Personalkostnader 1 777 791 1 581 591 196 200 
Lokalkostnader 243 000 228 000 15 000 
Revisjon 70 000 70 000 0 
Kontor- og adm. Kostnader 579 000 518 000 61 000 
The Lion - trykk og porto 635 000 652 000 (17 000)
Reiser, møter 1 167 975 1 321 425 (153 450)
Andre driftskostnader 75 000 75 000 0 
Reklame og PR 100 000 200 000 (100 000)
Prosjekt "organisasjon" 250 000 250 000 0 
Endring avsetning ubetalte fakturaer 0 
Avskrivninger 120 000 131 200 (11 200)
Overført distriktene 1 155 000 1 225 000 (70 000)
Driftskostnader ledelse og adm. 6 172 766 6 252 216 (79 451)

Driftsresultat −362 967 −241 417 (121 549)
Ekstraordinær inntekt (refusjon moms) 350 000 250 000 100 000 
Finansresultat 50 000 20 000 30 000 
Resultat 37 033 28 583 8 451 

1



Regnskap
2005 - 2006

5 332 427
588 435
326 224
268 681

6 515 767

−146 212
−143 325
−283 984
−573 521
5 942 246

1 551 291
262 841

76 375
652 681
676 554

1 022 842
73 661

173 276

−12 167
119 368

1 225 000
5 821 722

120 524
500 502

44 208
665 234
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Forutsetninger

Forslag Vedtatt Actual
.2007/08 .2006/2007 .2005/2006

Medlemskontingent
Antall medlemmer 13 000 13 400 13 322
Kontingent pr medlem 400 400 400
TOTALT 5 200 000 5 360 000 5 328 927

Riksmøtedeltagelse
Andel pr medlem 12,40 12,00 10,97
TOTALT 161 200 160 800 146 212

Admin. Tulipaner
Salg tulipaner 875 000 850 000 830 000
Adm pr. stk 0,20 0,20 0,20
TOTALT 175 000 170 000 166 000

Tilskudd til The Lion
USD pr. medlem 6,00 6,00 6,00
Dollarkurs 6,00 6,50
TOTALT 468 000 522 600 535 485

Diverse kostnadssteder:
Netto bidrag til The Lion 272 063 293 249
Riksmøtevedlegg i The Lion 50 000 40 000
AU møter 30 000 35 000
Guvernørrådsmøter 100 000 102 000
Riksmøte 125 000 150 000
VDG opplæring 95 000 125 000

Europa Forum EURO 2 007 2 006
Kurs EURO 8,10 8,10

1



Hotell 3 netter a 115 (dobeltrom 135 Euro) 345 345
Deltagelse alt inkl., ikke festaften (leds. 148) 234 230
Transport t/r flyplass 40 40
Festaften 59 60
Sum euro 678 675
Sum NOK 5 492 5 468
Flypris 4 000 4 000
Diverse 1 000 1 000
Sum eks. tilslutningsfly pr. deltager 10 492 10 468
Deltagere: GRL, AGRL, GS, 3 2
Totalt eks. tilslutningsfly 31 475 20 935
Tilslutningsfly  1a 2500 2 500 2 500
TOTALT EX. FAGSJEFER/RED. 33 975 23 435

NSR 2 008 Ledsager 2 007 Ledsager
Registrering 38 0 30 30
Hotell 3 netter a 87 (dobeltrom 109 Euro) 261 66 300 90
Transport t/r flyplass 30 30 30 30
Lunch fredag 17 17 20 20
Lunch lørdag og søndag (leds.tur lørdag) 17 17 20 48
Coctail party 28 28 45 45
Bankett 41 41 60 60
Flypris 185 185 345 345
Sum euro 617 384 850 668
Sum NOK 4 998 3 110 6 885 5 411
Diverse 1 000 1 000 1 000 1 000
Sum eks. tilslutningsfly pr. deltager 5 998 4 110 7 885 6 411
Deltagere: GRL, AGRL, 10 DG, GS, AU-repr 14 13
Sum ekskl. tilslutningsfly 83 968 4 110 102 505 6 411
Tilslutningsfly 7 stk a 2500 17 500 2 500 17 500 2 500
TOTALT EX. FAGSJEFER/RED. 101 468 6 610 120 005 8 911

2



Totalkost Europaforum
Antall deltagere
GRL, AGRL, GS, 3 fagsjefer, 2  YC, redaktør 9
Deltaeravgifter 94 426
Tilslutningsfly 6 a 2500 15 000
TOTALT 109 426

Totalkost NSR
Antall deltagere
GRL 2, AGRL, 10 DG, GS, 5 fagsjefer, Red.,2 YC, AU-rep 23
Deltaeravgifter 137 947
Tilslutningsfly 12 a 2500 30 000
TOTALT 167 947

Totalkost Convention
Antall deltagere
GRL 2 ,YC-oversjøisk ( red. reiser ikke) 3
Deltaeravgifter 79 000 (35+22+22)
Kostnad ledsager overgangsdistrikt 20 000
Tilslutningsfly 1 a 2500 2 500
TOTALT 101 500

Fagområdene IR NA ME YC
Europaforum (inkl tilslutning) 0 0 0 20 984 2 stk
NSR (inkl. tilslutning) 5 998 5 998 5 998 17 993 3 stk
Riksmøte 5 000 5 000 5 000 5 000
Tilslutningsfly RM (GRM under GRM kost) 3 300 2 000 3 000 200
Fagsjefmøte 20 000 20 000 20 000 20 000
Til disposisjon 10 000 10 000 10 000 10 000
Sum fagområdet 44 298 42 998 43 998 74 177

3



Fagområdene LDC PR IT Felles Total
Europaforum (inkl tilslutning) 0 31 475 52 459
NSR (inkl. tilslutning) 5 998 41 984
Riksmøte 5 000 25 000
Tilslutningsfly RM (GRM under GRM kost) 1 500 10 000
Fagsjefmøte 20 000 20 000 20 000 140 000
Til disposisjon 10 000 5 000 5 000 7 467 67 467
Sum fagområdet 42 498 25 000 25 000 38 942 336 910

4
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Ikke innbetalte medlemskontingenter fra høsten 2006 og eldre utgjør kr. 51.300 fordelt på 5 
distrikter.  

Beløpene er purret fra oss flere ganger. I henhold til våre rutiner er nå DG informert, og er 
bedt om å ta kontakt med klubbene og bl.a gjøre oppmerksom på konsekvensen av ikke å 
betale kontingentene.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Informasjonen tas til orientering. 

VEDTAK: 

Sak: IKKE INNBETALTE KONTINGENTER FOR 
HØSTEN 2006

O

Møtedato: 17. og 18.02 .2007 Saksnr: 6.14 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Informasjonen tas til orientering. 
DG bes følge opp klubbene som skylder kontingent snarest.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Se regnskapet i sak 6.16 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Regnskapet akkumulert viser et overskudd på kr. 1.062.000 som er kr. 20.000 bedre enn 
budsjett.  
I 1. kvartal 2007 ligger resultatet 38.000 dårligere enn budsjett.  
Som det fremgår av oversikten, har vi en svikt i kontingentinntektene på ca. kr. 184.000 i 
tillegg til et lavere bidrag til The Lion  både på grunn av lavere dollarkurs og medlemstall i 
tillegg til lavere annonseinntekter.  
Svikten er hovedsakelig oppveid av lavere kostnader og høyere finansinntekter.  

Det forventes at vi kommer ut av Lionsåret med ca. +/- o, dvs noe dårligere enn budsjett. 
Dette henger sammen med at vi vil bruke mer enn budsjettert på informasjonskampanjen dette 
året.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Regnskapet pr. 31.03.07 godkjennes 

VEDTAK: 

Sak: KOMMENTAR TIL REGNSKAP PR. 31.03.07 B

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 6.15 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Regnskapet pr. 31.03.07 godkjennes

Guvernørrådets vedtak: Som AU 



RESULTATREGNSKAP PR. 31.03.2007
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2006 - 2007 2005 - 2006 2006 - 2007 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 5 179 932 5 329 106 5 364 000 −184 068
Tilskudd The Lion, annonser 402 377 410 134 466 950 −64 573
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 199 010 296 129 318 000 −118 990
Andre inntekter 100 956 60 357 63 000 37 956
SUM INNTEKTER 5 882 274 6 095 726 6 211 950 −329 676
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 0 75 000 0 0
Lions ulykkesforsikring 150 921 143 325 145 000 −5 921
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 148 257 282 754 260 500 112 243
SUM PROD. KOSTNADER 299 178 501 079 405 500 106 322
NETTO DRIFTSINNTEKTER 5 583 096 5 594 647 5 806 450 −223 354

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 1 417 853 1 214 044 1 288 607 −129 246
Lokalkostnader 189 350 156 782 171 000 −18 350
Revisjon 66 250 37 500 50 000 −16 250
Kontor- og adm.kostn. 385 578 429 462 350 750 −34 828
The Lion - trykk og porto 511 120 475 444 543 333 32 213
Reiser, møter 831 642 855 521 1 021 008 189 366
Andre driftskostnader 17 353 19 015 26 250 8 897
Reklame, PR 83 500 12 025 150 000 66 500
Prosjekt "organisasjon" 76 814 0 110 000
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber −38 062 −47 135 0 38 062
Avskrivninger 84 931 95 598 98 400 13 469
Overført til distriktene 975 000 975 000 975 000 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 4 601 329 4 223 256 4 784 348 183 019

DRIFTSRESULTAT 981 767 1 371 391 1 022 102 −40 335
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 0 0 0
Finansresultat 79 828 16 599 20 000 59 828
RESULTAT 1 061 595 1 387 990 1 042 102 19 493

RESULTATREGNSKAP 1.1.07 - 31.03.07
Noter Regnskap Regnskap Budsjett Ubrukt

Administrasjon og drift 2006 - 2007 2005 - 2006 2006 - 2007 regnsk./budsj
INNTEKTER
Innbetalt som kontingent 2 573 200 2 651 486 2 680 000 −106 800
Tilskudd The Lion, annonser 122 396 112 004 160 650 −38 254
Salg rekvisita, matrikkel, E-post 83 704 246 888 180 000 −96 296
Andre inntekter 18 750 0 20 000 −1 250
SUM INNTEKTER 2 798 051 3 010 378 3 040 650 −242 599
PRODUKSJONSKOSTNADER
Overført til Riksmøteadministrasjon 0 75 000 0 0
Lions ulykkesforsikring 0 0 0 0
Kjøp rekvisita, matrikkel, E-post 54 064 244 488 157 500 103 436
SUM PROD. KOSTNADER 54 064 319 488 157 500 103 436
NETTO DRIFTSINNTEKTER 2 743 987 2 690 890 2 883 150 −139 163

DRIFTSKOSTNADER
Personalkostnader 443 578 407 860 427 169 −16 409
Lokalkostnader 60 871 78 760 57 000 −3 871
Revisjon 0 0 0 0
Kontor- og adm.kostn. 152 625 140 773 118 250 −34 375
The Lion - trykk og porto 206 148 218 857 217 333 11 185
Reiser, møter 268 855 355 966 342 745 73 890
Andre driftskostnader 4 662 6 024 8 750 4 088
Reklame, PR 24 729 0 80 000 55 271
Prosjekt "organisasjon" 45 291 0 50 000
Endring avsetning for ubetalte fakturaer klubber 0 −21 403 0 0
Avskrivninger 26 940 31 866 32 800 5 860
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Overført til distriktene 362 500 362 500 362 500 0
SUM DRIFTSKOSTNADER 1 596 200 1 581 203 1 696 547 100 347

DRIFTSRESULTAT 1 147 787 1 109 687 1 186 603 −38 816
Netto effekt ref. moms og mulig krav om momsbetaling 0 0 0 0
Finansresultat 0 −350 0 0
RESULTAT 1 147 787 1 109 337 1 186 603 −38 816
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8/5/07

Oppf. Grad
i %

96,6
86,2
62,6

160,2
94,7

104,1
56,9
73,8
96,2

110,0
110,7
132,5
109,9

94,1
81,5
66,1
55,7

86,3
100,0

96,2

96,1

399,1
101,9

8/5/07

Oppf. Grad
i %

96,0
76,2
46,5
93,8
92,0

34,3
34,3
95,2

103,8
106,8

129,1
94,9
78,4
53,3
30,9

82,1
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Lions Clubs Int. MD 104

Balanse pr. 31.03.2007 4/30/07

Note 3/31/07 6/30/06
Eiendeler

Sum anleggsmidler 91 395 176 326

Varelager YE 13 053 13 053

Kortsiktige fordringer 263 470 1 153 106
Forskuddsbetalte kostnader 246 497 700 450
Opptjente, ikke forfalte inntekter 135 836 1 014 731
Sum fordringer 645 803 2 868 286

Likvider 12 946 935 10 481 176

Sum omløpsmidler 13 605 791 13 362 516

Sum eiendeler 13 697 186 13 538 842 −0

Egenkapital og gjeld

Egenkapital
Opptjent egenkapital 01.07 2 985 284 2 320 049
Årets resultat 1 061 595 665 235
Opptjent egenkapital 30.06 4 046 879 2 985 284

Avsetninger  
Sum avsetninger 761 142 716 971

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 347 696 912 527
Mellomregning med aktivitetsregnskapet 7 405 663 7 512 436
Conventionlotteriet 426 894 517 240
Skyldige offentlige avgifter 108 677 724 265
Påløpte, ikke forfalte utgifter 63 875 170 119
Annen kortsiktig gjeld 536 361 0
Sum kortsiktig gjeld 8 889 166 9 836 587

Sum egenkapital og gjeld 13 697 186 13 538 842
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Aktivitetsregnskapet
Note     Narkotikabekjempelse Note     Annet ungdomsarbeide Note     Katastrofeberedskapen

2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006
Beholdning 1.7 2 496 881 577 702 187 365 488 441 3 011 423 3 420 233
Innbetalt 11 638 4 027 759 2 803 514 1 458 498 989 262 2 656 400
Til tiltak i Norge 1 1 143 061 313 400 564 071 147 174 0 8 000
Til internasjonale tiltak 2 36 120 513 415 1 169 785 3 033 616
Kjøpskostnader, frakt etc. 44 400 1 677 802 334 054 1 070 300
Admin. og markedsføring 17 407 117 378 28 554 28 684 23 594
Årets resultat −1 193 229 1 919 179 −159 285 −301 076 819 477 −408 810
Ekstraordinære poster 0 0
Beholdning 30.6 1 303 652 2 496 881 28 080 187 365 3 830 900 3 011 423

                  Lion Mints                  Lions Lys                        LCIF
2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006

Beholdning 1.7 1 212 158 1 122 821 319 932 329 489 10 711 516 572
Innbetalt 158 846 301 855 3 543 5 443 279 738 294 139
Til tiltak i Norge 95 500 60 000 15 000
Til internasjonale tiltak 1 112 540 212 518 0 800 000
Admin. og markedsføring
Årets resultat −49 194 89 337 −56 457 −9 557 279 738 −505 861
Ekstraordinære poster
Beholdning 30.6 1 162 964 1 212 158 263 475 319 932 290 449 10 711

Diverse andre CSFII   SUM ALLE AKTIVITETER
2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006 2006/2007 2005/2006

Beholdning 1.7 236 749 193 478 37 217 7 512 436 6 648 736
Innbetalt 161 842 163 243 4 194 604 1 050 205 6 602 987 9 957 541
Til tiltak i Norge 10 000 16 000 0 0 1 872 633 499 574
Til internasjonale tiltak 125 190 102 310 3 950 000 1 012 988 4 393 635 5 674 847
Kjøpskostnader, frakt etc. 0 612 0 0 378 454 2 748 714
Admin. og markedsføring 0 1 050 19 078 0 65 039 170 706
Årets resultat 26 652 43 271 225 525 37 217 −106 774 863 700
Ekstraordinære poster 0 0 0 0
Beholdning 30.6 263 401 236 749 262 742 37 217 7 405 663 7 512 436

1. Bevilget, ikke utbetalt : Narkofondet kr. 7.500,-. Katastrofeberedskapen kr. 580.040,-. Mintfondet kr.825000-.
2. Beitoleiren: Inntekter: 557.024,- Kostnader kr 519.985,-.

Tallene for 2005/2006 gjelder hele året
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GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:  Se oversikten nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: Nei 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

Bemerk at oversikten nedenfor er pr. 30.4.07, mens regnskapene er pr. 31.03.07. 

Totalt er det utbetalt kr. 1.283.455.- Av dette er kr. 153.560  for prosjekter annet enn kurs i 
DMV og kr. 50.000 til tulipanprisen 2006.   
Beholdning pr. 30.04.07 er kr. 1.163.000, hvilket skulle bety at vi med normal virksomhet i de 
neste 2 månedene kommer ut med en beholdning før årets tulipanaksjon på ca. 1 mill. 

Årets tulipanaksjon vil innbringe netto ca. 2,1 mill Dette betyr at vi starter neste Lionsår med 
et narkofond på ca. 3,1 mill, en økning på ca. 0,6 mill i dette Lionsåret.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  
Neste års guvernørråd vil få seg forelagt forslag til endringer i både tilskuddsordningen og 
prisen på tulipaner.  
Det må bli bedre kjent blant klubbene at man kan søke om refusjon for kostnader  
VEDTAK: 

Sak: UTBETALINGER FRA NARKOFONDET O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 6.17 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering.  
AU lager innstilling til GRM i november om tulipanpris og andre tilskuddsordninger.

Klubb/Distrikt Kurstype Antall Beløp

    

LC Borg To-dagers-kurs 2 50 000

LC Nesset To-dagers kurs 1 25 000

NAC i 104 H En dag-kurs 1 17 500



LC Porsgrunn To-dagers kurs 1 25 000

LC Stavanger/Tasta Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Tysvær To-dagers kurs 1 25 000

LC Lørenskog To-dagers kurs 1 25 000

LC Fet To-dagers kurs 1 25 000

LC Alta To-dagers kurs 1 25 000

 Sum overført DMV  219 500

Overført DMV Pilotprosjekt Lekehefte  600

LC Skjeberg DMV-kurs  12 500

LC Øvre Eiker DMV-kurs  8 446

LC Ålesund/Nørvesund Prosjekt v/Spjelkavik u-skole  4 000

LC Oppegård GR-vedtak sak 7.02  60 000

    

Sum september   305 046

    

LC Borre To-dagers kurs 1 25 000

LC Greipstad To-dagers kurs 1 25 000

LC Bodø To-dagers kurs 1 25 000

LC Øvre Eiker To-dagers kurs 2 50 000

LC Hadsel To-dagers kurs 1 25 000

    

Sum oktober   150 000

    

PPS Karmøy To-dagers kurs 1 25 000

NAC 104 H To-dagers kurs 1 25 000

LC Grimstad To-dagers kurs 1 25 000

NAC 104 H Oppfriskningskurs 1 2 000

NAC 104 E Sone 5 To-dagers kurs 1 25 000

LC Voss To-dagers kurs 1 25 000

Jan Arild Wigemyr Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Lørenskog To-dagers kurs 1 25 000

    

Sum november   154 000

    

LC Malvik/Saxedatter Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Gjerdrum Oppfriskningskurs 1 2 000



LC Sveio En-dags kurs 2 35 000

NAC 104 D To-dagers kurs 2 50 000

LC Mandal Oppfriskningskurs 1 2 000

   91 000

LC Lofoten AU-vedtak nov-05 (Narkohund)  30 000

SON-senteret KR-sand Tulipanprisen 2006  50 000

 Ref. vedr. tulipanprisen  200

Desember   171 200

 Endring avsetninger  44 400

 Annonservm.m.m  10 157

    

    

Sum 1.7.2006 - 
31.12.2006   834 803

    

LC Sandefjord To-dagers kurs 1 25 000

LC Melhus To-dagers kurs 1 25 000

  50 000

LC Drøbak Støtte kurs,trøyer, T-skjorter  14 685

Distrikt 104 K, Sone 4 Støtte til arrangementer  15 081

 Annonser  3 750

Grafia Brosjyrer tulipanaksjonen  3 300

Sum januar   86 815

    

LC Ringsaker To-dagers kurs 1 25 000

NAC 104 D To-dagers kurs 1 25 000

NAC 104 D En-dags kurs 1 17 500

LC Elverum To-dagers kurs 1 25 000

LC Stavanger/Øyane To-dagers kurs 1 25 000

LC Rygge To-dagers kurs 1 25 000

LC Verdal Støtte til Det er mitt valg  8 250

LC Ålesund/Nørvesund Støtte til arr. Spjelkavik u-skole  9 000

    

    

Sum februar   159 750

    



Smørås skole Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Eidskog En-dags-kurs 1 17 500

LC Lørenskog Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Bjerkreim Oppfriskningskurs 1 2 000

LC Eidfjord To-dagers kurs 1 25 000

LC Sørum Vest To-dagers kurs 1 25 000

LC Bjerkreim To-dagers kurs 1 25 000

Volda To-dagers kurs 1 25 000

    

Sum mars   123 500

    

NAC 104H To-dagers kurs 1 25 000

LC Stavanger/Hinna To-dagers kurs 1 25 000

LC Lier To-dagers kurs 1 25 000

LC Malvik/Saxedatter Foreldretreff Malvik 12.10.05  3 587

    

Sum april   78 587

    

Sum 01.01.07-30.04.07   448 652

    

Sum 01.07.06-30.04.07.   1 283 455



GUVERNØRRÅDET 

VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
I mars er det bevilget kr. 100.000 i forbindelse med tsunamien på Salomonøyene.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Rapporten tas til orientering.  
Det er fortsatt midler igjen av den opprinnelige bevilgning etter tsunamien på Sri Lanka. Det 
bør undersøkes om det er flere prosjekter vi kan bidra med, alternativt å tilbakeføre saldo til 
det ordinære fondet.  

VEDTAK: 

Sak: KATASTROFEBEREDSKAPEN PR. 31.03.07 O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 6.18 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Rapporten tas til orientering 
Til GR møte i august vil det bli fremmet forslag om at det disponible beløpet på 
tsunamifondet, kr. 686.981, overføres til det ordinære katastrofefondet.  
Dersom dette vedtas, og det ikke har vært større utbetalinger fra fondet, avventer man med å 
sende ut giroer høsten 2007. Man anmoder i stedet klubbene til å bruke det budsjetterte 
tilskuddet til katastrofeberedskapen til å gjøre større innbetalinger til Campaign SightFirst II



LIONS KATASTROFEBEREDSKAP 2006/2007

Status pr. 31. mars 2007

 Ordinært Tsunamien Totalt

Disponibelt pr. 01.07.2006 670 421 1 686 981 2 357 402

Bevilget, ikke forbrukt 0 654 020 654 020

Disponibel likviditet pr. 01.07.06 670 421 2 341 001 3 011 422

Innbetalt pr. dato 989 262 0 989 262

Brutto disponibelt
1 659 

683 2 341 001 4 000 684

   

Bevilget   

Lions i Libanon 95 805 95 805

Oppfølg. prosjekt Sri Lanka A. Taraldsen 0 12 340 12 340

Overført fra Tsunamifond til ordinært fond  0

LC Nugegoda Midtown 0 61 640 61 640

 0 0



 0 0

 0 0

 0 0

Sum bevilget 95 805 73 980 169 785

Overført fra Tsunamifond til ordinært fond
1 000 

000 -1 000 000  

   

Brutto likviditet pr. dato
2 563 

878 1 267 021 3 830 899

Bevilget, ikke forbrukt 0 580 040 580 040

Netto til disposisjon pr. dato
2 563 

878 686 981 3 250 859



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG: Ingen 

ANDRE DOKUMENTER: Ingen 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
Det vil bli gitt en muntlig orientering.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Sak: IKKE INNBETALTE KONTINGENTER PR. 
8.5.2007

O

Møtedato: 01.06.2007 Saksnr: 6.19 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Den muntlige rapporten tas til orientering. Det utestående beløpet er under kontroll, og 
stadig synkende. Pr. 2.5.07 var beløpet kr. 47.165.-.



GUVERNØRRÅDET 

: 
FAKTISKE OPPLYSNINGER: 
For Lionsåret 2006/2007 er det lagt opp til følgende rapporteringsrutiner: 

Guvernørrådsmøte i august 2006. 
Foreløpig årsregnskap for MD 104 for 2005/2006 
Regnskap pr. 30.06.06 for LAN 
Regnskap pr. 30.06.06 for DMV 

Guvernørrådsmøte i november 2006: 
Årsregnskap for 2005/2006 for MD 104 
Regnskap pr. 30.09.05 for MD 104 og DMV. 

Guvernørrådsmøte i februar 2007. 
Regnskap pr. 31.12.2006 for MD 104 
Foreløpig årsregnskap for DMV 
Regnskap pr. 31.12.06 for LAN vil bli ettersendt, da hovedregnskapet føres i Uganda og skal 
først revideres. 
Revidert årsregnskap for DMV vil bli ettersendt. 

Guvernørrådsmøte i mai 2007. 
Regnskap pr. 31.03.05 for MD 104 og DMV. 

Årsregnskapene skal omfatte styrets beretning, resultatregnskap, balanse og noter. I tillegg 
revisors beretning. 
Perioderegnskapene omfatter resultatregnskap, aktivitetsregnskap, prosjektregnskap og 
balanse. Av praktiske grunner fremlegges regnskapet for LAN kun 2 ganger i året.  
I tillegg vil det bli fremlagt en del andre regnskaper (Leo, Beioleiren osv.) så snart disse er 
ferdig revidert. 

VURDERINGER:  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  
Ovennevte plan godkjennes. 
VEDTAK: 

Sak: RAPPORTERINGSRUTINER. OPPLEGG OG 
INNHOLD

Art B

Møtedato: 25. og 26. august 2006 Saksnr: 6.01 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:



 
Til sakslisten  Neste sak

Arbeidsutvalgets forslag til vedtak: 
Ovennevte plan godkjennes.

Guvernørrådets vedtak: 



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

A. Øyehelse 

Samlet innbetaling fra klubbene Lionsåret 05/06 ble kr 1.048.767,-. Dette er noe over  
200.000 kr mer enn foregående år. Som tabellen viser er det 407 av 508 klubber som har 
bidratt. Dette er også fin økning sammenlignet med tidligere år. Til tross for en gledelig 
økning er den samlede innbetalingen for året ca kr 330.000 lavere enn budsjettert.  

Det er store forskjeller mellom distriktene. Oppslutningen har vært størst i 104J hvor 
hele 55 av distriktets 58 klubber har bidratt.   

Sak: LAN. Rapport om innbetaling fra klubber O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 6.02– 2006/07

Saksbehandler: Jan Erik Larsen Arkivnr:

 
Medlemsoversikt pr 
30.06.2006  

         
 2005/06  2004/05  

      
2003/04  

 
Distri
kt

Klubb
er Medl  

Klubb
er % Sum

Kr/
medl  

Klubb
er Sum  

Klubb
er Sum  

 A 43 1112  28
65,
1 48000 43  31

4715
0  26 34650  

 B 52 1188  37
71,
2 83595 70  22

4900
0  15 29000  

 C 60 1409  46
76,
7

11463
3 81  35

6780
0  35 73550  

 D 44 1147  32
72,
7 82400 72  29

6360
0  24 57400  

 E 54 1485  43
79,
6

11800
1 79  43

1152
00  34 78700  

 F 48 1290  38
79,
2 99900 77  33

7620
0  28 66600  

 G 58 1432  53
91,
4

11570
0 81  45

9538
0  36 70400  



B Fadderbarna 

Hele 148 klubber har bidratt med til sammen kr 348.350 til fadderordningen i Uganda. 
Den økte oppslutningen har medført at vår samarbeidspartner Balikuddembe 
Association Ltd har fått beskjed om at antall barn kan økes til 120.  

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

 H 47 1157  36
76,
6

11493
8 99  36

1000
00  39

10220
0  

 J 58 1705  55
94,
8

15180
0 89  43

1240
00  43

12871
0  

 K 44 1272  39
88,
6

11980
0 94  33

1078
70  33 88600  

 
Andr
e         1 1000  8 13000  

 Sum 508
1319

7  407
80,
1

10487
67 79  351

8472
00  321

74281
0  

                

   2003-2004  2004-2005  
            

2005 - 2006  

 Distrikt  Ant. Klubber Sum  Ant. Klubber Sum  
Ant 

klubber Sum  

 A  3 3900  6 14500  10 23000  

 B  4 10300  5 11000  8 16050  

 C  7 15500  13 24950  16 34700  

 D  5 20000  7 17500  9 22500  

 E  11 32500  18 42000  21 49500  

 F  6 28140  8 18500  12 25300  

 G  6 22000  10 24500  14 31200  

 H  13 32500  16 40160  22 53400  

 J  18 77500  16 42500  24 62700  

 K  9 24100  14 56500  12 30000  

 Medlem  1 5000        

 Sum  83
27144

0  113
29211

0  148 348350  

            



Rapporten tas til orientering. 

VEDTAK: 

 
 
Til sakslisten  Neste sak

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Ovennevnte plan godkjennes.



GUVERNØRRÅDET 

  
VEDLEGG:   
Se oversikt nedenfor 

ANDRE DOKUMENTER: 

FAKTISKE OPPLYSNINGER: 

GENERALSEKRETÆRENS INNSTILLING:  

VEDTAK: 

Til sakslisten  Neste sak 

Sak: STATUSRAPPORT 
KATASTROFEBEREDSKAPEN

O

Møtedato: 25. og 26. 8.2006 Saksnr: 6.03 – 2006/07

Saksbehandler: Egil Moe-Helgesen Arkivnr:

Arbeidsutvalgets vedtak: 
Oversikten tas til orientering.

Guvernørrådets vedtak: 



LIONS KATASTROFEBEREDSKAP 
2005/2006

Status pr. 30. juni 2006

 
Ordinæ

rt
Tsunami

en Pakistan Totalt

Disponibelt pr. 1.07.2005
500 
000

1 548 
781 0

2 048 
781

Innbetalt pr. dato
1 591 

541 138 200 926 659
2 656 

400

Brutto disponibelt
2 091 

541
1 686 

981 926 659
4 705 

181

    

Bevilget    

Sultkatastrofen i Niger (Leger uten 
grenser)

250 
000  250 000

Sponsing av lastebiler til Røde Kors 50 000  50 000

IP Metha - flom i India (LCIF) 13 120  13 120

Katrina i USA ((LCIF)
100 
000  100 000

Jordskjelvet i Kashmir, flom i Nikeragua 
(LCIF)

500 
000  500 000

Jordskjelvet i Kashmir og Pakistan (LCIF)  926 659 926 659

Hjelp til norsk familie 8 000  8 000

Jordskjelv på Java, Indonesia (Røde 
Kors)

500 
000  500 000

Sum bevilget
1 421 

120 0 926 659
2 347 

779



    

Disponibelt pr dato
670 
421

1 686 
981 0

2 357 
402

Bevilget, ikke forbrukt 0 654 020 0 654 020

Disponibel likviditet
670 
421

2 341 
001 0

3 011 
422

En rekke klubber viste stor giverglede i forbindelse med den store 
jordskjelvkatastrofen i Kashmir og Pakistan.

Vi har mottatt takkebrev fra LCIF som forteller at man hele tiden samarbeider med

Lionsklubber i Pakistan i 
gjenoppbyggingsarbeidet. 

Den siste bevilgningen til jordskjelvofrene på Java har gått gjennom Norges Røde 
Kors.
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Guvernørrådsmøte 17. og 18. februar 2007 

SAKSLISTE        (01.02.07) 

1. Åpning og konstituering     

2. Protokoller og referater.           Sakstype Side  
2.08 Protokoll fra guvernørrådsmøte 18. november.2006  B       

2.09 Referater fra CC møte i København    O    
2.10 Referat fra CC møte i Reykjavik 19.01.07   O      

3. Rapporter 
 
3.32  Rapport lederutvikling (mangler)   B     
3.33  Rapport medlemsutvikling    B     
3.34  Rapport ungdomsarbeid      B    
3.35  Rapport narkotikaarbeid      B    
3.36  Rapport internasjonalt arbeide    B   
3.37  Kommentar til regnskap pr 31.12.06 for LAN (til GRM) B    
3.38  Regnskaper pr. 31.12.06 for LAN (til GRM)  O     
3.39  Referat fra styremøte i LAN 02.11.06   O     
3.40  Kommentar til regnskapet pr. 31.12.06 i DMV (muntlig) O    
3.41      Regnskap pr 31.12.06 for DMV (muntlig)  O    
3.42  Referat fra styremøte i DMV 21.11.06   O    
3.43  Rapport om NSR Minsk     B    
3.44  Måltall pr. 31.12.2006     O    
3.45  Måltallene for områdene YC, ME, NA og IR  O    
3.46  Lion Mints – rapport  2006    O 
3.47  Rapport om Orkester Norden    O   
  

4. Planer 
 
4.13 Mål- og statusrapport for distrikt A – K   B    
4.14 Statusrapport for medlemssystemet. (muntlig)  O 
4.15  Langtidsplan 2007 – 2010.    B 
4.16 Langtidsplan organisasjon og utvikling   B 
4.17 Langtidsplan nasjonalt og internasjonalt hjelpearbeid  B 
4.18 Langtidsplan ungdomsarbeide    B  
 

5. Organisasjon og administrasjon 
 
5.05 Fornyelsesprosessen i Lions Norge    B  
5.06 Representasjon på RM i Norden    B 
5.07 Administrasjon – Lionskontoret     B     
   

6. Økonomi 
 
6.08 Kommentar til regnskap MD 104 pr 31.12.06  B  
6.09  Regnskap MD 104 pr. 31.12.06    B  
6.10 Utbetalinger fra narkofondet    O   
6.11 Katastrofeberedskapen. Statusrapport pr. 31.12.06  O  
6.12 Kommentar til forslag til budsjett for 2007/2008  O 
6.13 Budsjett for 2007/2008     B 
6.14 Ikke innbetalte kontingenter fra høsten 2006  O 
 
 
 
 
 



 

7. Bevilgningssaker 
 
7.05 Garanti ungdomsleir distrikt H    B   
7.06 NSR – Minsk. Søknad til mintfondet.   B  
7.07 Sone 7 104 K. Søknad til mintfondet om midler til 
  renovering av barnehjem i Litauen (revidert)  B 
7.07.1 Søknaden 
7.08 Orkester Norden. Søknad om støtte til konserter  B 
7.09 Ungdomsleir i Uganda     B 

8. Andre saker    
 8.16 The Lion. Ny trykkeriforbindelse    O 

8.17 Jury fotokonkurranse     B 
8.18 Møtedatoer 2007/2008     B 
 

9. Riksmøtesaker 
9.01 Reglement for Lions Tulipanaksjon   B 
9.02 Endring av reglem. for Lions Røde Fjær(kommer torsdag) B 
9.03 LC Brumundal. Forslag om å utsette Lions Røde Fjær 2009 B 
9.03.1 Brevet fra LC Brumunddal 
9.04 Lions Røde Fjær 2009     B 
9.05 Oppnevning av møteledere til Riksmøte på Hamar  B 
9.06  Nominasjon av lovkomiteen (korrigert)   B 
9.07 LC Rygge. Forslag om sterkere satsing på medlems- 
  rekruttering ved å opprette egen stilling.   B 
9.08 Foreløpig møteplan for Riksmøte på Hamar   O
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